
Zeytinburnu Belediyesi’nin
2024 yılı Analitik Bütçe ve Per-

formans değerlendirmelerinin konu-
şulduğu meclis toplantısında, yapılan
çalışmaları eleştiren muhalefet meclis
üyelerini topa tutan Belediye Başkanı
Ömer Arısoy, “Yapılan konuşmaları

dinlerken aklıma Sayın
Cumhurbaşkanımızın çok
sık kullandığı bir cümle

geldi. 'En çok hayıflandı-
ğım husus dişime göre
bir muhalefet olmayışı’”
dedi. I SAYFA 8
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FİDAN, BLINKEN İLE GÖRÜŞTÜ

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Operasyonlara
engel olmayacak!

Dışişleri Bakanı Hakan 
Fidan, ABD Dışişleri Bakanı

Antony Blinken ile telefonda görüştü.
Görüşmede ABD'nin YPG ile çalış-
maktan vazgeçmesi gerektiği ifade
edildi. ABD'nin Türkiye'ye ait SİHA'yı
düşürmesinin de gündeme geldiği 
belirtilen bilgilendirme notunda, “Ara-
mızdaki çatışmasızlık mekanizması da
gündeme gelmiş, bir SİHA’mızın

düşürülmesi 
bağlamında söz
konusu mekaniz-
manın terörle
mücadelemize
engel teşkil etme-
yecek şekilde
etkin çalıştırılması
konusunda muta-
bakata varılmış-
tır” denildi. 

ç

DİŞİME GÖRE BİR 
MUHALEFET YOK!

www.gazetedamga.com.tr

Osmanlı eğitim düzeninde önemli bir yeri
bulunan sıbyan mekteplerinden biri olan

Eminönü’ndeki Ahi Çelebi Sıbyan Mektebi,
restorasyon çıkmazında. 16. yüzyılda Ahi Çelebi
tarafından yaptırılan ancak 19. yüzyıl özelliklerini
yansıtan tarihi yapı 2017 yılında restorasyona
girdi. Restorasyon inşaatı için etrafı çevrili olan

yapının içinden motorla damacana suların taşın-
dığı görüntüler sosyal medyaya yansıdı. 1940’lı
yıllarda da bir dönem yağ deposu olarak kullanıl-
dığı öğrenilen sıbyan mektebinin çevrildiği alan
şimdilerde depo gibi kullanılıyor. Alanda çok 
sayıda su şişe de yığıldı. Tarihi yapının çevresinde
ortaya çıkan çirkin görüntü tepki çekti. I SAYFA 4

Gezi parkı olayları
davasında tutuklu

bulunan TİP Milletvekili
Can Atalay, Osman 
Kavala ve Tayfun Kahra-
man'ı Silivri'deki Mar-
mara Cezaevi'nde ziyaret
eden Kemal Kılıçdaroğlu,
“Açık ve net söylüyorum

bu ülkede adalet yok.
Halkın seçtiği bir 
milletvekili anayasaya
aykırı olarak hukuka 
aykırı olarak demokrasiye
aykırı olarak hapiste 
tutuluyorsa, bir sorun
var demektir” dedi.
I SAYFA 7

ç

Hakan Fidan

KONGREDEN ÖNCE BİLDİRGE 

Üyelik yapısını
değiştireceğiz!

CHP İstanbul İl Başkan adayı
Cemal Canpolat, yarın yapıla-

cak kongre öncesi bildirge yayımladı.
“Parti içi iktidara değil ülkede iktidara
odaklanma” çağrısı yapılan bildirgede,
“CHP’yi çürümüş bu düzene karşı 
siyasi meydan okumanın merkezi 
yapalım. İstanbul Büyükşehir Başkan-

lığını yeniden
kazanalım. 14
ilçedeki belediye
sayımızı ikiye kat-
layalım” denildi.
Açıklamada, ön 
seçimden de bah-
sedilerek, üyelik
yapısının değişti-
rileceği vugu-
landı. I SAYFA 7
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Cemal Canpolat

İSTABUL HİÇ HAZIR DEĞİL

Büyük kaos 
yaşanacak!

Profesör Naci Görür, tüm
çabalara karşın Türkiye’de 

deprem hazırlıklarının çok yetersiz
kaldığını söyledi. İstanbul konusunda
endişeli olduğunu belirten Görür,
“İstanbul hiç hazır değil. Çöken bina-
lar on binlerce kişiyi enkaz altında 
bırakacak. Dar yolların kapanmasına
ve yardımların aksamasına yol aça-

cak. İstanbul’da
büyük kaos 
yaşanacak” dedi.
Görür, halka
evlerini kontrol
ettirmeleri ve 
hükümete baskı
yapma çağrı-
sında bulundu-
ğunu ifade etti.
I SAYFA 9
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Naci Görür
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Esenyurt Barbaros Hayret-
tin Paşa Mahallesi’nde 

yapımı süren parktaki kazı sırasında
yer altında yuva yapan yüzlerce
lağım faresinin görüntüsü şaşkınlık
yarattı. Bölge sakinleri salgın hastalık
endişesine düşerken Esenyurt 
Belediyesi'nden açıklama geldi. 
Açıklamada, “Barbaros Hayrettin
Paşa Mahallesi'nde yapımı süren
parktaki kazı sırasında yer altında

yuva yapan farelerin yüzeye çıktığı
görüntüler sosyal medyaya yansımış-
tır. Bu durum üzerine Veteriner İşleri
Müdürlüğü ekiplerimiz, kazı bölge-
sine geçerek ilaçlama çalışması ger-
çekleştirmiştir. Söz konusu yerde
herhangi bir olumsuz durum kalma-
mıştır. Halk ve çevre sağlığı için 
ilçemizin dört bir yanında ilaçlama
çalışmalarımıza aralıksız devam 
ediyoruz” ifadelerine yer yerildi.
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Esenyurt Belediyesi'nin
açıklamasının hemen 

ardından İBB'den de açıklama geldi.
“Esenyurt’un bazı mahallerinde or-
taya çıkan fare sorununa, İBB kemir-
genlerle mücadele birimi tarafından
müdahale edildi” denilen açıkla-
mada, “İBB Sağlık Daire Başkanlığı,
Esenyurt Barbaros Hayrettin Paşa
Mahallesi 2.299 sokaktaki fare ve ke-
mirgen görüntüleri üzerine harekete

geçti. Kemirgenlerle mücadele ekibi
hızla bölgeye yönlendirilerek, ince-
leme yapıldı. Bölgede çok sayıda fare
yuvası tespit edildi. Kemirgenleri ber-
taraf etmek için 5 bin 500 gr. mum
blok ilaç kullanıldı” bilgisi verildi.
Hem Esenyurt Belediyesi'nin hem de
İBB'nin ayrı ayrı müdahale açıkla-
ması yapması kafalarda soru işareti
bıraktı. “İki belediye birlikte hareket
etmiyor mu?” yorumları yapıldı. 

ESENYURT BELEDiYESi’NiN ARDINDAN
iBB DE HEMEN BiR AÇIKLAMA YAPTI

ç

İstanbul Büyükşehir Belediyesi
Yol Bakım-İkmal ve İSFALT

çalışanları 3 yıldır imzalanmayan
toplu sözleşme nedeniyle sendika bi-
nası önünde hem sendika yönetimini
hem de İBB'yi protesto eti. Sendika
üyeleri adına açıklama yapan Serdar
Karakoç, “Sendikamız Hak-İş 2020
yılının haziran ayından beri bize ya-
pılması gereken sözleşmeyi yapma-
mış ve haklarımız verilmemiştir.
Ortalama 3 senelik bir mahkeme 
süreci olmuştur” dedi. I SAYFA 9
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Sendika binası 
önünde protesto

Bayrampaşa Cezaevi'nde 21
yıl önce Hayata Dönüş ope-

rasyonunda 12 kişinin ölümü ve 29
kişinin de yaralanmasına ilişkin dö-
nemin jandarma personellerinin de
aralarında bulunduğu 194 sanığın
yargılanmasına devam edildi. Tanık
olarak dinlenmesi gereken dönemin
İçişleri Bakanı Saadettin Tantan'ın
avukatının, konuya ilişkin soruların
müvekkiline bildirilerek Ses ve Gö-
rüntü Bilişim Sistemi (SEGBİS) ile
mahkeme heyetine beyanda bulun-
ması talebi kabul edildi. I SAYFA 9
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Marmara Belediyeler Birliğinin düzenlediği
gıda konulu MARUF23 toplantısında konu-

şan Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, “İstan-
bul’da yaşayan hemşehrilerimiz daha ucuz, sağlıklı
ve taze ürünler yiyebilsin diye çalışmaya devam
ediyoruz. Yalnızca Silivri’ye eğilir, yalnızca Silivri’de
doğru tarım politikalarını, doğru destekleme 
modelini geliştirebilirsek tüm İstanbul’un gıda 
ihtiyacını karşılayabiliriz” dedi. I SAYFA 9

ç

Tantan SEGBİS 
ile dinlenecek

Eminönü’ndeki Ahi
Çelebi Camii yanında

yer alan Ahi Çelebi
Sıbyan Mektebi,

2017 yılında
restorasyona girdi.

Çalışma durdu tarihi
yapının çevresi adeta

çöplüğe döndü

BU ULKEDE
ADALET YOK! BEYLİKDÜZÜ
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Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet
Kültür ve Sanat Merkezi’nin açı-

lışı, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ve
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık’ın katılımıyla gerçekleşti.

Açılışta konuşan İmamoğlu, 
“Burada güzel bir iş birliği yaptık.
Beylikdüzü'nde biz 33 yılımızı ge-
çirdik. Burası gerçekten bizim
yuvamız, evimiz” dedi. I SAYFA 9
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59 yaşındaki
Hülya Avşar

son dönemde çı-
kardığı şarkılarla
adından söz et-
tirmeyi başarı-
yor. Avşar, son

olarak bir türkü
ile sevenleriyle

buluştu. Hülya
Avşar'ın yeni çı-

kardığı “Bir Dile-
ğim Var Senden”

türküsü büyük ilgi
gördü. Keyfi ol-

dukça yerinde olan
Avşar son olarak sos-

yal medya hesa-
bında yaza
veda ettiği

dansı
ile

boy
gös-
terdi.

Siyah bikinisiyle dans
eden Hülya Avşar fit

haliyle genç kızlara
taş çıkardı. 

ç

BİR DİLEĞİM 
VAR SENDEN

Sosyal medyada paylaşılan görüntülerde Esenyurt'ta yüzlerce farenin aynı yerde hareket etmesi bölgede hastalık vakalarının
artmasından endişe duyulmasına sebep oldu. Esenyurt Belediyesi'nden yapılan açıklamada ilaçlama yapıldığı belirtilerek, 
“Söz konusu yerde herhangi bir olumsuz durum kalmamıştır” denildi. İBB de açıklama yaparak, “Esenyurt’un bazı 
mahallerinde ortaya çıkan fare sorununa, İBB tarafından ilaçlama çalışmasıyla müdahale edildi” ifadelerini kullandı

ESENYURT’U
FARELER BASTI!

İBB'den yapılan açıklamada, 
aynı sokakta boş arazide kedi köpek barınakları 

için vatandaşların bıraktığı yemek artıklarına dikkat
çekilerek, “Bu artıkların kemirgenleri bölgeye çektiği tespit

edildi. Ekipler tarafından fare yuvaları bertaraf edildi. 
2 farklı ekip bölgede nöbet tutarak, kemirgen yuvaları ve üreme

noktalarını kontrol altında tutacak” denildi. 

iKi FARKLI EKiP 
NÖBET TUTACAK

SÖZ KONUSU YERDE HERHANGi BiR 
OLUMSUZ DURUM KALMAMIŞTIR

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

NE ANLAR
DEMEYiN!

Beyin gelişiminin yüzde
80’inden fazlasının yaşamın ilk

3 yılında oluştuğunu belirten uzmanlar,
5 yaş altı çocukların kaliteli okul öncesi
eğitime erişimlerinin önemine dikkat
çekti. Çocuk Gelişimi Bölümü Dr. Öğr.
Üyesi Demet Gülaldı, çocukların erken
yaşlarda kitap ile tanışmasının, okul
başarısı ve erken okuryazarlık beceri-
leri için önemli olduğuna vurgu yapa-
rak, “Bebekler ne anlar demeyin”
uyarısında bulundu. I SAYFA 2

ç

KARA MAMBA
GÖNDERİLİYOR!
Kırmızı bültenle aranırken Türkiye'de
yakalanan ve ev hapsini ihlal ettiği
gerekçesiyle ikinci kez tutuklanan
uyuşturucu baronu Hollandalı Joseph
Johannes Leijdekkers'ın sağ kolu
olduğu iddia edilen 'Kara Mamba' 
lakaplı Isaac Bignan'ın Hollanda'ya 

iadesine karar 
verildi. Bignan,
“Hollanda'ya geri
dönmek istemiyo-
rum. Bu suçlama-
nın içinde olmak
istemiyorum.
Tekrar yargılama
şansını vermeleri
mümkün değil”
dedi. I SAYFA3

TARiHE iHANET!

RESTORASYON NEDEN DURDU?

SiLiVRi 
20 MiLYONU
DOYURUR!

YÜZDE 70’i 
DAYANIKLI!
HABERİN DEVAMI SAYFA 4’TE

Ömer
Arısoy

Kemal Kılıçdaroğlu



Beyin gelişiminin yüzde 80’inden fazlasının yaşamın ilk 3 yılında
oluştuğunu belirten uzmanlar, 5 yaş altı çocukların kaliteli 
okul öncesi eğitime erişimlerinin önemine dikkat çekti. Çocuk
Gelişimi Bölümü Dr. Öğr. Üyesi Demet Gülaldı, çocukların erken
yaşlarda kitap ile tanışmasının, okul başarısı ve erken 
okuryazarlık becerileri için önemli olduğuna 
vurgu yaparak, “Bebekler ne anlar 
demeyin” uyarısında 
bulundu

Ü sküdar Üniversitesi Sağlık Bilim-
leri Fakültesi Çocuk Gelişimi Bö-
lümü Dr. Öğr. Üyesi Demet

Gülaldı, çocuklarda kitap okuma alışkan-
lığı ve kitap seçimi konusunda bilgi verdi. Beyin
gelişiminin yüzde 80'inden fazlasının yaşamın ilk 3 yı-
lında oluştuğunu ve bu dönemdeki deneyimlerin, beynin
gelişimini önemli ölçüde etkilediğini ifade eden Demet
Gülaldı, yaşamın bu değerli yıllarında ebeveynlerin ve
bakım verenlerin çocukların gelişimini desteklemelerinin
en iyi yollarından birinin birlikte kitap okumak olduğunu
vurguladı.

Kritik öneme sahip

Kitap okuma ve kitaplarla tanışmanın bebeklik döne-
minden itibaren çocuklara dil açısından zengin dene-
yimler sunduğunu dile getiren Gülaldı, “Dil açısından
zengin etkileşimlerde bulunmak çocukların iletişim bece-
rileri ve olumlu sosyal ilişkileri geliştirmelerine, ebeveyn-
çocuk iletişimine, akademik başarısına ve erken okur
yazarlığın desteklenmesine yardımcı olur. Bu becerilerin
hepsi okulda ve yaşamda başarı için kritik öneme sahip.
Basit bir kitap tutma eylemi bile bebeklikten itibaren
okula hazır oluş durumunu destekler” diye konuştu. 

Beceri kazanıyorlar

Birleşmiş Milletlerin yayınladığı 2030 Sürdürülebilir
Kalkınma hedefleri arasında 5 yaş altı çocukların kaliteli
okul öncesi eğitimine erişmeleri ve tüm çocukların okul-
laşma oranlarının arttırılmasının bulunduğunu anlatan

Dr. Öğr. Üyesi Demet
Gülaldı, “Bu amaçla ço-
cukların erken yaşlarda
kitap ile tanışması, okula ba-
şarısı ve erken okuryazarlık bece-
rileri için öneriliyor. Erken
okuryazarlık bebeklik döneminden başla-
yan, okuryazarlığa ilişkin bilgi ve becerilerin ka-
zanıldığı bir gelişimsel süreç olarak tanımlanıyor. Erken
dönemde kitapla tanışan çocuklar okur gibi yapma, yazı
yönünü anlama, dil bilgisi ve fonolojik farkındalık, öykü
dinleme, anlama ve anlatma, empati kurma, duyguları
anlama, duyguları ifade etme gibi becerileri kazanıyor”
dedi. 

Birlikte kitap okuyun

Dr. Öğr. Üyesi Demet Gülaldı, ebeveynlere çocuklarıyla
birlikte kitap okumalarını önerirken, çocuğun gelişim
düzeyine uygun ve çocuğun ilgisini çekecek kitaplar ol-
masına dikkat edilmesi gerektiğini de söyledi. Gelişimsel
seviyelerine uygun olmayan kitapların çocukların ilgisini
çekmeyeceğini, eğlenceli ve eğitici olması beklenen kitabı
okumanın sıkıcı bir duruma dönüşebileceğini kaydeden
Dr. Öğr. Üyesi Demet Gülaldı, şunları da kaydetti: “Gü-
nümüzde çocuk kitapları hikaye, şiir, masal, bulmaca,
alıştırma gibi çeşitli içeriklerde, kalın kartlar, plastik,
kumaş, bol resimli, hareketli gibi çeşitli fiziksel yapılarda,
davranış ve duygulara yönelik kitaplar, eğitici, eğlendi-
rici, yaratıcı ve neredeyse bebeklik döneminden başlaya-
rak geniş bir yelpazede bulunuyor.”
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NE ANLAR
DEMEYIN!

Dr. Öğr. Üyesi Demet Gülaldı, yaşlara göre kitap seçiminin nasıl ol-
ması gerektiğini de şöyle sıraladı: “Bebeklikten itibaren çocuklara resimli
kartlar görme alanı içerisinde gösterilerek kitaplarla ilk tanışması sağla-
nabilir. Resimler yalın olmalı, karmaşık olmamalı. Canlı ve kontrast
renkler bebeğin ilgisini çeker. 6 - 18 ay arasındaki bebek ve çocuklar bu
dönemde çevreyi keşfetmekle meşgul olduklarından kitapları da oyun-
cak gibi görürler ve yere atarak, vurarak, ağzına alarak keşfetme davra-
nışları gösterirler. Bu nedenle bebeklere kalın kartlardan, farklı
dokularda kumaşlardan yapılmış küçük boyutlardaki kitaplar önerilir.
Bu dönemde sesli kitaplar, masal okuyan, şarkı söyleyen kitaplar yerine

yetişkinin mimiklerini ve farklı ses
tonlarını kullanacağı şekilde

şarkılar ve tekerlemelerle
kitap okuması öneri-

lir. 24-36 aydan
sonra çocuklar ki-

taplardaki re-
simleri tanıma,
gösterme, yo-
rumlama gibi
becerileri ka-
zanmaya baş-
larlar. Bu
dönemde daha

büyük boyut-
larda bol resimli

hikayeler oldukça
ilgi çekici olur.”

YAŞLARA GÖRE KİTAP 
SEÇİMİ NASIL OLMALI?

ENGİN
BELLİ

HABER

ANNE OLMAYI 
ENGELLiYOR!
Günümüzde en yaygın kadın hastalıklarından biri olan ve özellikle doğurganlık çağındaki
kadınlarda sık görülen Polikistik Over Sendromu, sivilce oluşumundan kilo artışına, insülin
direncinden kolesterol yüksekliğine dek birçok soruna yol açabiliyor. Ancak teşhisinde önde
gelen etkenlerden biri, hastalığın anne olmanın önünde engel teşkil etmesi oluyor

Doğum ve Tüp Bebek Uz-
manı Doç. Dr. Hale Gökse-
ver Çelik Polikistik Over

Sendromu'nu  “Yumurtalıklarda mili-
metrik boyutlu çok sayıda kist görü-
nümüyle karakterize bir hastalıktır”
şeklinde tanımlayarak, “Esas olarak
adet düzensizliği ile kendini gösteren
bu durum vücut genelinde erkek tipi
tüylenme, sivilce oluşumu ve kilo artışı
gibi şikayetlere de yol açabilir. Tür-
kiye’de her 5-7 kadından birini etkile-
yen bu hastalığa erken tanı
konmasında toplumsal farkındalığın
artması çok büyük önem taşımakta-
dır” dedi. Çelik, Polikistik Over Sen-
dromu hakkında bilinmesi gerekenleri
anlattı, önemli uyarılar ve önerilerde
bulundu. 

Belirtileri neler?

Polikistik Over Sendromu’na ait en sık
jinekolojik belirti ve bulguları; adet dü-
zensizliği, erkek tipi tüylenme, sivilce
oluşumu ve erkek tipi saç dökülmesi
olarak sıralayan Doç. Dr. Hale Gök-
sever Çelik, “Tüm bu belirtiler, hastalı-
ğın altında yatan en önemli
mekanizma olan androjen yüksekli-
ğine bağlı gelişmektedir. Hastalığa ait
belirtiler önemsenmeyip, hekime baş-
vurulmadığı takdirde bulguların daha

da artması kaçınılmaz olmaktadır”
diye konuştu. Çelik, genetik yatkınlığın
önemli rol oynadığı Polikistik Over
Sendromu’nun oluşumunda ve şid-
detlenmesinde; sağlıksız beslenme
alışkanlıkları, fiziksel aktiviteden yok-
sunluk ve obezitenin de önemli rol oy-
nadığını vurguladı.  Ailesinde PKOS
öyküsü bulunan bireylerin bu hasta-
lığa yakalanma olasılığının, diğer bi-
reylere oranla daha yüksek olduğunu
belirten Çelik “Bu nedenledir ki,
PKOS’lu kadınlarda ilk basamak te-
davimiz her zaman yaşam tarzında
iyileşmeler yapmak şeklinde olmakta-
dır. Kilo verme ve egzersiz bunların
başında gelmektedir” ifadelerini 
kullandı. 

Görüntü ile tanı

“Hastalığın yol açtığı şikayetler sıklıkla
erkeklik hormonu olan androjenin
yüksekliğine bağlı adet düzensizliği,
erkek tipi tüylenme ve sivilce oluşu-
munda artış şeklinde kendini gösteri-
yor” diyen Çelik, “Bu semptomların
hepsi bir arada olabileceği gibi farklı
kombinasyonlarla karşımıza gelebili-
yor. Hatta bazen glukoz veya koleste-
rol yüksekliği, obezite gibi metabolik
sıkıntılarla Dahiliye polikliniğinden de
tarafımıza yönlendirilen hastalarda

ultrasonda PKOS görüntüsü ile tanı-
sını koyabiliyoruz. Çoğu hasta yu-
murtlama sorunundan kaynaklı
infertilite dediğimiz hamile kalma sü-
recinde yaşanan zorluklar dolayısıyla
hekime başvuruyor. PKOS’a bağlı in-
fertilite yönteminde öncelikle başka
nedenlerin varlığını araştırıyoruz. Ar-
dından kadının yaşı ve diğer eşlik eden
durumlar da göz önünde tutularak
aşılama veya tüp bebek tedavi sürecini
uyguluyoruz” açıklamasını yaptı. 

Semptomlar hafifliyor

Hastalığın tedavisi hakkında da bilgi
veren Çelik, “Yapılan araştırmalar;
yaşam alışkanlıklarında yapılacak
olumlu değişikliklerin de hamile kal-
manın önündeki engellerin tedavi-
sinde büyük rol oynadığını
göstermektedir. Böylelikle semptomlar
çok hafiflemekte ve hatta herhangi bir
tedaviye gereksinim kalmamaktadır.
Ancak buna rağmen sıkıntılar devam
ederse ilaç tedavisine, en sık olarak da
doğum kontrol haplarına başlanmak-
tadır. Geçmişte cerrahi yöntem uygu-
lansa da günümüzde bu yaklaşım çok
tercih edilmemektedir. Medikal tedavi
hekim kontrolünde ve uzun soluklu
kullanılmalıdır” dedi.   
OSMAN KÖSE

Salgınla mücadele ve
kamu sağlığı tedbiri olarak
zorunlu aşıya ilişkin örnek bir

yasal düzenleme nasıl olabilir? Bu
konu, Altınbaş Üniversitesi Hukuk Fa-
kültesinin düzenlediği “Gelecek Sal-
gına Hazırlanmak: Covid 19 ve
Çocukluk Dönemi Aşıları Üzerinden
Aşı Zorunluluğunun Sorgulanması”
başlıklı çalıştayda ele alındı. Toplum
sağlığının korunması gereklilik söz ko-
nusu ise aşının zorunlu tutulabileceği-
nin değerlendirmesinin yapıldığı
çalıştayda, Sağlık Hukuku Uzmanı
Doç. Dr. Meliha Sermin Paksoy, sun-
duğu tebliğde zorunlu aşının hukuki
açıdan neden hala sorgulandığına ve
tartışıldığına açıklık getirdi. Paksoy, aşı-
ların nadir de olsa öngörülen ama en-
gellenemeyen yan etkiler gösterdiğine
değinerek, “Bazı kişilerin aşılandığında
zarar görebilmesi ihtimali bu tartış-

maya neden oluyor. İdeal bir hukuk
düzeninde buna ilişkin bilgilendirme
yapılması, tedbirler alınması gerekiyor.
Aşı, aslında bir tıbbi müdahaledir.
Tıbbi müdahale ise anayasada ve bir-
çok uluslararası metinde açıklandığı
üzere kişinin ancak şahsi aydınlatılmış
rızasıyla yapılabilir.” dedi. 

Devlet tazmin etmeli

Dr. Paksoy, aşılamanın zorunlu olabil-
mesi için önemli kıstasların bulaşıcılık
ve kamu sağlığını tehdit etme durumu
olduğuna dikkat çekti. Dr. Paksoy’a
göre bunlara ek olarak bulaşıcı hastalı-
ğın öldürücü olmasa bileş ağlık siste-
mini felce uğratması, ülkenin çalışan
nüfusunun uzun süre çalışamamasına
neden olması ve yaratacağı mali yük de
değerlendirilerek yasal düzenleme ile
zorunluluk getirilebilir. Paksoy, devlet-
lerin bazen bir yasal düzenleme ile aşı-

lanmayı açıkça zorunlu hale getirmese
de pandemi döneminde olduğu gibi
kamu yararı düşünülerek, sürü bağışık-
lığını sağlayacak şekilde tavsiye edebi-
leceğini belirtti. Paksoy, “Pandemi
döneminde aşı zorunluluğundan bah-
sedilmemiş olsa da birçok hizmete eri-
şime sınırlama getirildi.
Vazgeçilemeyecek hizmetlere getirilen
ağır sınırlamalar söz konusu oldu-
ğunda örneğin, pandemi döneminde
olduğu gibi aşı kartını göstermeyenle-
rin okula ya da kurumlarına girişlerine
izin verilmemesi, uçağa binememesi
gibi durumlarda dolaylı aşı zorunlulu-
ğundan bahsedebiliriz” diye konuştu.
Paksoy, açık veya dolaylı aşı zorunlulu-
ğunun olduğu hallerde 100 binde, 600
binde bir ortaya çıkan ağır yan etkilerin
zararının da devlet kanalıyla tazmin
edilmesi gerektiğini vurguladı. 
AYŞE ANLI

Aşı bir 
tıbbi müdahaledir



İ stanbul Ağır Ceza Mahkemesinde iade ta-
lebi üzerine görülen davaya, tutuklu bulu-
nan Isaac Bignan getirildi. Bignan'ın

avukatları da duruşmada hazır bulundu. Mah-
keme Başkanı, ev hapsini ihlal ettiği gerekçesiyle
ikinci kez tutuklanan Isaac Bignan'ın tutuklulu-
ğuna yapılan itirazın üst mahkemece reddedildi-
ğini belirtti.

Tahliyemi talep ederim

İade talebine ilişkin söz verilen Isaac Bignan,
"Hollanda'ya geri dönmek istemiyorum. Bu suç-
lamanın içinde olmak istemiyorum. Tekrar yargı-
lama şansını vermeleri mümkün değil" dedi. Ev
hapsi verilen ancak adli kontrol şartını ihlal ettiği
iddiasıyla tutuklanan Bignan'a tutuklanmasına
karşı diyeceği sorulması üzerine de "Tahliyemi
talep ederim. Son tahliye edildiğimde avukatla-
rıma eve gitmiştim. Telefonumu ve bazı kişisel eş-
yalarımı unutmuştum. Onları almak için
gitmiştim. Arabaya geldiğimde dışarıda bir
durum vardı. Arabaya bindim. Avukat kapıyı ka-

pattı. Sonra ne olduğuna bakmak için gitti. 1-2
saniye içinde tutuklandım. Benim gitmeyi istedi-
ğimi söylediler doğru değildir. Şoför koltuğunda
kimse yoktu. Evimin kapısı açıktı" dedi. Bignan'ın
avukatlarından Fehim Güneş de olay günü mü-
vekkillerinin yanında olduklarını ve ev hapsinin
henüz icrasına başlanmamış olduğunu ifade ede-
rek "Avukat olarak evine sağ salim teslim ettik.
Bizim üzerimizden firar etmesine izin verecek de-
ğiliz. Adli kontrol şartı ihlal edilmemiştir" dedi.
Bignan'ın diğer avukatı da müvekkillerinin kaçma
amacı olmadığını, ülkesine iade edilmemesini ve
tutuksuz yargılanmasını talep etti.

Savcı iadesini talep etti

Duruşma savcısı, esas hakkındaki mütalaasında
Bignan'ın iade edilmesini ve tutukluluğunun de-
vamını talep etti. Mütalaaya karşı söz verilen
Isaac Bignan ise "Ne diyebileceğimi bilmiyorum.
İade edilmek istemiyorumö dedi. Son sözü soru-
lan Bignan, "Hayatım burada, ailem burada. İade
edilmek istemiyorum. Süreç tutuksuz şekilde

devam etsinö diye konuştu. Bignan'ın avukatları
da mütalaayı kabul etmediklerini belirterek iade
şartlarının oluşmadığını ileri sürdüler. Mahkeme
heyeti, Isaac Bignan'ın kendi ülkesi Hollanda'da
12 yıl hapis cezasına çarptırıldığını belirterek iade-
sine karar verdi. Hüküm kesinleşince kararın infaz
için Adalet Bakanlığına gönderilmesine karar
veren heyet, kaçma şüphesi nedeniyle tutuklulu-
ğunun devamına da hükmetti.

Olayın geçmişi

Interpol tarafından kırmızı bültenle aranan uyuş-
turucu baronu Hollandalı Joseph Johannes Leij-
dekkers'ın sağ kolu olduğu ileri sürülen 'Kara
Mamba' lakaplı Isaac Bignan, 13 Haziran 2023
tarihinde Isparta'da yakalanarak tutuklandı. 15
Eylül 2023 günü yurt dışı çıkış yasağı ve ev hapsi
kararıyla cezaevinden çıkan Bignan, Büyükçek-
mece'deki evinden kaçma hazırlığında olduğu ih-
barını alan polis ekipleri tarafından aracına
bindikten sonra yakalandı. Gözaltına alınan Big-
nan ikinci kez tutuklandı.  DHA
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Kırmızı bültenle aranırken Türkiye'de yakalanan ve ev hapsini ihlal ettiği gerekçesiyle ikinci kez
tutuklanan uyuşturucu baronu Hollandalı Joseph Johannes Leijdekkers'ın sağ kolu olduğu iddia
edilen 'Kara Mamba' lakaplı Isaac Bignan'ın Hollanda'ya iadesine karar verildi. 

KARA MAMBA
GÖNDERİLİYOR!

parayla birlikte
yakayı ele verdi
Üsküdar'da telefonda kendilerini polis olarak tanıtıp "Kimlik 
bilgileriniz terör eyleminde kullanılmış" yalanıyla kandırdıkları iş
adamından 3 milyon 450 bin lira alan dolandırıcı yakalandı

Üsküdar'da 28 Ey-
lül'de meydana gelen
olayda, 71 yaşındaki

İ.T.'yi arayan ve kendilerini polis
olarak tanıtan bir kişi, "Kimlik
bilgileriniz terör örgütü tarafın-
dan kullanılmış. Soruşturma ta-
mamlana kadar tüm paranızı
bize emanet vereceksiniz. Daha
sonra size iade edeceğiz" dedi.
Kendisine söylenen yalana ina-
nan İ.T. 40 bin dolar parayı bir
poşete koyarak şüphelilere tes-
lim etti.

Tüm parasını istediler

Parayı teslim etmesinin ardın-
dan telefon beklemeye başlayan
İ.T.'ye, 4 Ekim'de bir telefon
daha geldi. Bu kez şüpheliler
operasyonun henüz bitmediğini,
bu nedenle geri kalan tüm para-
sını da kendilerini vermesi ge-
rektiğini yoksa cezaevine
gireceğini İ.T.'ye söyledi. İ.T. bu
yalana da inanarak tüm parasını
bir poşete koyarak kapısına
gelen şüpheliye teslim etti.
Daha sonra dolandırılmış olabi-
leceğini düşünen İ.T. polisi ara-
yarak yardım istedi.
Dolandırıcılık Büro Amirliği ekip-
leri olayla ilgili başlattıkları ça-
lışmada İ.T.'den parayı alan
kişinin peşine düştü. Polis kısa
süre içinde parayla birlikte yolda
yürüyen şüpheli Ahmet G.'yi
gözaltına aldı. Şüpheliyle birlikte
ele geçirilen toplam 3 milyon
450 bin lira para emekli işadamı
İ.T.'ye teslim edildi. Poliste iş-
lemleri tamamlanan 25 yaşın-
daki Ahmet G. tutuklanarak
cezaevine gönderildi. DHA

4 kasa domates 
gönderir misin?
İstanbul’da uyuşturucu ticareti yapanlara yönelik yapılan operasyona dair
yeni detaylar ortaya çıktı. Polisin yaptığı çalışmalarda şüphelilerin
yakalanmamak için, "4 kasa domates gönderir misin?", "5,5 metre kumaş
gönderir misin?" gibi şifreli mesajlar kullandıkları öğrenildi

İstanbul Emnyet 
Müdürlüğü Narkotik Suç-
larla Mücadele Şube Mü-

dürlüğü ekipleri, "Torbacı" diye tabir
edilen sokak satıcılarının yakalanma-
sına yönelik çalışma başlattı. Çalış-
maların ardından dün şüphelilere
operasyon düzenlendi. Operasyonda
104 kişi gözaltına alındı.Yapılan ope-
rasyona dair yeni detaylar ortaya
çıktı. Buna göre ekiplerin teknik ve fi-
ziki takip yaptıkları sırada şüphelilerin

aralarında uyuşturucu ticareti için "4
kasa domates gönderir misin?", "5,5
metre kumaş gönderir misin?",
"Yemek yemeye geleceğim yanına",
"Eşofman ve ayakkabılarım hazır
mı?" gibi şifreli mesajlar kullandığı
tespit edildi. Yapılan çalışmalarda
ekipler, bazı şüphelilerin uyuşturu-
cuyu motosikletlerle dağıttığını belir-
ledi. Gözaltına alınan 104 şüpheli
emniyetteki işlemlerinin ardından ad-
liyeye sevk edilecek. DHA

4 ilde deAŞ 
operAsyonu
İstanbul merkezli 4 ilde DEAŞ terör örgütüne yönelik operasyon
düzenlendi. Operasyonda 4 kişi gözaltına alındı

İstanbul Emniyet Mü-
dürlüğüne bağlı Terörle
Mücadele Şube Müdür-

lüğü ekipleri, dini istismar eden
DEAŞ, HTŞ/FEC/ENC silahlı
terör örgütlerine fon sağlamak
amacıyla 'İnfak' adı altında para
transferi yapan şüphelilerin tespit
edilerek yakalanması için çalışma
başlattı. Yapılan çalışmaların ar-
dından terör örgütlerine finans
sağladıkları belirlenen şüphelilere
yönelik İstanbul merkez olmak
üzere Bursa ve Diyarbakır'da belir-
lenen adreslere operasyon ya-
pıldı.Gerçekleştirilen
operasyonlarda 4 kişi yakalanarak
gözaltına alındı. Adreslerde yapılan
aramalarda çok sayıda dijital ma-
teryal, kripto varlıkların saklandığı
sanal cüzdan ve örgütsel doküman
ele geçirildi. Gözaltına alınan şüp-

helilerin işlemleri sürüyor.

8 şüpheli gözaltında

Bu arada Terör örgütü
PKK/YPG'ye yönelik 4 ilde yapılan
'Kahramanlar Operasyonu' nun İs-
tanbul ayağına dair yeni detaylar
da ortaya çıktı. Alınan bilgilere
göre gözaltına alınan 2 terör ör-
gütü üyesinin Yunanistan'ın Lav-
rion Kampı'nda eğitim aldıktan
sonra yasadışı yollarla ülkeye gir-
diği ve yapılan operasyonla gözal-
tına alındığı öğrenildi. Operasyon
kapsamında İstanbul Emniyet Mü-
dürlüğü İstihbarat Şube ile Terörle
Mücadele Şube Müdürlüğü, bö-
lücü terör örgütü PKK/YPG'ye yö-
nelik yaptıkları baskınlarda 8
şüpheliyi gözaltına aldı. Bu şüphe-
lilerden Ferhat G. ile Hamza A.'nın
Yunanistan'ın Lavrion Kampı'nda

saldırı eğitimi
aldıkları anla-
şıldı. Sözkonusu
terör kampla-
rında saldırı 
eğitimi alıp
yakın zamanda
Türkiye'ye giriş
yaptıkları belir-
lenen 2 örgüt
üyesi, ifadeleri
alınmak üzere
emniyete götü-
rüldü. DHA

İş makinası 
köprüye
sıkıştı 
Kartal Samandıra Bağlantı yolu
Uğur Mumcu mevkiinde TIR'ın
taşıdığı iş makinası köprü altında
sıkıştı. TIR'ın üzerinden indirilen iş
makinasını köprü altından çıkarma
çalışmaları uzun süre devam etti

Olay sabah saatlerinde Kartal
Balıkesir Caddesi üzerindeki
köprü altında meydana geldi.

İddiaya göre; 41 R 4368 plakalı TIR’ın
üzerinde bulunan iş makinası Balıkesir
Caddesi'ndeki köprü altında sıkıştı. Uzun
süre sıkıştığı yerden çıkarılamayan iş ma-
kinası, TIR’ın arka kapakları açılarak
aşağı indirildi. Aşağı indirilen iş makina-
sının hidrolik hortumlarının patladığı öğ-
renildi. Patlayan hidrolik hortumlardan
yola yağ sızdı. İhbar üzerine olay yerine
polis ekipleri sevk edildi. Çevrede güven-
lik önlemi alan polis ekipleri, trafikte bek-
leyen araçları alternatif yollara
yönlendirdi. İş makinasının köprüye skış-
ması nedeniyle Kartal Sancaktepe yo-
lunda trafik durdu. İş makinası sıkıştığı
yerden çıkarılırken trafik de normal sey-
rine döndü. DHA

Uyuşturucu operasyonu
avcılar'da uyuş-
turucu satıcılarına
yönelik düzenlenen

iki operasyonda 520 gram esrar
ile metafetamin katkılı 340
gram tütün ele geçirildi. Yakala-
nan 4 şüpheliden ikisi tutuk-
landı.Avcılar Emniyet
Müdürlüğü ekipleri, Gümüş-
pala Mahallesi'nde uyuşturucu
madde ticareti yaptığı belirlenen
C.B.'nin evinde arama yapıldı.
Aramalarda her biri 2 gram

olmak üzere paketlenmiş 42
içimlik esrar ve 520 gram esrar
ve bir tabanca ele geçirildi. Ye-
şilkent Mahallesi'nde ise B.A. ve
S.T. gözaltına alındı. Bu kişile-
rin boş araziye gizlediği son dö-
nemde yaygınlaştığı belirlenen
340 gram metafetamin olarak
bilinen uyuşturucuyu çikolata
aromalı tütüne püskürterek sat-
tığı belirtildi. Mahkemeye sevk
edilen iki şüpheliden B.A. tutuk-
landı. DHA

Otomobil takla attı
Kaza saat 09.00 sırala-
rında Bakırköy D-100 yan
yol Topkapı istikametinde

meydana geldi. D-100 yan yolda
seyir halindeki otomobilin sürücüsü
Alihan Aydın direksiyon hakimiye-
tini kaybetti. Önünde ilerleyen 
Enes Lacin idaresindeki araca yan-
dan çarpan otomobil takla attı.Ka-
zada yaralanan Aydın, hastaneye
kaldırıldı. Kaza nedeniyle yan yol
trafiğe kapanırken, itfaiye ekipleri
takla atan otomobil içinde başka bi-

rinin olup olmadığını inceledi. Ka-
zaya karışan araçların çekici ile kal-
dırılmasının ardından yol Topkapı
istikameti trafiğe açıldı. Kaza nede-
niyle, Topkapı istikametinde trafik
yoğunluğu oluştu. İşe ve okullarına
yetişmek isteyen vatandaşlar, otobüs
ve taksilerden inerek yaya olarak
devam etti. İşine yetişmek için yürü-
düğünü söyleyen bir vatandaş, "45
dakikadır bekliyorum. Küçükçek-
mece Adliyesi'nden buraya kadar yü-
rüdüm" dedi. DHA
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G eçtiğimiz günlerde bir arkadaşımla
görüştüm. Her zaman neşeli ve keyifli
geçen sohbetlerimizin yerini bu sefer

hüzün ve çaresizlik almıştı. Sebebiyse maale-
sef daha bir yaşında olan kızının SMA hasta-
lığı olduğunun ortaya çıkması. Son yıllarda
genelde çoğu zaman sosyal medyadan duydu-
ğumuz ve çocukları esir alan bu hastalık git-
tikçe yaygınlaşıyor. Hastalığın çaresi ise
tedavi ve ilaç. Fakat hepimizin bildiği üzere
bu tedavi ve ilaçlar o kadar yüksek fiyatlarla
karşılanabiliyor ki ailelerin bu masrafları tek
başlarına üstlenmesi maalesef mümkün değil.
Bu sebeple genellikle valilik onaylı sosyal
medya kampanyaları düzenlenerek her

zaman olduğu gibi kendi başımızın çaresine
kendimiz bakıyor, imece usulü ailelerin
dertlerine birazcık da olsa deva olmaya 
çalışıyoruz. 

Peki ama nedir bu SMA?

Spinal Musküler Atrofi olarak adlandırılan
bu hastalık aslında ilerleyen ve kalıtsal olan
bir kas hastalığı. Kendini kas kaybı olarak
gösteriyor ve kaslarda zayıflığa sebep oluyor.
Omuriliğimizin görevi kas hareketlerini kont-
rol etmekken, SMA hastalığı omurilikte bulu-
nan nöronları etkileyerek kuvvetsizlik,
solunum ve beslenme problemlerine yol açı-
yor. Yapılan araştırmalara göre görülme sık-

lığı 6000-10000 yeni doğan bebekte 1’ken
son zamanlarda toplum içerisinde sık rastla-
maya başladığımızı söyleyebiliriz. Genel ola-
rak en büyük belirtisi kas sistemlerindeki
zayıflık ve hareket azlığı olsa da solunum sis-
temini etkiliyor oluşu ve görülen beslenme bo-
zuklukları da diğer görülen semptomlar
arasında yerini alıyor. Dört farklı tipi bulunan
SMA hastalığında TİP 1 6 aydan önceki be-
beklerde hatta hamilelik esnasında ortaya çı-
kıyor. Tip 2’de 6. Aya kadar normal gelişim

gösteren bebeklerde 6. Ay sonrasında başlar.
Tip 3 hastalarında ise hastalığın başlangıcı
18. Aydan sonra görülür. Tip 4 ise bebeklik
ve çocukluk çağından farklı olarak hastalık
kendini yetişkinlikte göstermeye başlar. Diğer
tiplere göre daha yavaş ilerler ve hatta bazen
hastalığın ilerlemesinde duraklama görülür.
Özetle SMA hastalarında motor sinir hücrele-
rinin çalışıyor olması için yeterli protein üre-
tilmez. Bu sebeple bu hücreler giderek
küçülür ve yok olur. Hastalığın tedavisi içi vü-
cutta bu hücreleri besleyen protein üretim
miktarı arttırılmalıdır.

Hastalığın kalıtsal olduğu düşünüldüğünde,
her kalıtsal hastalık gibi kişiler hasta ya da
SMA taşıyıcısı olabilirler. İki taşıyıcı bireyin
çocuklarının yüzde 25’lik bir oranda SMA
hastası olma ihtimali vardır. Bunu saptayabil-

mek adına Sağlık Bakanlığı 81 ilde Aile He-
kimlikleri tarafından taşıyıcılık taramasına
başlamıştır böylece evlilik öncesi yapılan test-
lerin arasına SMA taşıyıcılık testi de eklen-
miştir. Bunun yanı sıra bebeklerin
doğumlarından sonra yapılan yeni doğan ta-
ramasının içerisine de SMA testi eklenmiştir.
Erken tanı ve tedavinin hayati derece önem
taşıdığı bu hastalığın tespitinde olumlu ilerle-
meler kaydedilmiştir.

Fakat hastalığın tedavisinde kullanılan
ilaçların maliyeti milyonları buluyor.  

Tüm bu ilerlemeler olumlu olsa da hastalı-
ğın tedavisi için gereken ilaçların maliyeti
milyonları buluyor. Yüksek maliyeti azaltmak
adına devlet desteği başlatılmalı. Bu çocuk-
lara ve ailelerine umut olmak adına yaşanan
gelişmelere yenileri eklenmelidir.  

Umudunu kaybetme!

B u yıl ana teması “Daya-
nıklılık ve Ötesi” olan
forum kapsamında ya-

pılan oturumunda Marmara
Bölgesi’nde bulunan kentlerin bele-
diye başkanları uyguladıkları daya-
nıklılık politikalarını anlattılar.
Moderatörlüğünü Marmara Beledi-
yeler Birliği ve Kocaeli Büyükşehir
Belediye Başkanı Tahir Büyüka-
kın’ın yaptığı oturumunun konuş-
macıları ise Bursa Büyükşehir
Belediye Başkanı Alinur Aktaş, Sa-
karya Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem Yüce, Büyükçekmece Bele-
diye Başkanı Dr. Hasan Akgün, Ga-
ziosmanpaşa Belediye Başkanı
Hasan Tahsin Usta, Fatih Belediye
Başkanı Mehmet Ergün Turan, Ge-
libolu Belediye Başkanı Mustafa
Özacar ve Bilecik Belediye Başkanı

Melek Mızrak Subaşı oldu.

45 bin konut yıkıldı

“Diyalog Marmara: Başkanlar
Konuşuyor” oturumunda konuşan
Büyükçekmece Belediye Başkanı
Hasan Akgün, beklenen Marmara
Depremi için zamanın giderek daral-
dığını hatırlatarak, 1999 Marmara
Depremi’nin ardından Büyükçekme-
ce’de hayata geçirilen kentsel dönü-
şüm projesini anlattı.
Büyükçekmece’de bugüne kadar 45
binin üzerinde konutun yıkılarak yeni-
lendiğini, 200 binden fazla vatanda-
şın depreme dayanıklı konutlara
taşındığını belirten Akgün; “Hız kes-
meden sürdürdüğümüz depreme ha-
zırlık çalışmalarımız kapsamında
yüzde 70’i depreme dayanıklı bir kent
oluşturduk” diye konuştu. Akgün,

kentsel dönüşüm projesi kapsamında
yepyeni ve estetik bir anlayışla oto-
park sorunun çözüldüğünü, peyzaj
çalışması ile de örnek bir kentleş-
meye imza atıldığını söyledi. Büyük-
çekmece Belediye Başkanı Dr. Hasan
Akgün, kentsel dönüşüm çalışmaları
ile birlikte eş zamanlı olarak deprem
hazırlıklarının da sürdürüldüğünü be-
lirterek, bu kapsamda deprem öncesi
ve sonrası için konaklama, iletişim,
enerji ve arama kurtarma alanla-
rında  çalışmalar yapıldığını sözlerine
ekledi.

Birlik olacağız

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı
Alinur Aktaş ise “Marmara Belediye-
ler Birliği tarafından düzenlenen Mar-
mara Uluslararası Kent Formu
kapsamında "Diyalog Marmara: Baş-

kanlar Konuşuyor” konulu oturu-
muna konuşmacı olarak katılım sağ-
ladım. Kocaeli Belediye Başkanı Doç.
Dr. Sayın Tahir Büyükakın moderatör-
lüğünde gerçekleştirilen oturumda,
Marmara Bölgesi'nde uygulanan da-
yanıklılık politikaları üzerine konuş-
tuk. Bölgemiz için koordineli olarak
çalışmaya ve birlik olmaya devam
edeceğiz” dedi. Gaziosmanpaşa Be-
lediye Başkanı Hasan Tahsin Usta da
“Marmara Belediyeler Birliği'nin dü-
zenlediği Marmara Urban Forum'un
özel oturumu belediye başkanlarımız
ile beraberdik. "Diyalog Marmara
Başkanlar Konuşuyor"da Kentsel Da-
yanıklılık için uygulama örneklerini
konuşmak ve yeni projeler üretmek
için MARUF23'ü düzenleyen Mar-
mara Belediyeler Birliği'ne teşekkür
ederim” paylaşımını yaptı. 

Marmara Belediyeler Birliği tarafından uluslararası düzeyde düzenlenen Marmara
Uluslararası Kent Formu (MARUF) 4-7 Ekim tarihleri arasında İstanbul Kongre Merkezi’nde
gerçekleşti. “Diyalog Marmara: Başkanlar Konuşuyor” oturumunda konuşan Büyükçekmece
Belediye Başkanı Hasan Akgün, “Hız kesmeden sürdürdüğümüz depreme hazırlık
çalışmalarımız kapsamında yüzde 70’i depreme dayanıklı bir kent oluşturduk” dedi

YüZDE 70’i 
DAYANIKLI!

orcunermis@gmail.com

Orçun Ermİş
ERMİŞ

BURAK 
BİRERDİNÇ

HABER

Marmara Belediyeler Birliği ve Kocaeli
Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir Bü-
yükakın, Marmara Uluslararası Kent
Formu'nun 46 ülkeden 386 konuşma-
cıyla dünya çapında bir etkinlik haline
geldiğini söyledi. “121 partnerimizle
yerel yönetimlerden akademilere
kadar geniş bir yelpazede çalıştık”
diyen Büyükakın, “Bilgi ve düşünce
paylaşmanın ve şehirler için çözümler
üretmenin ne kadar önemli olduğunu
gösterdik. Şehirlerin geleceği için yeni
ufuklar açmaya devam edeceğiz” ifa-
delerini kullandı. 

46 ÜLKEDEN
386 KONUŞMACI

Tarihe ihanet!
Fatih Eminönü’ndeki Ahi Çelebi Camii yanında yer alan Ahi Çelebi
Sıbyan Mektebi, 2017 yılında restorasyona girdi. Restorasyon
çalışmalarının durduğu yapının çevresi adeta depo olarak kullanılıyor.
Çok sayıda damacananın bu alana yığıldığı görüldü

Çocuklar için açılmış okul
anlamına gelen, Osmanlı eği-
tim düzeninde önemli bir yeri

bulunan sıbyan mekteplerinden biri olan
Eminönü’ndeki Ahi Çelebi Sıbyan Mek-
tebi, restorasyon çıkmazında. 16. yüzyılda
Ahi Çelebi tarafından yaptırılan ancak 19.
yüzyıl özelliklerini yansıtan tarihi yapı
2017 yılında restorasyona girdi. Restoras-
yon inşaatı için etrafı çevrili olan yapının
içinden motorla damacana suların taşın-
dığı görüntüler sosyal medyaya yansıdı.
1940’lı yıllarda da bir dönem yağ deposu
olarak kullanıldığı öğrenilen sıbyan mekte-
binin çevrildiği alan şimdilerde depo gibi
kullanılıyor. Alanda çok sayıda su şişe de
yığıldı. Restorasyon kapsamında içerideki
yapıların zarar görmemesi ve alanın
madde bağımlılarından korunması için
bekçilik yapan Gökhan Başaran, restoras-
yon çalışmalarının artık yapılmadığını
belirtti.

Burada su dağıtıyorum 

Restorasyon alanında bekçilik yapan Gök-
han Başaran, "Ben Osmaniye’den geldim,
burada bekçilik işi yapıyorum. Burada su
dağıtıyorum. Restorasyon yapıyorlardı
ama restorasyon durmuş. Beni de mal-
zeme çalınmasın diye bekçi olarak bıraktı-
lar. Gemilere, büfelere su dağıtıyorum.
Konteynerimiz var, suyu oraya koyuyoruz.
Belediyenin izni var. Burası yoksa uyuştu-
rucu bağımlılarının mekanı oluyor. Tarihi

eserler çalınmasın diye duruyorum. 7/24
buradayım. En son depremde buraya gel-
dim, 4 aydan beri buradayım. 7-8 seneden
beri burası mahkemelikmiş. Restorasyon
yok mülk davası diye. İçeride en fazla 2
palet su tutabiliyorum 100 damacana
falan yapıyor. Onları da konteynere koyu-
yorum. Eserler uzakta, tarihi eseri resto-
rasyon yapmıyorlar durdurdurlar Ben de
ekmek parası kazanıyorum" dedi. 

İBB açıklama yapmadı

Eminönü’nü gezmeye gelen Yüksel Atalar,
duruma tepki göstererek, "Görüntü çok
çirkin. Turistler burada daha yoğunlukta,
daha güzelleştirilmesi, hızlanması çok
güzel olur" diye konuştu. Uzun yıllar Emi-
nönü’nde çalıştığını söyleyen Sedat Özen
ise "Çelebi Camii’nin yanı zaten fırındı, o
fırının sayesinde caminin restorasyonu
oldu. Yıllarca bu cami restore edilmemiş
köhne bir şekilde kaldı. Sağlıklı olan tarihi
eserlerin korunması. Su deposu yerine, iş-
leme konulup da tarihi eser olarak halka
açılsa daha sağlıklı olur. Geçmişimiz bizim
geleceğimiz için lazım. Bir zamanları
Eyüp Sultan'ın buğday ambarı olarak kul-
lanılması gibi burada da aynı şey yapılmak
isteniyor ama ben buna katılmıyorum" ifa-
delerini kullandı. Mülkiyeti İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi'nde (İBB) olan tarihi
yapıdaki görüntülerle ilgili İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi tarafından bir açık-
lama yapılmadı.  DHA

Özellikle yeşil ceketimi giydim!
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, '6 Ekim Dünya Serebral Palsi Farkındalık Günü' 
kapsamında, Serebral Palsi hastaları ve aileleriyle biraraya geldi. Göktaş, "6 Ekim'de Serebral Pals gününü özellikle
önemsiyoruz. Özel bir rengi var o da yeşil. Ben de gardrobumdan özenle seçtiğim yeşil ceketimi buldum" dedi

aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahi-
nur Özdemir Göktaş, Metin Sabancı
Bakım Rehabilitasyon ve Aile Danışma

Merkezi'nde serebral palsi hastaları ve aileleriyle bi-
raraya geldi. Bakan Göktaş, program öncesi düzen-
lenen müzik ve tiyatro gösterisini de izledi.Göktaş,
"Bakanlık olarak tüm vatandaşlarımızın hayat kali-
tesini yükseltmek bizim temel amacımız. Bakanlık
olarak engelli bireylerin kendi potansiyellerini ger-
çekleştiren ve topluma katkı sağlayan bireyler olarak
var olmaları için çalışıyoruz. Engelli
bireylerin kültür sanattan, spora ve
aynı zamanda da çalışma hayatından
ticarete, her alanda daha görünür ol-
maları için tüm kaynakları bakanlık
olarak aktarıyoruz. Türkiye'de her yıl 6
binden fazla bebeğe Serebral Palsi ta-
nısı konuluyor. Serebral palsi gibi bo-
zuklukların erken teşhisi büyük bir
öneme sahip, doğru tanının erken ko-
nulması hastaların daha erken fizyote-
rapi almasına ve diğer tedavi
olanaklarına ulaşmasına katkı sunar"
şeklinde konuştu.

Destek sağlıyoruz

Serebral Palsi konusunda farkındalık
yaratmanın önemine değinen Bakan
Göktaş, "Serebral palsi konusunda en

önemli başlıklardan bir tanesi farkındalık yaratmak.
O yüzden bugün hakikaten çok kıymetli. 6 Ekim'de
Serebral Pals gününü özellikle önemsiyoruz. Özel
bir rengi var o da yeşil. Ben de gardrobumdan
özenle seçtiğim yeşil ceketimi buldum. Farkındalık
yaratmak için de her imkanı kullanıyoruz. Paydaş-
larla ortak projeler yürütüyoruz ve projelere destek
sağlıyoruz. Serebral palsili bireylerin gereksinimle-
rini gözönüne alarak onların hayatlarına dokun-
maya devam ediyoruz. Hayatın her alanında

varolmaları ve fırsat eşitliği sağlamak için çalışıyo-
ruz. Serebral palsili bireylere yönelik yatılı ve gün-
düz hizmetlerimizin kalitesini artırmaya devam
ediyoruz.Bakım merkezlerimizde bireylerin yetenek-
lerini geliştirmek ve sosyal hayata uyum sağlamaları
için grup faaliyetlerine ve sosyal aktivitelere önem
veriyoruz” dedi. 

Teşvik ediyoruz

“İstanbul Metin Sabancı Bakım Rehabilitasyon ve
Aile Danışma merkezinde seramik, müzik,
kukla, çini atölyeleri akivitelerinin yanı sıra
konser olduğunu da müzik korosu oldu-
ğunu da bugün öğrenmiş oldum” diyen
Göktaş, “Sizlere üretim yapmak ve sosyal
etkileşimde bulunabileceği fırsatlar sunu-
yor bu atölyeler. Bizler de bunu hem teşvik
ediyoruz hem de sonuna kadar destekliyo-
ruz. Çeşitlendirme konusunda elimizden
ne geliyorsa yapmaya hazırız. Bakanlık
olarak engelli bireyler ve ailelerine yönelik
hizmetlerimizi hiçkimseyi arkada bırakma-
yan bir anlayışla sunmaya devam ediyo-
ruz.Bakanlık olarak hizmetlerimizi
sunarken her türlü işbrliğine açık olduğu-
muzu özellikle vurgulamak istiyorum.Se-
rebral palsi konusunda farkındalık yaratan
ve emek veren herkese teşekkür ediyorum”
ifadelerini kullandı. DHA

Mama dağıttı!

Maltepe Belediyesi,
sokaktaki can dostları için
bu yıl 5 ton mama dağıttı

ve gönüllülerle birlikte
besleme çalışmasında 

bulundu. Belediye 
Başkanı Ali Kılıç, 4 Ekim

Hayvanları Koruma
Günü’nde ayrıca

vatandaşlara hediye
mama dağıttı

Maltepe Belediyesi, 4 Ekim
Hayvanları Koruma Gü-
nü’nde sokaktaki can dostla-

rını unutmadı. Yıl boyunca 14 bin yaralı
hayvanı tedavi eden, 1650 kedi ve 280
köpeği kısırlaştıran ekipler besleme çalış-
masında da bulundu. Veteriner İşleri
Müdürlüğü ekipleri, hem kendileri, hem
de gönüllülerle işbirliği neticesinde 5 ton
mama dağıttı ve sokak hayvanlarını bes-
ledi. Belediye Başkanı Ali Kılıç da 4
Ekim’de sokaklarda ve pazar alanla-
rında vatandaşlara poşet poşet mama
dağıttı. Park ve Bahçeler Müdürlüğü
ekipleriyse kedi ve köpekler için Mavi ve
Evidea işbirliğiyle 100’e yakın kulübe ve
kedi evini de sokaklara yerleştirdi. Ayrıca
Afet İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekipler de
hem kendileri ekip olarak, hem de itfaiye
desteğiyle mahsur kalan sokak hayvan-

larını dere, çatı gibi mekânlardan 
kurtardı.

Yardım götürüyoruz

Çalışmalarla ilgili açıklama yapan Bele-
diye Başkanı Ali Kılıç, “Sokaktaki can
dostlarımıza yönelik çalışmalarımızı üç
ayrı kanaldan yürütüyoruz. Veteriner İş-
leri Müdürlüğümüz hem tedavi, hem
besleme çalışması yaparken Park ve
Bahçeler Müdürlüğümüz canlarımız
için sokaklara kulübe ve kedi evi koyu-
yor. Ayrıca mahsur kalan dostlarımıza
da yardım götürüyoruz. Maltepe bütün
canlıların bir arada yaşadığı hayvan
dostu bir ilçe olmak yolunda emin
adımlarla ilerliyor. Bu sürece katkı sunan
ekip arkadaşlarım ve değerli vatandaşla-
rımıza teşekkür ederim” dedi.  
HABER MERKEZİ



İ stanbul, 4 yıl 10 ay 23 gün süren düş-
man işgalinin ardından, Başkomutan
Mustafa Kemal Atatürk’ün emriyle İs-

tanbul’a giren Türk ordusu tarafından 6
Ekim 1923’te kurtarıldı. İstanbul’un Kurtu-
luşu’nun 100. yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı’nda düzenlenen törenle kutlandı.
İstanbul Valisi Davut Gül, 1. Ordu ve İstan-
bul Garnizon Komutanı Orgeneral Ali Sivri
ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu’nun katılımıyla ger-
çekleştirilen tören, saygı duruşunda
bulunulması ve İstiklal Marşı’nın okunma-
sıyla başladı. Törende sırasıyla; Gül, Sivri
ve İmamoğlu, kurumları adına Taksim
Cumhuriyet Anıtı’na çelenk bıraktı. Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın mesa-
jının okunmasının ardından önce
İmamoğlu, sonra Gül, Anıt Özel Defteri’ne
yazdıkları mesajları okudu. 

100. yılı kutlu olsun

İmamoğlu, Anıt Özel Defteri’ne yazdığı ya-
zıda şu ifadeleri kullandı: “Bundan tam 100
yıl önce, 6 Ekim 1923'te, İstanbul, tam 4 yıl
10 ay 23 gün süren işgalden kurtuldu. Aziz
Türk milleti, Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk'ün önderliğinde, Fatih Sultan Mehmet
Han'ın mirası İstanbul'u geri aldı. Başta
Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk olmak
üzere milletimizin gözbebeği İstanbul'umu-
zun işgalden kurtulması için özveriyle mü-
cadele eden kahraman şehit ve gazilerimizi
rahmetle, minnetle anıyorum. 100. yılını
kutladığımız Türkiye Cumhuriyeti için, geç-
mişten bugüne kadar vatan aşkıyla faydalı
işler üretmiş herkese şükranlarımı sunuyo-
rum. Türkiye Cumhuriyeti'nin eşit yurttaş-
ları olarak, Cumhuriyet değerlerinin
ışığında kentimizi ve ülkemizi çağdaş bir ge-
leceğe taşımak için çalışmaktan asla yorul-
mayacağız. Milletimizin iradesini,
demokrasimizi, bağımsızlığımızı, Türkiye
Cumhuriyeti'ni sonsuza kadar koruyacağız.
Güzel İstanbul'umuza da Cumhuriyetin
bize kazandırdıklarına da her zaman sahip

çıkacağız. İki kıtanın buluştuğu noktada,
farklı medeniyetlere başkentlik yapmış İs-
tanbul'a hizmet etmek büyük bir onurdur.
Bu onuru paylaştığım mesai arkadaşlarımla
birlikte atalarımızdan miras, çocuklarımız-
dan eman et aldığımız İstanbul için çalış-
maya, üretmeye devam edeceğiz.
İstanbul'un Kurtuluşu'nun 100. yılı kutlu
olsun.”

Büyük bir tehdit

İmamoğlu, anma sonrasında gazetecilere
yaptığı açıklamada, “6 Ekim 1923, Türk
Cumhuriyeti tarihi açısından çok önemli
bir gün. Aslında tarihimizde ihmal edilen ve
çok da bilinmeyen bir sürecin sona erdiği
bir gün. Çünkü bu güzel şehir, bu kadim

şehir, Osmanlı İmparatorluğu'nun başkenti,
5 yıla yakın işgal edilmişti ve ne yazık ki ba-
ğımsızlığımızı tehdit eden bu işgalin ana
merkeziydi İstanbul. İşgal kuvvetlerinin 5
yıla yakın işgalinden sonra, Mustafa Kemal
Atatürk, silah arkadaşları ve bu milletin bü-
yükleri, atamız, dedemiz, ninemiz verdiği
istiklal mücadelesiyle birlikte kazanılmış ve
sona erdirilen bir işgalle birlikte Türk or-
dusu, 6 Ekim'de İstanbul'a giriş yapmıştı.
Bu şunu gösteriyor: Aslında Osmanlı İm-
paratorluğu'nun son döneminde, milletçe
yaşadığımız tehdidin ne kadar büyük oldu-
ğunu gösteriyor” dedi. 

İstanbul ana merkez

İstanbul'un Osmanlı İmparatorluğu'nun

kıtalara yayılmış olan sınırlarının ana
merkezi olduğunu belirten İmamoğlu,
“Bu yönüyle, bu kurtuluş gününün, Cum-
huriyet'in 100’ncü yılındaki bu özel
anında bu kutlamayı hep birlikte yapma-
mız çok değerliydi. Elbette biz, bu kadim
kent, Fatih Sultan Mehmet'in emaneti,
Mustafa Kemal Atatürk'ün tekrar kurtarıp
bizlere bıraktığı Cumhuriyet’le birlikte
bizlere emanet ettiği İstanbul'umuza daha
güzel işler, daha güzel hizmetler yaparak,
21. yüzyılın ihtiyaçlarını karşılayan ve o
doğrultuda büyük adımlar atan Türki-
ye'mize en güzel duyguları hissettiren, ya-
şattıran, en büyük sıçramaların ana
merkezi olma hedefini tutturan İstan-
bul’umuza hizmet ediyoruz. Umut ederiz
ki, bu kadim kent İstanbul'umuza, 6 Ekim
İstanbul'umuzun kurtuluş gününde, tek-
rar ifade ediyorum ki çok güzel hizmetler
sunan bir yönetim olmaya devam edece-
ğiz. 6 Ekim İstanbul'umuzun Kurtuluş
Günü kutlu olsun” açıklamasını yaptı.
HABER MERKEZİ
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E mekli yine avucunu yaladı. Sürünmeye devam
edecek. Haberlerde izliyor halkla konuştuğu-
muzda yaşıyoruz. Emekli pazara gidip, fiyat-

lara bakıyor alacağını alamadan, boynu bükük ve
hüzünle eli ve filesi boş olarak evinin yolunu tutuyor.

Bu durum bana Dursun Akçam’ın Taş Çorbası ki-
tabındaki konuya uygunluğu ile bire bir örtüştüğünü
gösteriyor. Geçtiğimiz günlerde emeklinin durumu
düzeltilsin önergesine ret oyu veren AKP ve MHP
milletvekillerinin bu kitabı okumalarını öneririm.

Sn. Bahçeli grup ve başka yerlerde yaptığı top-
lantılarda, “Emekliler zor durumda onlara da me-
murlara verilen seyyanen zam verilmeli” diyor.

Sn. Cumhurbaşkanına, “Emeklinin hali ne ola-
cak” diye sorulduğunda, “İnşallah iyi olacak” diyor.
Bu durum emeklinin halinin Allah’a havale edildiği
anlamına geliyor. Cumhur ittifakının liderleri bu laf-
ları söylerlerken. İttifak mensubu Milletvekillerinin
emeklinin durumunun düzeltilmesi önergesine toplu
halde ret oyu vermelerine ne demeli? Emekliler bu
ve benzer durumları değerlendirir mi, değerlendir-
mez mi bilemem ama kendi tercihleridir.

Anayasa değişikliği ve tezkere
İlginçtir her seçim öncesinde Anayasa değişikliği

gündeme geliyor. Bilindiği gibi ülkemizde Anayasa
uygulanması 1876 yılında yazılan Kunun-i Esasi ile
başlamış ve günümüze kadar 1921-1924, 196 1ve
1982 olmak üzere beş farklı Anayasa yazılmış ve uy-
gulanmıştır. En son ve darbe Anayasası denilen 1982
Anayasa’sı ise bu zamana kadar 21 kez değişikliğe
uğramıştır. Şimdi yerel seçimlere 5 ay kala Anayasa
değişikliği yeniden gündemde. Cumhur İttifakı Ana-
yasayı tek başına değiştiremeyeceğine göre, seçim
öncesi bu konu konuşulsun gitsin anlamındadır.

Ayrıca ne lüzum var, enflasyon, pahalılık, yokluk.
Yoksulluk, yasaklar, yalanlar, işsizlik, dövizin durdu-
rulamayan yükselişi, çarşı-pazarda fırlayan fiyatlar,
mutfak ve ceplerin yanması, fakirliğin her geçen gün
artması, köylünün, çiftçinin, üreticinin esnafın inle-
mesi neden konuşulsun ki? Bunların yerine darbe
Anayasanın gereksiz maddeleri ve şu madde böyle
olmalı lafları gibi konuşmalar iktidarın işine gelir.
Ayrıca Anayasa hükümlerinin uygulanmasından ra-
hatsız olanlar ve Anayasaya göre hareket etmeyen-
ler, hatta Anayasa Mahkemesi kararına karşı
olanları da unutmamak gerekir.

Son günlerde hain terör örgütünün Ankara’mızda
yaptığı alçak saldırıdan sonra tezkerede gündemde.
Elbette iyi tartışılıp görüşülmeli ve ülkemiz menfaatine
olan bir tezkere el birliği ile TBMM’den geçmelidir.

İstanbul’da CHP Seçimleri
İstanbul’da 8 Ekim günü yapılacak CHP İl baş-

kanlığı seçimi ülke ve İstanbul gündemindeki yerini
koruyor. Bir yanda Ekrem İmamoğlu’nun destekle-
yip, “Adayım” dediği Özgür Çelik, yenilikçi 
grubun adayı.

Diğer tarafta Genel merkez’in desteklediği belirti-
len ve, “Yenilik ve değişimi biz zaten parti içinde ya-
parız” diyen siyaset duayeni, önceleri İstanbul’da
başarılı il başkanlığı yapmış olan Cemal Canpolat.

Kulislere bakıldığında delegeler markajda. Her
iki aday kazanacağından emin. Ancak delegelerin
bir kısmı ve partililer, “Bu gerginlik olmamalıydı.
Kim kazanırsa partimizin başkanıdır ve arkasına
düşer yolumuza devam ederiz” diyorlar.

Çok sayıda partili ve delege ise İBB
Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun Özgür Çelik’i 
desteklediğini ve adayı olduğunu açıklamasını 
hoş ve etik olmadığını belirttiler.

Bu nedenle, “Sen ne diye taraf oluyorsun. Sen iş-
sine baksana adayın Özgür Bey kazanamaz, Cemal
Bey kazanırsa gelecekte İstanbul adayı olduğuna
göre ne yapacaksın” diyen partililer, “CHP’de de-
mokrasi kuralları sınırlarında, Genel Başkan, MYK,
PM ve Milletvekilleri, ilçe ve il yöneticileri elbette
eleştirilir ama Atatürk’e laf söyletmeyiz” diyorlar.

Genel Başkan adayları katılmayacak
CHP İstanbul Kongresi, İstanbul’un gündeminde

olduğu gibi 4-5 Kasım’da yapılacak CHP Kurultayı
nedeniyle ülke gündeminde de önemini koruyor. İs-
tanbul kongresinde 196 delege seçilecek. Kurultayda
ise İstanbul Milletvekilleri, Parti Meclisi, ve Yüksek
Disiplin Kurulu üyeleri ile birlikte yaklaşık 250 de-
lege İstanbul’u temsil edecek.

Yenilikçiler ve Merkezciler açısından delege sayısı
itibariyle önemli olan İstanbul kongresine, Genel
Başkan adayları olan Kemal Kılıçdaroğlu ve Özgür
Özel, tarafsızlıklarını belirtmek ve büyük Kurultay
öncesi bir araya gelip gerginlik yarat mamaları için
katılmayacaklarını belirttiler. İstanbul kongresi bu
nedenle Genel başkansız ve Diğer aday Özgür 
Özelsiz yapılacaktır.

Adaylara başarılar dilerim.

5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi
Kanunu; “Büyükşehirlerde ulaşım
hizmetlerini planlamak; yürütmek,

kurmak, kurdurmak, işletmek, işlettirmek ve
toplu taşıma araçlarına ruhsat vermek” yet-
kilerini Büyükşehir Belediyelerine veriyor.
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), bu
yetki ile hem ulaşımın kent çerçevesinde
etkin ve verimli planlamasını yapıyor, hem
de kamu adına gelir elde ederek toplu ula-
şım hizmetinin en kaliteli ve sağlıklı şekilde
sunulmasına öncülük ediyor.

İBB iptalini istedi

Ancak, Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 2020
yılında Karayolu Taşıma Yönetmeliğinde
Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelikte
yaptığı değişik yaparak “Havalimanından
şehir merkezine, başka bir şehir veya tersi
yöne taşıma yapacak B1 ve D1 yetki belgesi

sahibi olan ve havalimanı işleticisi ile yer
tahsis sözleşmesi imzalamış olanlar için,
yapılacak taşımanın gerçekleşeceği taşıma
hattındaki kalkış yeri/noktası, ara durak, in-
dirme/bindirme cepleri ve varış yeri/nokta-
ları, faaliyet yapılacak il/illerin mülki idare
amirlerinin izni ile belirlenir ve bu
nokta/yerler için, bu maddenin on ikinci fık-
rasında belirtilen zorunluluk ve 58 inci
maddenin birinci fıkrasının (a) bendindeki
zorunluluk ile ayakta yolcu taşınmaması
şartıyla 36 ncı maddenin birinci ve ikinci
fıkraları hariç diğer fıkralarında belirlenmiş
yükümlülükler aranmaz” hükmünü getirdi.
Bakanlık, değişiklikle birlikte bu alanlarla il-
gili yetkiyi il mülki idarelerine verdi. İBB, il-
gili kararın 5216 sayılı Büyükşehir
Belediyesi Kanuna ve il mülki idarelerine
verilen yetkinin büyükşehir belediyeleri ko-
ordinasyon merkezleri yönetmeliği hüküm-

leri ile belirlenmesi gerekliliği nedeniyle dü-
zenlemenin iptalini istedi. 

Emsal teşkil ediyor

Davayı gören Danıştay 8. Dairesi, Resmi
Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe giren
düzenlemeyi iptal etti. Mahkeme, Karayolu
Taşıma Yönetmeliğinde Değişiklik Yapıl-
masına Dair Yönetmelik’in 4. fıkrası ile
esas Yönetmeliğin 41. maddesine eklenen
16. fıkrasının “Yapılacak taşımanın gerçek-
leşeceği taşıma hattındaki kalkış yeri/nok-
tası, ara durak, indirme/bindirme cepleri ve
varış yeri/noktaları, faaliyet yapılacak il/ille-
rin  mülki idare amirlerinin izni ile belirlenir
ve bu nokta/yerler için, bu maddenin on
ikinci fıkrasında belirtilen zorunluluk ve 58
nci maddenin birinci fıkrasının a bendin-
deki zorunluluk ile ” ibaresini  hukuka
uygun bulmayarak iptaline hükmetti.

Danıştay kararında, kanunla belediyelere ve-
rilen yetkinin yönetmelik ile belediyenin yet-
kili karar mercilerinden alınarak doğrudan
mülki idare amiri yetkisine bırakılmasının
hukuka aykırılığına vurgu yapıldı. Ulaşım ve
toplu taşıma ile ilgili hususlarda karar alma
ve tasarrufta bulunma yetkisinin belediyelere
ait olduğu açıkça belirtildi. Karar bu yö-
nüyle, UKOME'nin yapısını değiştiren yö-
netmelik davası için de emsal teşkil ediyor.

O değişiklik iptal edildi
Danıştay, İBB’nin Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’nın havalimanlarına yönelik taşımacılık yapan araçlarla ilgili yönet-
melik değişikliği hakkında açtığı davayı karara bağladı. Danıştay 8. Daire, araçların kalkış yerlerini, ara durak ve
bindirme ceplerini belirleme yetkisini büyükşehirlerden alıp il mülki idarelerine veren yönetmelik değişikliğini iptal etti

Ecdat yadigarına sahip çıkacağız
ÜSKÜDAR'DA bulunan Bülbülde-
resi Fevziye Hatun Camii'nin açı-
lışı, cuma namazı öncesi yapıldı.

1882 yılında yapılan ve geçtiğimiz günlerde
restorasyonu tamamlanan caminin açılışına
İstanbul Valisi Davut Gül ile Üsküdar Bele-
diye Başkanı Hilmi Türkmen de katıldı.
Kuran tilavetiyle başlayan açılış toplu edilen
dua ve kurdele kesimiyle son buldu. Fevziye
Hatun Camii açılışı sonrası cuma namazı
kılındı.

Hayırlı uğurlu olsun

İstanbul Valisi Davut Gül, caminin açılış tö-
reninde yaptığı konuşmada "Bugün 2 güzel-
lik var, birincisi caminin ihya edilmesi ve
onun kadar daha güzel olan da bu cami tes-

cilli yapı. Üsküdar'daki tarihi sahipsiz çeş-
meler, sosyal tesisler, camiler her tescilli eseri
Üsküdar Belediyemiz restore ediyor. İnşal-
lah belirli bir süre içerisinde Üsküdar'da ec-
dattan kalan hiçbir yapı sahipsiz olmamış
olacak. Bu açıdan Hilmi Türkmen Başkanı-

mıza ekibine teşekkür ediyorum. Bu güzel-
liği paylaşan başta hayırseverimiz olmak
üzere her birinize teşekkür ediyorum. Hayırlı
uğurlu olsun cumanız mübarek olsun" dedi.

Güzel bir cami oldu

Üsküdar Belediye Başkanı Hilmi Türkmen
ise açılışta yaptığı konuşmada Üsküdar’ın
şanına yakışır restorasyonlar gerçekleştirdik-
lerini söyledi. “Üsküdar'ın her yeri adeta ta-
rihi değerlerimizden, zenginliklerimizden bir
parça” diyen Türkmen, “Açılışını gerçekleş-
tirmekte olduğumuz bu camimizde onlar-
dan bir tanesi. Bu camimizin olduğu
cumhuriyet caddesi, camimizin eski halini
sizler çok iyi biliyorsunuz. Biz tam 1882'deki
yapımına uygun bir şekilde kurul kararları ile

beraber gördüğünüz gibi camimizin orijinal
halini ortaya çıkarmış olduk. Başta Sayın
Valimiz olmak üzere bundan önceki Valimiz
şimdiki İçişleri Bakanımız Sayın Ali Yerli-
kaya bakanımıza gıyabında teşekkür ediyo-
rum. Camimiz asıl mekan 40-50 metre
karelik bir alan. Diğer tarafında bir bodrum
katımız var, lavabolar bulunuyor. 2 ayrı par-
çadan oluşan güzel bir cami oldu. Burası
1900'lü yıllara kadar merkez cami hasebiyle
Osmanlı döneminde bayram yeri olarak da
değerlendirilmiş. Halkın toplanıp hasbıhal
ettiği bir alan olarak da kullanılmış. Dolayı-
sıyla Üsküdar'ımızın şanına yakışır, geçmi-
şine yakışır bir eseri daha birlikte inşa etmiş
oluyoruz” ifadelerini kullandı.  
HABER MERKEZİ

Restorasyonu tamamlanan Üsküdar Bülbülderesi Fevziye Hatun Camii'nin açılışı gerçekleşti. Açılışta konuşan İstanbul
Valisi Davut Gül, “İnşallah belirli bir süre içerisinde Üsküdar'da ecdattan kalan hiçbir yapı sahipsiz olmamış olacak” dedi

Mustafa DOLU
HALKIN AVUKATI

mustafadolu49@gmail.com

TBMM’de Anayasa
İstanbul’da seçim!

MILLI IRADEYI
KORUYACAGIZ

İstanbul’un Kurtuluşu’nun
100’ncü yılı, Taksim Cum-
huriyet Anıtı’nda düzenle-
nen resmi törenle kutlandı.

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, duygularını,

Anıt Özel Defterine, 
“Türkiye Cumhuriyeti'nin

eşit yurttaşları olarak,
Cumhuriyet değerlerinin

ışığında, kentimizi ve ülke-
mizi çağdaş bir geleceğe
taşımak için çalışmaktan

asla yorulmayacağız. Mille-
timizin iradesini, demokra-

simizi, bağımsızlığımızı,
Türkiye Cumhuriyeti'ni 

sonsuza kadar koruyaca-
ğız” sözleriyle aktardı

Öğrencilere 
güvenlik eğitimi

6331 Sayılı İş Sağlığı ve Güvenliği
Kanunu çerçevesinde düzenlenen
eğitime, belediye bünyesinde stajını

sürdüren 104 öğrenci katıldı. Küçükçekmece
Belediyesi İş Güvenliği Uzmanı Yakup Yıldız
öğrencilere; iş kazası, meslek hastalığı, uyul-
ması gereken kurallar, acil durum önlemleri
gibi konularda ayrıntılı bilgi verdi. Çok sayıda
stajyerin katıldığı eğitim sonunda, öğrenciler
anlatılan konular ile ilgili sınava tabi tutuldu.
Amaçlarının iş kazalarının azaltılması ve orta-
dan kaldırılması olduğunu vurgulayan Yakup
Yıldız, “İş Sağlığı ve Güvenliği konusu hem ça-
lışanlara hem de işverene ciddi sorumluluklar
yüklüyor. Meydana gelen iş kazalarının %88’ini
güvensiz davranışlar oluşturuyor. Bu noktada
işveren işyerinde önlemler almalı, çalışanları
bilgilendirmeli.  Diğer yandan çalışanlar ise al-
dıkları eğitimler ve talimatlar doğrultusunda
kendilerinin ve diğer çalışanların sağlık ve 
güvenliklerini tehlikeye düşürmemekle 
yükümlüdür” dedi. HABER MERKEZİ



6 7 EKİM 2023 CUMARTESİ www.gazetedamga.com.tr  EKONOMİ

Hukuk Danışmanı:  av. D. Cemal kaRaL

genel yayın yönetmeni ve Sorumlu yazı İşleri Müdürü
Ekrem HaCıHaSaNOĞLu

Ga ze te miz basýn mes lek il ke le ri ne uy ma ya söz ver miþ tir.

görsel yönetmenler
Türkan ERVaN

Taylan DaŞDÖĞEN

yazı İşleri Müdürü
anıl BODuç

İmtiyaz Sahibi: Damga Reklamcılık ve yayıncılık a.Ş. adına
Mehmet MERT

7 EKİM 2023 CUMARTESİYIL:19 SA YI: 5850

Gazete Damga’da yayınlanan yazı, fotoğraf ve haberlerin tamamı
veya bir kısmı kaynak gösterilmeden kullanılamaz

REKLAM, ABONE VE REKLAM HABER: 
GSM:  0533 975 32 26  - 0533 025 04 19 

www.gazetedamga.com.tr
damgaweb@gmail.com

Basým Ye ri: Arslan Güneydoğu Matbaacılık - 
Osmangazi Mah. 3143 Sk. No: 6/2 ESENYURT/İSTANBUL Tel: 0212  886 17 94

Haber Müdürleri
Barış kıŞ

asker aVŞaR

YÖNETİM MERKEZİ
Büyükşehir Mah. Belediye Cad. Beylicium aVM kat: 3 No:101-102

Beylikdüzü / İSTaNBuL Tel:+90 0212 871 36 06

Dağıtım: 
Turkuvaz - Şenol yENE 
Salih DOĞaN 
ayhan İkİz
Hasan Eraslan yıLDıRıM 

Haber Merkezi: 
Nergiz DEMİRkaya - ankara
Bahadır SügüR - Politika
Hakan SONguR - Spor 
Selvi SaRıTaç - İstihbarat
Müge Cesur ÖzMEN - kültür - Sanat
yakup TEzCaN - yerel
Osman kÖSE - Ekonomi

YAYIN TÜRÜ:  Ye rel Süre li Yayın

Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

Bu yanlıştan artık vazgeçin!

Ömer Bolat, TRT Haber'in canlı
yayınında, otomotiv piyasası, ilan
kısıtlaması, stokçuluk ve fahiş fiyat

konularında uyguladıkları cezalara ilişkin
açıklamalarda bulundu. Otomotivde '6 ay 6
bin kilometre' düzenlemesi kapsamında 126
firmaya 52 milyon lira para cezası uyguladık-
larını dile getiren Bolat, 'ilan kısıtlaması' çer-
çevesinde ise 253 firmaya 67,5 milyon lira
ceza verildiğini belirtti. Bolat, stokçuluk ve
fahiş fiyata karşı uygulanan cezalara ilişkin
ise “Stokçulukla alakalı 102,5 milyon lira,
fahiş fiyat düzenlemesiyle ilgili 86 milyon lira
ceza uyguladık. Diğer taraftan, sözleşme ya-
pılan dijital platformlar, televizyonlar, ücretli
abonelikler gibi tüketimlere de 280 milyon
lira, reklam ve haksız ticari uygulama, aldatıcı
reklam ve haksız ticari uygulama denetimle-
rinde 64 milyon lira ceza uyguladık” bilgisini
paylaştı. 

Piyasalar denetleniyor

Piyasa gözetimi, ürün güvenliği, güvensizliği
alanında 5 bin 351 firmanın denetlendiğini
bildiren Bolat, bu alanda 5,5 milyon lira ceza
uygulandığını ifade etti. Bolat, etiket farkı ko-
nusunda 37 bin 313 firmanın denetlendiğine
dikkati çekerek, “Burada da 23 milyon lira bir

ceza uygulandı. 2022 ve 2023 yıllarında 432
milyon lira bu tür cezalar uygulandı. Piyasa-
lar denetleniyor, vatandaşlarımız müsterih
olsun. Arzdan kaynaklanan eksikliklerle ala-
kalı arz üretim şartlarını iyileştirmeye, artır-
maya çalışıyoruz. Rekabet noktasında da
rekabet ortamını ilerletmeye çalışıyoruz” dedi. 

Fahiş artışlar görüyoruz

Çimento ve hazır beton sektöründe fahiş
fiyat artışları gördüklerini belirten Bolat, bu
konuyla ilgili birkaç hafta önce hem Bakan-
lığın ilgili kuruluşlarının hem de Rekabet
Kurulunun yoğun bir soruşturma başlattı-
ğını ifade etti. Bolat, bu alanda özellikle
deprem bölgesindeki 5 büyük ilde fiyat yük-
seltme çabaları olduğuna dikkati çekerek
şunları kaydetti: "Rekabet edip fiyatları dü-
şüreceklerine, tam tersine birlikte karar alıp
fiyat yükseltme çabalarını görüyoruz ve on-
ları uyarıyoruz. Kesinlikle müsaade etmeye-
ceğiz ve bu fiyatları düşürteceğiz. Elimizde
bütün mekanizmalar var. Otomotiv sektö-
ründe ne yaptıysak, emlakta, marketler ya
da gıdacılarda ne yapıyorsak o tür sektör-
lerde de aynısını yapacağız. Yol yakınken bir
an önce bu yanlış ve haksız uygulamalar-
dan vazgeçsinler.”  AA

Fiyatlar
değişmedi
Birleşmiş Milletler Gıda ve Tarım
Örgütü (FAO), küresel gıda fiyatla-
rının, bitkisel yağlar, süt ürünleri 
ve et endekslerindeki düşüşlerin
şeker ve mısır fiyatlarındaki artışı
dengelemesiyle eylülde hemen
hemen sabit kaldığını duyurdu

FaO'dan ya-
pılan açıkla-
maya göre,

gıda ürünlerinin uluslar-
arası fiyatlarındaki aylık
değişiklikleri izleyen FAO
Gıda Fiyat Endeksi, ey-
lülde bir önceki aya kı-
yasla 0,1 puan düşüşle
121,5 puan oldu.
Rusya-Ukrayna savaşının
başlamasının ardından
mart 2022'deki rekor sevi-
yesinden yaklaşık yüzde
24 gerileyen endeks, sa-
vaşla 159,7 puana ulaşa-
rak rekor kırmıştı. Bu
arada, yüzde 121,4 puan
olarak açıklanan ağustos
ayı FAO Gıda Fiyat En-
deksi verisi de 121,6 puan
olarak revize edildi. Küre-
sel gıda fiyatlarının ey-
lülde yeniden bitkisel
yağlar ve tahıllar öncülü-
ğünde sabit kalması dik-
kati çekti. Bitkisel Yağ
Fiyat Endeksi, aylık
bazda palm, soya ve ay-
çiçeği yağlarının küresel
fiyatlarındaki düşüşün et-
kisiyle yüzde 3,9 gerileye-
rek düşüşünü ikinci aya
taşıdı. Tahıl Fiyat En-
deksi, mısır fiyatlarındaki
artışın etkisiyle aylık
bazda yüzde 1 yükseldi.
Endeks, bir yıl önceki se-
viyesinin yaklaşık yüzde
14,6 altında kaldı. Mısır
fiyatları Brezilya'dan
gelen güçlü talep, Arjan-
tin'de yavaşlayan satışla-
rın etkisiyle eylülde yüzde
7 yükseldi. Uluslararası
buğday fiyatları ise başta
Rusya olmak üzere güçlü

üretim ve arz beklentileri
sayesinde yüzde 1,6
düştü.

Pirincin fiyatı düştü

FAO, ağustos 2023’te
yaklaşık yüzde 10 yükse-
len pirincin düşük ithalat
talebi nedeniyle geçen ay
yüzde 0,5 düştüğünü bil-
dirdi. Şeker Fiyat En-
deksi, El Nino hava
olayının üretim üzerin-
deki etkisine ilişkin artan
endişeler nedeniyle ey-
lülde aylık yüzde 9,8 ar-
tarak kasım 2010'dan bu
yana en yüksek seviye-
sine ulaştı. Aynı dö-
nemde FAO Süt Ürünleri
Fiyat Endeksi, ithalat ta-
lebinin durgun olması ve
stok bolluğu ile eylülde
aylık bazda yüzde 2,3 ve
yıllık bazda yüzde 23,9
geriledi. Endeksin aylık
art arda düşüşünü doku-
zuncu aya taşıması dik-
kati çekti. Et Fiyat
Endeksi de eylülde yüzde
1 geriledi. FAO, küresel
üretim, tüketim, ticaret ve
stok eğilimlerine ilişkin
değerlendirmelerin yer
aldığı Tahıl Arz ve Talep
Özeti Raporu'nu da ya-
yımladı. FAO, küresel
tahıl üretiminin bu yıl
olumlu hava koşullarının
devam etmesi nedeniyle
Rusya ve Ukrayna için
daha yüksek verim bek-
lentileriyle geçen yıla
göre yüzde 0,9 artarak 2
miyar 819 milyon tona
çıkacağı tahmininde 
bulundu. AA

Ticaret Bakanı Ömer Bolat, stokçulukla alakalı 102,5 milyon lira, fahiş fiyat düzenlemesiyle ilgili de 86 milyon
lira para cezası uyguladıklarını bildirdi. Çimento ve hazır beton sektöründe fahiş fiyat artışları gördüklerini 
belirten Bolat, “Yol yakınken bir an önce bu yanlış ve haksız uygulamalardan vazgeçsinler” çağrısında bulundu

Hazine ve Maliye
Bakanı Mehmet
Şimşek, göreve gel-

diği günden bu yana gerçekleş-
tirdiği uluslararası
yatırımcılarla görüşmelerine
Londra durağını da eklerken
toplam varlık büyüklüğü 75 tril-
yon doları aşan uluslararası
varlık yönetim şirketleri, yatırım
fonları, çok uluslu bankalar ve
altyapı fonlarının yöneticileriyle
bir araya geldi. Şimşek, Körfez
ülkeleriyle başladığı “road
show” yatırımcı görüşmelerine,
Birleşmiş Milletler (BM) 78.
Genel Kuruluna katılmak üzere
ABD’ye giden Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın öncü-
lüğünde New York’ta devam
etti. Ardından finansın önemli

duraklarından Londra’ya hare-
ket eden Şimşek, 4-6 Ekim’de
uluslararası yatırımcılarla
yoğun temaslarda bulundu.

Türkiye'ye davet etti

Ziyaret kapsamında, toplam
varlık büyüklüğü 75 trilyon do-
ları aşan uluslararası varlık yö-
netim şirketleri, yatırım fonları,
çok uluslu bankalar ve altyapı
fonları yöneticileriyle bir araya
gelen Şimşek, aralarında dere-
celendirme kuruluşlarının da
bulunduğu yaklaşık 85 ayrı ku-
rumdan 100’ün üzerinde üst
düzey yöneticiyle görüşmeler
gerçekleştirdi. Görüşmelerinde
uluslararası yatırımcılara ve
kredi derecelendirme kuruluşla-
rının temsilcilerine Türkiye’nin

yeni ekonomi politikaları ve
Orta Vadeli Program’daki hedef
ve reform hazırlıklarını anlatan
Şimşek, yatırımcıları Türki-
ye’deki fırsatları değerlendir-
meye davet etti. Söz konusu
ziyaretlerin ardından Uluslar-
arası Para Fonu (IMF) ve
Dünya Bankasının gelecek
hafta Marakeş’te başlayacak
yıllık toplantılarına da Türki-
ye’yi temsilen katılacak olan
Şimşek’in, burada da çeşitli
ülke mevkidaşları, fon yönetici-
leri, yatırım bankalarının tem-
silcileriyle ikili görüşmeler
yapması planlanıyor. Şimşek’e
bu toplantılarda Türkiye Cum-
huriyet Merkez Bankası
(TCMB) Başkanı Hafize Gaye
Erkan da eşlik edecek. AA

Etkinlik kapsamında
verilen konserde 

ise Sertab Erener,
piyanist Tuluğ Tır-

pan, Antakya Mede-
niyetler Korosu ve

Kaan Baysal sahne
aldı. Etkinlikte milli
voleybolcular Gizem

Örge ve Simge 
Şebnem Aköz’ün

Cumhuriyet'in 100.
yılı ile ilgili görüşle-

rini paylaştı.

BIZIM SANSIMIZ
ATATURK’TU!

TÜSİAD Başkanı Orhan Turan, 19. yüzyılın sonlarından 20.
yüzyılın ortalarına uzanan dönemdeki toplumsal çalkantıları

anımsattı ve "Bizim şansımız, Mustafa Kemal Atatürk’ün
varlığıydı" dedi. Turan ayrıca, ikinci yüzyıl için 'Cumhuriyet'in

devrimci ruhunu uyandıralım' çağrısı yaptı.

T ürk Sanayicileri ve İş İnsan-
ları Derneği (TÜSİAD)
Cumhuriyet’in 100. yılı için

etkinlik düzenledi. İstanbul Valisi
Davut Gül’ün, İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu’nun, DEVA Partisi Genel
Başkanı Ali Babacan’ın, Demokrat
Parti Genel Başkanı Gültekin Uysal’ın
ve İYİ Parti Milletvekili Ümit Özlale
ile CHP Genel Başkan Yardımcısı
Lale Karabıyık’ın da katıldığı etkinlikte
konuşan TÜSİAD Başkanı Orhan Tu-
ran’ın açıklamaları dikkat çekti. 19.
yüzyılın sonlarından 20. yüzyılın orta-
larına kadar uzanan dönemin toplum-
sal çalkantıların olduğu çağ olduğunu
anımsatan, “Zamanın ruhu, impara-
torlukların tasfiyesi ve yerine, milli
devletlerin yükselişinden yanaydı.
Dünyanın ekonomik ve siyasi düzeni
tepetaklak oluyordu. Zamanın ruhunu
okumak hiç de kolay değildi. Bu zorlu

dönemeçte bizim şansımız, çağın çağ-
rısını daha ilk andan itibaren mükem-
mel kavrayan bir önderin, Mustafa
Kemal Atatürk'ün varlığıydı” dedi. 

İttifak vurgusu

“Cumhuriyet’in ikinci yüzyılına girer-
ken önümüzde yeni bir dönemeç var”
diyen Turan, “Bu dönemeçte dünya-
mızı ve ülkemizi ağır sorunlar tehdit
ediyor. Yaşamsal ağırlıkta bir dizi so-
runla yüzleşmek ve başa çıkmak duru-
mundayız. Gereken dönüşümü ancak,
toplumsal ittifakla sağlayabiliriz. Bu
doğrultuda, toplumsal kutuplaşmaya
son vermeli ve toplumun her kesimini
harekete geçirmeliyiz. Cüretli ama ger-
çekçi adımlar atmalıyız. Toplumun
kucaklaşmasını ve dönüşüm hedefine
doğru, birlik ve sevgi içinde yola çık-
masını sağlamalıyız” ifadelerini kul-
landı.  “Biliyoruz ki, özgürlük ve

ilerleme mücadelesi hiç bitmez” diyen
Turan, “Cumhuriyeti cumhuriyet
yapan değerleri yeniden parlatmalıyız.
Demokrasi, eşit yurttaşlık, laiklik,
ifade özgürlüğü, hukukun üstünlüğü,
adil yargılanma, toplumsal cinsiyet
eşitliği ve 21. yüzyıla uygun bir eğitim,
ihtiyacımız olan temeli sağlamlaştıra-
caktır” açıklamasında bulundu. Turan,
“Gelin, Cumhuriyet’in devrimci ru-
hunu yeniden uyandıralım. Sorunları
ve yapılması gerekenleri ortaya koyar-
ken, elbette aklı ve bilimi kullanıyoruz.
Ancak daha fazlasına ihtiyacımız var.
Bize başarma azmi gerekiyor. Birlik
ruhu ve heyecan da lazım. Burada
sanat, spor, edebiyat, müzik devreye
giriyor. Bu gecenin ihtiyaç duyduğu-
muz birlik ruhuna, başarma azmine,
coşkuya ve heyecana katkıda bulun-
masını diliyorum. Yüz yıl önce 
yaptık, yine yaparız” dedi. 
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Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Otomotivde '6 ay 6 bin kilometre' düzenlemesi 
kapsamında 126 firmaya 52 milyon lira para cezası uyguladıklarını dile getirdi.

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, Londra'da toplam varlık büyüklüğü 75 trilyon doları aşan uluslararası
varlık yönetim şirketleri, yatırım fonları, çok uluslu bankalar ve altyapı fonlarının yöneticileriyle bir araya geldi

Yatırımcılarla bir araya geldi
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C HP Genel Başkanı Kemal Kı-
lıçdaroğlu, Gezi parkı olayları
davasında tutuklu bulunan

Türkiye İşçi Partisi (TİP) Milletvekili
Can Atalay, Osman Kavala, Tayfun
Kahraman'ı Silivri'deki Marmara Ceza-
evi'nde ziyaret etti. Kılıçdaroğlu'na
CHP İstanbul İl Başkanı Canan Kaf-
tancıoğlu eşlik etti. Heyet saat 10.30 sı-
ralarında cezaevi önüne geldi. Yaklaşık
3 saat süren görüşmenin ardından Kı-
lıçdaroğlu gazetecilere açıklamalarda
bulundu. Kılıçdaroğlu, "Can Atalay,
Osman Kavala ve Tayfun Kahraman'ı
ziyaret ettik. Ziyaretimizin temel gerek-
çesi şu, açık ve net söylüyorum bu ül-
kede adalet yok. Halkın seçtiği bir
milletvekili anayasaya aykırı olarak hu-
kuka aykırı olarak demokrasiye aykırı
olarak hapiste tutuluyorsa, bir sorun
var demektir. Benim görevim de bu
adaletsizliği daha görünür hale getir-
mektir. Adalet eğer gerçekten sağlana-
caksa haksızlıklara karşı mücadele

edilecekse, bu haksızlıklara muhatap
olan gereksiz yere hukuksuzu bir şe-
kilde hapse atılan insanlara yardım et-
mektir, onların yanında durmaktır.
Benim görevim de budur. Ben adaleti
savunuyorum. Hakkı savunuyorum.
Hukuku savunuyorum. İnsan haklarını
savunuyorum. Demokrasiyi savunuyo-
rum” dedi. 

Mücadelemiz sürecek

“Bu arkadaşlar hiçbirisi CHP'ye oy ver-
memiş olabilir ama bir kişi haksızlığa
uğrar ve siz sessizliğinizi korursanız o
zaman topluma da insanlığa da hizmet
etmiyorsunuz demektir” diyen Kılıçda-
roğlu, “Ben insana da topluma da her-
kese de hizmet etmek isterim.
Adaletsizlik nerede varsa ben o adalet-
sizliği gidermek için mücadele ederim.
Burada bu hapishanede çok kişi yatıyor,
binlerce kişi yatıyor. Bu hapishanede
avukatlar yatıyor, bu hapishanede dü-
şünen insanlar yatıyor bu. Bu hapisha-
nede gerçekten hasta doktora gidecek,
tedavi olması gereken insanlar yatıyor.
Biz bütün bu haksızlıklara karşı toplu-
mun sesi olmak istiyoruz. Dürüst in-
sanların, namuslu insanların sesi olmak
istiyoruz. Haksız yere bir kişinin hapse
atılması doğru değildir. Bir kişi haksız-
lığa uğruyor ve sessiz kalıyorsak o
zaman bütün toplum haksızlığa uğradı-
ğında adaletsizlikle karşı karşıya kaldı-
ğında biz o zaman hiç sesimizi
çıkarmamış oluruz. Biz mücadelemizi
sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı. 

Atalay'ın çıkması lazım

Kılıçdaroğlu, bir gazetecinin Can Ata-
lay' hakkında sorduğu soru üzerine,
"Can Atalay'la da görüştüm. Bakın
şimdi eğer bir yargı yürütme organının
kontrolünde ise yani sarayın kontrolün-
deyse açıkça söylemek gerekirse, o yargı
adalete uygun karar vermez. O yargı sa-
rayın talepleri doğrultusunda yani yü-
rütme organının talepleri
doğrultusunda karar vermiş olur. Can
Atalay'ın durumu da böyledir. Can Ata-
lay milletvekili olmadan önce daha
sade bir vatandaşken gitti cumhuriyet
savcılığına başvurdu. Temiz kağıdı aldı
mı? Aldı. Sen milletvekili seçilebilir
misin dediler. Evet seçilebilirsin dedi
savcı da. Kağıdı verdi, aldı dosyalarını
götürdü Yüksek Seçim Kurulu'na.
Orada Yargıtay üyeleri var. Orada Da-
nıştay üyeleri var. Onlar da dediler ki
evet seçime girip milletvekili olabilirsin,
parlamentoya girebilirsin dediler. Bu da

seçime girdi. Vatandaş oyunu verdi mil-
letvekili seçildi. Şimdi diyorlar ki hayır
sen hapisten çıkamazsın. Niçin? Bir
yanlışlık varsa en başta bu kararı veren-
ler de yanlışlık var. Danıştay hakimleri,
yargıtay hakimleri, Yüksek Seçim Kuru-
lu'nda diyorlar ki hayır sen Milletvekili
seçimlerine girebilirsin, Milletvekili seçi-
lebilirsin. Girdim kazandım. Şimdi sa-
raydan talimat var 'bunu hapishaneden
dışarıya çıkarmayacaksınız' diye. Yargı-
tay da bu karara uydu. Hukuku çiğnedi,
kanunları çiğnedi. Yargıtay'ın tarihinde
böyle bir olay olmamalıydı aslında. Bu
da oldu. Şimdi Anayasa Mahkeme-
si'nin gerçekten oturup bir karar ver-
mesi lazım. Daha önce benzer kararlar
var. Ve Can Atalay'ın da bir an önce çık-
ması lazım" diye cevap verdi. DHA

Gezi parkı olayları davasında tutuklu bulunan TİP Milletvekili Can Atalay,
Osman Kavala ve Tayfun Kahraman'ı Silivri'deki Marmara Cezaevi'nde ziyaret
eden Kemal Kılıçdaroğlu, “Açık ve net söylüyorum bu ülkede adalet yok. Halkın
seçtiği bir milletvekili anayasaya aykırı olarak hukuka aykırı olarak
demokrasiye aykırı olarak hapiste tutuluyorsa, bir sorun var demektir” dedi

BU ULKEDE 
ADALET YOK!

CHP Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu, ABD’nin F-16
savaş uçağı ile önceki gün

Suriye’de Türk SİHA’sını dü-
şürmesi sonrası iktidara sert
çıktı. Sosyal medya hesabın-
dan bir açıklama yapan Kı-
lıçdaroğlu, “Helikopterimiz
düşürülür, başka ülkeden
duyarız. Gemimiz basılır,
başka ülkeden duyarız.

Şimdi de SİHA'mız düşürülü-
yor, yine başka ülkeden du-

yuyoruz. ABD “meşru
müdafaa” diyor, Dışişleri Ba-
kanlığımız ise “farklı teknik
değerlendirmeler” diyerek

yaşananları geçiştirmeye ça-
lışıyor. Siz devleti yöneten

kişiler olarak ülkemizin hak-
kını böyle utangaç açıklama-
larla mı savunacaksınız? Dış

politikamızı “ABD ne der,
Rusya ne der, İtalya ne der”
diye mi şekillendireceğiz?”

BaŞKa 
ÜLKeDen
DUyUyOrUZ!

Kongreden 
önce bildirge
YAYIMLADI
CHP İstanbul İl Başkan adayı Cemal Canpolat,
yarın yapılacak kongre öncesi bildirge yayımladı.
"Parti içi iktidara değil ülkede iktidara 
odaklanma" çağrısı yapılan bildirgede, 
"CHP’yi çürümüş bu düzene karşı siyasi meydan
okumanın merkezi yapalım. İstanbul Büyükşehir
Başkanlığını yeniden kazanalım. 14 ilçedeki
belediye sayımızı ikiye katlayalım" denildi.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İstanbul İl Baş-
kanlığı'na adaylığını açıklayan Cemal Canpolat,
bugün yapılacak il kongresi öncesi parti üyele-

rine yönelik bir bildirge yayımladı. “Cumhuriyet Halk Par-
tisi’nin tarihinde baraj altında kalmak da ülkenin birinci
partisi olmak da var ama değişmeyen tek şey partinin hep
ayakta kaldığı gerçeğidir” denilen bildirgede, 2023 seçim-
lerinde Cumhurbaşkanı adayı Kemal Kılıçdaroğlu'nun İstan-
bul’da 5 milyon, Türkiye genelinde 25 milyon 500 bin oy
aldığına dikkat çekilerek, “Ortada böyle devasa bir güç var-
ken, dizlerimizi döverek, birbirimize kızarak, siyasi gündem-
den koparak daha fazla devam edemeyiz! Bakış açımızı,
alışkanlıklarımızı değiştirip, kararlı, cüretkar ve meydan
okuyan bir siyaset yapma tarzı geliştirip yeniden ayağa
kalkmak zorundayız” ifadeleri kullanıldı. 

Siyaset tarzı değişecek

Aslolanı parti içi iktidar değil yerelde ve genelde iktidar
olmak olduğu vurgulanan bildirgede, “İktidarla mücadele
edeceğimize ve iktidara meydan okuyacağımıza en yakını-
mızdakine, yol arkadaşlarımıza meydan okumaktan vazge-
çeceğiz. Bunun için siyaset yapma tarzını değiştireceğiz.
Siyaseti yeniden toplumsallaştıracağız. Bütün enerjimizi
mahallede, ilçede, ilde parti içi iktidarı ele geçirmek için
harcamaktan hızla vazgeçeceğiz! Başkasına bakarak ko-
nuşmak yerine kendimiz olacağız” denildi. 

Meydanda olacağız

Bildirgenin devamında “İstanbul kongremize de, partimizin
Kurultayı’na da partimizi ve ülkemizi küçük ve kişisel çıkar-
lara göre değil, solun, sosyal demokrasinin evrensel bakı-
şına uygun olarak sol değerlerle donatma, partiyi kamucu,
yenilikçi yeni yüzlerle buluşturarak partinin değişimini ve
yenilenmesini sağlayacağız. Bunu yapabilmek için kişileri
değil, fikirleri yarıştıracağız. “Broşür- afiş- pankart’ işlerine
ve sandık güvenliğine sıkıştırılan ve “olmasa da olur” bir
hale getirilen örgütü yeniden sokağa, mahalleye, fabrikaya,
üniversiteye, meydanlara taşıyacağız. Dayanışmayı ve top-
lumsal vicdanı yeniden öne çıkaracağız. Emekçilerin hakları
için Trendyol Grevi’nde, akademisyenlerin hakları için Bo-
ğaziçi Üniversitesi’nde, adaletsizliğe uğrayanlar için adliye-
lerde, Cumartesi Anneleri için de Galatasaray Meydanı’nda
olacağız” vaatlerinde bulunuldu. 

Ön seçim olmazsa olmaz

“CHP, umutsuzluğa, karamsarlığa, korkuya ve yılgınlığa tes-
lim olmayı reddedenlerin partisidir” denilen bildirgede,
“CHP, meydan okuyana meydan okuyanların partisidir.
Başka bir Türkiye’yi ancak CHP inşa eder, ülkemizi düzlüğe
ancak CHP çıkarır, gelir dağılımında adaleti sağlar, etnik ve
dini kimlikler üzerinden yaratılan kutuplaşmayı bitirir, coğ-
rafyamızdaki barış sürecine önderlik eder. Çünkü Sosyal
Demokrasi geniş kitleleri eşitlik ve özgürlük hayalleriyle bu-
luşturacak ideolojik-politik duruşun adıdır. Üyelik yapısını
değiştireceğiz, ön seçimi olmazsa olmaz yapacağız ve par-
tiyi kişilerin değil kurulların yönetmesini sağlayacağız. Parti
içi demokrasinin bütün kanallarını açacağız. Çünkü biliyoruz

ki, parti örgütlenmesi ne kadar
sağlam ve özgür olursa yönetici-
leri, belediye başkanları değil,
üyeler özgür iradeleri ile belirler.
Partide katılımı ve temsiliyeti
arttırmak için sendikacılara,
akademisyenlere, aydınlara,
meslek odası temsilcilerine, es-
naflara, sanatçılara, öğrencilere
parti içinde “meclisler” oluştu-
rarak temsillerini sağlayacağız
ve partiyi onlarla birlikte yönete-
ceğiz” ifadeleri kullanıldı.
HABER MERKEZİ

OperasyOn
etkilenmedi!
Dışişleri Bakanlığı bir SİHA'nın
kaybedildiğini açıkladı. Açıklamada,
“Söz konusu hadise, devam etmekte
olan operasyonun icrasını ve tespit
edilen hedeflerin vurulmasını hiçbir
şekilde etkilememiştir” denildi

Türkiye, Ankara'daki hain saldı-
rıya yanıt vermeye devam ediyor.
Yurtiçindeki başarılı operasyonla-

rın ardından Suriye ve Irak'taki terör hedefleri
birer birer imha ediliyor. Bölgede gerçekleşen
operasyonlar ile ilgili Dışişleri Bakanlığından
yapılan açıklamada bir SİHA'nın kaybedildiği
bilgisine yer verildi. Açıklamada, “Söz konusu
hadise, devam etmekte olan operasyonun ic-
rasını ve tespit edilen hedeflerin vurulmasını
hiçbir şekilde etkilememiştir” denildi.

Vurmaya devam edeceğiz

“1 Ekim 2023 tarihinde gerçekleşen terör sal-
dırısı sonrasında, meşru müdafaa haklarımız
doğrultusunda Irak ve Suriye’de PKK/YPG
terör hedeflerine yönelik olarak Silahlı Kuv-
vetlerimiz ve İstihbarat Teşkilatımız tarafın-
dan kapsamlı operasyonlar başlatılmıştır”
denilen açıklamada, “Bu çerçevede, 5 Ekim'de
Suriye’nin kuzeyindeki Tel Rıfat, Cizire ve
Derik bölgeleri başta olmak üzere bölücü
terör örgütüne ait çok sayıda hedef imha edil-
miştir. Operasyon esnasında üçüncü taraflarla
işletilen çatışmasızlık mekanizmasındaki farklı
teknik değerlendirmeler nedeniyle bir Siha
kaybedilmiştir. İlgili taraflarla çatışmasızlık
mekanizmasının daha etkin işletilmesi yö-
nünde gerekli tedbirler alınmaktadır. Söz ko-
nusu hadise, devam etmekte olan
operasyonun icrasını ve tespit edilen hedefle-
rin vurulmasını hiçbir şekilde etkilememiştir.
Irak’ta yapıldığı gibi, terör örgütünün Suri-
ye’de geliştirdiği tüm yetenek ve gelir kaynak-
ları sistemli bir şekilde yok edilmeye devam
edilecektir” ifadeleri kullanıldı. CNN Türk
Washington Temsilcisi Yunus Paksoy ise Pen-
tagon tarafından yapılan açıklamayı aktardı.
Pentagon Sözcüsü Türkiye'nin gerçekleştirdiği
operasyona ilişkin “İletişim hatlarını açık tuta-
cağız. ABD, NATO müttefikimiz Türkiye'nin
terör örgütü PKK'ya karşı yanında duruyor.
Türkiye'nin PKK ile mücadelesini sorgulama-
yacağız” dedi.  HABER MERKEZİ

Ciddiye almıyoruz!
TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, Avrupa Parlamentosu'nun kabul
ettiği Karabağ kararıyla ilgili, "Karabağ'da anayasal düzeni tesis
etmek amacıyla düzenlenen antiterör operasyonundan rahatsızlık
duyan art niyetli bazı yaklaşımları hiç ciddiye almıyoruz" dedi

TBMM Başkanı Kurtulmuş, 
Meclis'teki makamında, Yeni
Azerbaycan Partisi Genel Baş-

kanvekili Tahir Budagov ve beraberindeki
heyeti kabul etti. Kurtulmuş, TBMM Baş-
kanlığı'na seçilmesi ve yeni yasama yılının
başlaması nedeniyle 'hayırlı olsun' temenni-
lerini ileten Budagov'a teşekkür etti.
TBMM Başkanlığı ve Türkiye-Azerbaycan
Parlamentolararası Dostluk Grubu olarak
her platformda Azerbaycan'ın yanında ol-
duklarını belirten Kurtulmuş, Karabağ'ın
işgalci çetelerden kurtarılması için yapılan
operasyonu da takdirle karşıladıklarını 
kaydetti. 

Destek
vereceğiz

Kurtulmuş, Av-
rupa Parlamento-
su'nun kabul ettiği
'Azerbaycan Saldı-
rısı Sonrası 'Na-
gorno-Karabağ'da
Durum ve Azer-
baycan'ın Erme-
nistan'a Devam

Eden Tehditleri' başlıklı karara ilişkin de
"Karabağ'da anayasal düzeni tesis etmek
amacıyla düzenlenen antiterör operasyo-
nundan rahatsızlık duyan art niyetli bazı
yaklaşımları hiç ciddiye almıyoruz. 
Çünkü bir hakkın tescil edilmesi, tespit
edilmesiyle ilgili bir operasyon yapılmıştır.
Orada Ermeni işgaline son verilmiştir ve in-
şallah Karabağ, bundan sonra kıyamete
kadar Azerbaycan toprağı olarak kalacaktır.
Biz de Türkiye olarak Azerbaycanlı dostla-
rımızla hem Karabağ'da hem de diğer böl-
gelerde destek olmaya devam edeceğiz"
dedi. DHA
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CHP Grup Bakanvekili Hüseyin Üsküdar’ın, kensel dönüşümle il-
gili belediyenin bir şirket kurması gerektiği yönündeki önerisine de-
ğinen Ömer Arısoy, “Elinizde Ak Partili İBB tarafından kurulmuş,
tecrübesi, yetkinliği, teknik kapasitesi ispatlanmış, Zeytinbur-
nu’nda önceki dönemlerde kentsel dönüşüm çalışması yapmış ve
hemşehrilerimizin içinde huzurla oturduğu bir şirket var. Elinizi
tutan mı var? Hadi buyurun yapın” dedi. Yola çıkarken, iktidar
partisinin mensubu olarak Ankara'nın tüm imkanlarını Zeytinbur-
nu'na seferber edeceğine söz verdi-
ğini ve sözünü tutmanın gururunu
yaşadığını söyleyen Arısoy, “Aynı şeyi
keşke CHP’li İBB yönetimiyle de ya-
pabilseydik. Emin olun bunu da gu-
rurla söylerdim” ifadelerini kullandı.
1984'ten beri belediyenin kullandığı
ve bugün "Kazlıçeşme Sanat" olarak
hizmet veren bina için 2020’de
İBB’nin 22 milyon 297 bin 432 TL
ecrimisil tebliğ ettiğini, çökmek için
de girişimlerde bulunduğunu ifade
eden Arısoy, “Kötü komşu ev sahibi
yaparmış. 30 yıl belediye binası ola-
rak kullanılmış, şimdi ise İstanbul’un
parlayan yıldızı Kazlıçeşme Sanat’ın
tapusunu aldık, ecrimisili de iptal 
ettirdik” açıklamasını yaptı. 

DISIME GORE BIR 
MUHALEFET YOK!
DISIME GORE BIR 
MUHALEFET YOK!
DISIME GORE BIR 
MUHALEFET YOK!
DISIME GORE BIR 
MUHALEFET YOK!
DISIME GORE BIR 
MUHALEFET YOK!
DISIME GORE BIR 
MUHALEFET YOK!
Zeytinburnu Belediyesi’nin 2024 yılı Analitik Bütçe ve Performans değerlendirmelerinin konuşulduğu

meclis toplantısında, yapılan çalışmaları eleştiren muhalefet meclis üyelerini topa tutan Belediye 
Başkanı Ömer Arısoy, “Yapılan konuşmaları dinlerken aklıma Sayın Cumhurbaşkanımızın çok sık
kullandığı bir cümle geldi. 'En çok hayıflandığım husus dişime göre bir muhalefet olmayışı’” dedi

Z eytinburnu Belediye
Meclisi, 2024 
Analitik Bütçe ve

Performans programının
görüşüldüğü meclis top-
lantısı tartışmalara neden
oldu. Muhalefet meclis
üyelerinin süre sınırla-
ması olmadan tüm eleşti-

rilerini dikkatle dinledikten sonra
sırasıyla cevap veren Belediye Baş-
kanı Ömer Arısoy, dönemin son
bütçe teklifini yaptıklarını söyleyerek,
“İnşallah önümüzdeki dönem dişi-
mize göre bir muhalefet meclis
grubu olur. Sizin için duacıyım”
dedi. Yapılan eleştirilerin kendisine
birkaç hususta detaylı bilgi vermek
için de fırsat olduğunu belirten Arı-
soy, dönüşümü yapılan konut ve ti-
cari alan sayısının eksik ve yanlış
olduğunu belirterek, “Kentsel dönü-
şümle ilgili rakama itiraz edeceğinizi
biliyordum ama şimdi size bir hesap
yapacağım ve toplamanızı tavsiye
edeceğim. Rakamı yanlış ve eksik
söylediğinizi göreceksiniz. Bizim en
rahat olduğumuz husus Zeytinbur-
nu'nda kentsel dönüşümdür. Bunda
sizin de payınız olabilir ve kimin
emeği varsa teşekkür ederim. Bu
mecliste göreve geldiğimizde ilk yap-
tığımız şey, Kentsel Dönüşüm Mü-
dürlüğü kurmaktı. Geçmişte 10 yıl
bu belediyenin idari işlerden so-
rumlu başkan yardımcılığını yaptım.
Bu belediyenin yeni bir müdürlük
kurmasının anlamını en iyi ben bili-
yorum. Biz hedefimizi, beklentimizi,
yönetimimizi ortaya koyduk. Kentsel
dönüşümle ilgili sabaha kadar mü-
zakere eder, her seferinde buradan
karlı çıkarız. Üstelik karşımızda İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi’ni yö-
neten CHP’li bir meclis grubu var.
Bence bu konuya hiç girmeseniz
daha iyi” diye konuştu. 

280 nkişi 2 kişiyi bekliyor

“Yola çıkarken Çevre ve Şehircilik
Bakanlığı ve TOKİ ile yol yürüyece-
ğimizi söyledik” diyen Arısoy, “Beş-
telsiz 160 konut, 55 ticari bölüm
teslime hazır. Telsiz Mahallesi 281
konut, 97 ticari bölüm. 2024’ün ilk
çeyreğine yetiştirmeye çalışıyoruz. 2
yıla yakın pandemı ve devamında
deprem nedeniyle inşaatlarda ciddi
sıkıntı yaşandı. 340 rezerv konut tes-
lim ettik. Merkezefendi Arnavut Ma-
hallesi 482 konut, 44 ticari bölüm
için kurul kararları çıktı, çalışmalar
devam ediyor. Toplamı 1263 konut
196 ticari bölüm. Bunlar Çevre ve
Şehircilik Bakanlığı ve TOKİ ile doğ-
rudan yaptığımız dönüşümler.  Çır-
pıcı Veliefendi’de ki konut projesinin
1. Etabının temellerini attık. 288
konut, 12 ticari bölüm yükseliyor. 2.

Etap sayıları yok, çünkü iki malik
kabul etmediği için 280 hak sahibi
bu 2 kişinin rızasını bekliyor” ifadele-
rini kullandı. 

20 yıllık sorun çözüldü

İETT bloklarının 20 yıllık hikayesini
çözdüklerini dile getiren Arısoy, “467
konut, 15 ticari bölüm dolaylı yürüt-
tüğümüz kentsel dönüşüm. Yine
sizin katkılarınızla Mevlana Cadde-
si'nde 81 konut 7 iş yeri şu anda dö-
nüşüyor. Burada da 836 konut 34
ticari bölüm var. Yine Seyitnizam’da
bir alan riskli ilan edilmişti ve yürü-
medi. Yapılan planlarla 82 konutun
dönüşümünün önünü açtık. Kensel
dönüşümle ilgili asıl önemsediğimiz
şey sürdürülebilir ve kendiliğinden
hak sahipleri ile yürütülebilir hale
gelmesidir.  Kasım 2021'de yürürlüğe
giren, İstanbul’a örnek olan ve bir
çok ilçe belediyesi tarafından örnek
alınan imar plan notlarımız var. Bu
yolla Kasım 2021’den bu güne 3616
konut ruhsatı verdik. 1181 ticaret ve
diğer fonksiyonlar kategorisinde de
24 bağımsız birim olmak üzere dön-
üştürülen yapı sayımız toplamda
4771” dedi. 

Tebliğlere göre dağıtırız

Zeytinburnu’nda 30 yıldır yaşayan
biri olarak, önü açılan kentsel dönü-
şümden dolayı gurur duyduğunu
söyleyen Arısoy, “Keşke İstanbul'da
iktidarı elinde bulunduran CHP’li
üyeler de İBB’nin Zeytinburnu’nda
yürüttüğü dönüşümle ilgili rakamları
verebilseydi. İnşallah 2024’den sonra
bu rakamlara İBB ile birlikte yaptığı-
mız dönüşümleri de ekleyeceğiz” di-
yerek, yerel seçimlerde Ak Parti’nin
İBB’yi alacağına olan inancını vur-
guladı. Bütçe ve performans kitapçı-
ğındaki başlıklarıyla ilgili gelen
eleştirilere de yanıt veren Başkan Arı-
soy, “Kamu idareleri bütçelerini
5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve
Kontrolü Kanunu çerçevesinde ha-
zırlar ve bununla ilgili tebliğler var-
dır. Bizde elimizdeki kaynağı
tebliğlere göre dağıtırız” açıklama-
sını yaptı. 

3 katagoride çalışan var

Belediye personeli arasındaki maaş
farkını eleştiren muhalefete, yine eği-
tim anlamında bilgilendirme yapmak
için konuştuğunu söyleyen Arısoy,
“Belediyelerin tabi olduğu bir perso-
nel mevzuatı vardır. Farklı müdür-
lüklerdeki çalışanlara farklı maaş
verme şansımız yok. Belediyemizde
3 katagoride çalışan personel vardır.
657 sayılı devlet memuru kanununa
tabi memur ve mühendislerimiz var
ve maaşlarına hükümet sendikalarla
yaptığı müzakereler sonucu karar ve-

riyor. İkinci katagoride Toplu İş Söz-
leşmesi ile bağlı olarak çalışan per-
sonel var ve belediyemizde de 2 tip
toplu iş sözleşmesi yürürlükte. Biri
eski tabirle kadrolu personel dediği-
miz, diğeri ise KHK ile belediye şir-
ketlerimize geçen personel. Her
ikisinin de özlük haklarını düzenle-
yen yetkili sendikalarıyla birlikte ya-
pılan toplu sözleşmemiz var. Geri
kalan personel de KHK’den sonra
olmak kaydı ile hizmet alım yöntemi
ile çalışan az sayıda personel. Onla-
rın maaşlarını da zaten ilgili firma
belirliyor biz değil” dedi. 

Keşke müzakere etseydiniz

Zeytinburnu’ndaki inşaat çalışmala-
rının yavaş gittiğiyle ilgili eleştirilere
de yanıt veren Ömer  Arısoy, “Keşke
İBB’nin de Zeytinburnu’nda inşaat-
ları olsa da ağır gitse. 'Şunu Gençlik
ve Spor Bakanlığımızın desteği ile
yapıyoruz, bunu da İstanbul Büyük-
şehir Belediyemizin desteği ile yapı-
yoruz' diyerek teşekkür edebilseydim.
Muhalefet eden 3 konuşmacının ko-
nuşma içeriği birbiri ile çelişkili.
Keşke ‘senin söylediğin benim söyle-
diğime ters düşüyor’ diyerek önce-
sinde müzakere edip uzlaşsaydınız.
Hasan Hüseyin Üsküdar, Millet
Bahçesi’ni düzenleyen imar planı
bize ait dedi. Diğer meclis üyesi ise
alana konut yaptınız diyerek eleş-
tirdi. 520 konuttan oluşan Askeri
Lojmanlar, Çevre Şehircilik Bakan-
lığı, TOKİ ve Zeytinburnu Belediyesi
iş birliği ile Başakşehir’de aynı sayıda
konut yapılmak şartı ile arsasıyla bir-
likte tasfiye edilmiş, Zeytinburnulu
hemşehrilerimize tahsis edilmiş, he-
pimizin rahatladığı, ferahladığı bir
mekan olarak hizmete açılmıştır.
TOKİ’nin burada yaptığı harcama-
ları karşılamak üzere de hepinizin
bildiği gibi rezerv konutlarının ol-
duğu bölgede hasılat paylaşımı
konut üretilecek. Biz yapılan imar
planına hiç dokunmadık. Dokundu-
ğumuz yer, Zeytinburnu’nun lehine
oldu. Sizin katkınızın olduğu plan-
larda Kültür Merkezi’nin arkasındaki
alan, turizm alanı olarak görünü-
yordu. O alana 2.5 emsalli otel yapı-
lacaktı. Biz geldik ve bunları
dönüşüm için kullanacağız dedik.
Burayı satmadık, kendiliğinden ve
yerinde dönüşümü mümkün olma-
yan bir yer için kullandık” dedi. 

Hadi yanlış deyin!

“Seçildiğim günden bu yana bütün
haneleri dolaşarak, sosyal medya
araçlarının tamamını kullanarak,
görüş, öneri, talep ve şikayetleri takip
ediyor, aralıksız olarak her yıl her
mahallenin en büyük kahvesinde is-
teyen hemşehrimizin gelerek görüşle-

rini belirttiği toplantılar düzenliyoruz”
diyen Arısoy, “Bunlar bütçeye girmez
ama biz her gün hemşehrilerimizle be-
raberiz. Gerisi hiçbir iş yapmayanların
tamamen ortalığı bulandırma alanıdır,
mış gibi yapmalarıdır. Biz hiçbir işi mış
gibi yapmadığımız gibi, inanmadığı-
mız hiçbir işi de yapmıyoruz. Konuş-
maların tamamını dinledim ve bir tane
yaptığımız işin yanlış olduğuyla ilgili
eleştiri duymadım. Hadi şu işiniz yan-
lış deyin. Diyemezsiniz” diye meydan
okudu.  Yeni plan notlarıyla dönüşü-
mün hızlandığını, ada bazlı dönü-
şümde de yüzde 35’e varan bir artış
olduğunu kaydeden Arısoy, CHP’li
üyelerin işçi hakları konusunda Bakır-
köy Belediyesi’ni örnek vermesine de
“Zeytinburnulu hemşehrilerimiz,
komşu ilçemizin belediyecilik uygula-
malarını gayet güzel yakından izliyor-
lar. Bakırköy kıyaslamanız için
teşekkür ediyorum” yanıtını verdi. 

İlk koşan ekip biziz

İBB’nin Zeytinburnu’na kreş sözünü
de hatırlatan Arısoy, “O kadar rahat
olduğum konularda konuşuyorsu-
nuz ki” diyerek, muhalefet üyelerinin
yapıcı eleştirilerde bulunmamasına
atıfta bulundu.  Zeytinburnu Beledi-
yesi’nin Arama Kurtarma Ekibi’ni
kurmanın da kendilerine nasip oldu-
ğunu söyleyen Arısoy, “Türkiye'nin
en gelişmiş Arama Kurtarma Ekibi
aracı belediyemizin malıdır. Mobil
mutfak tırı ile birlikte, Gaziantep'e
koşan ilk ekip biz olduk. Arama kur-
tarma personelimiz 2016 Şubat'tan
sonra daha da büyüyor, gelişiyor ve
bizde destek vermeye devam ediyo-
ruz” dedi. 

Anlam veremiyoruz

Seyitnizam Mahallesi’nde bulunan
yeşil alana inşa edilen AkZirve'nin
satış ofisini yıkmak isteyen İstanbul
Büyükşehir Belediyesi’nin valilik ka-
rarıyla engellendiği eleştirisine de
cevap veren Arısoy, “İBBi’yi İstan-
bul’un gerçek gündemine dönmeye,
5 yıl boyunca gecikmiş, aksamış so-
runlarıyla ilgilenmeye davet ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. Arısoy,
“Burası devletin mülkiyetinde olan
bir arsa haline gelmiştir. Vali ile bir-
likte bazı isimler geçiyor. Belediye-
miz bu olayın tarafı değildir ama
nasıl bir yaranız var ise dönüp dola-
şıp buraya geliyorsunuz. Hukiki hiç
bir problemi yoktur ve devlet kendi
arsasının üstündeki konunun takip-
çisidir. Ayrıca, zaman her şeyin ilacı-
dır. Ne olacağını hepimiz göreceğiz.
Burası büyük inşaatların ilk satış
ofisi değildir. Diğer inşaatlarla ilgili
böyle bir ilgisi yokken, İBB’nin bu-
raya olan ilgisine anlam vermekte
zorlanıyoruz” diye konuştu. 

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

KİPTAŞ’IN ELİNİ TUTAN MI VAR?

AK PARTİLİ İBB İHALE ETTİ
CHP’Lİ İBB İSE İPTAL ETTİ!
Beştelsiz Mahallesi’ndeki otopark
ihalesinin iptal edilmesini de de-
ğerlendiren Ömer Arısoy, “Ak Par-
tili İBB ihale etti, CHP’li İBB iptal
etti” diyerek kendilerinin de aynı
alana 3 kat otoparklı kapalı pazar
alanı oluşturduklarını ve mevcut
spor tesisini de bir kat yukarıya çı-
kararak muhteşem bir tesisi beledi-
yeye hiçbir yük olmadan ilçeye
kazandırdıklarının altını çizdi.
Kendisini Zeytinburnulu olma-
makla itham eden meclis üyelerine
seslenen Arısoy, “Zeytinburnu’nda
doğmamak benim tercihim değildi.
Rize'de doğdum. 30 yıldan beri de

buradayım” yanıtını verdi. Arısoy,
“Bizim başlattığımız Marmaray
Zübeyde Hanım Parkı’nı bitirin
diye diye dilimizde tüy bitti. Hazır
pişmiş aşı tamamlayamadınız. Ar-
kadaşlarımız 38 günde tamamladı,
Zeytinburnu’na yep yeni bir yeşil
alan kazandırmak bize nasip oldu.
Millet Bahçesi’nden arta kalan
alanlardan biri de itfaiye alanı.
Zeytinburnu itfaiyesi prefabrik
alanda hizmet veriyor. 5 Ocak
2022’de mülkiyeti İBB’ye geçmiş.
Nerede peki tesis. Yapmadınız,
çünkü yapmaya niyetiniz yok”
eleştirisinde bulundu. 

Zeytinburnu’nda 6 Şubat
depreminin ardından tahliye
edilen sadece 2 okul kaldığını,
devam eden okullarda ta-
mamlanınca ilçede tekli eği-
time geçileceğini söyleyen
Arısoy, Cevizlibağ’daki kam-
püsün dönüşümünün bu-
günki değerinin 1 milyon
olduğunu ifade ederek, faali-
yet raporu anlatmaya gelme-
diğini ancak eleştirilere
karşılık olarak konuşmak 
zorunda kaldığını söyledi.
Arısoy, “CHP Grup Sözcüsü-
nün kendi görev alanımızla il-

gili söyleyecek bir sözü ol-
mayınca mevzuyu genel ik-
tidar konularına getirerek
kaçmaya çalışıyor. Hadi
belediyeciliği  konuşalım.
Keşke bu dönemin son
bütçe toplantısında
CHP grubu çıksa da biz
İBB olarak şunları şunları
yaptık. Siz ne yaptınız deseydi
de bende çıkıp yaptıklarımızı
anlatma fırsatı bulsaydım.
4.5 yıl geçti, son 6 ay kaldı.
Görünen köy kılavuz istemez.
Zeytinburnu’na bir çivi 
çakamadınız” dedi.

GÖRÜNEN KÖY 
KILAVUZ İSTEMEZ

EVRAKTA 
TAHRİBAT YAPTILAR

CHP Grubu'na seslenen ve “Ka-
mulaştırması yapılmış, parası
ödenmiş, mülkiyeti belediye ye
geçmiş Zeytinburnu Stad-
yumu’nu siz iade etmeye kalk-
tınız” ifadelerini kullanan
Arısoy, “Benim ertesi gün basın
toplantısı yapacağımı öğre-
nince apar topar ucube bir ka-
rarla İBB’nin genel sekreteri
ve bürokratları kendi teklif-
lerini reddederek geri dön-
dürdüler ve evrakta
tahribat yaparak redde-
dildi. Tek başına bu husus
sizin sokağa çıkamamanız
için yeter sebeptir. Encü-
men kararı elimizde.
Daha ne olsun” tepkisini

gösterdi. Bu yanlış kararı AK
Parti döneminden kalma büro-
kratların aldığını söyleyen
CHP’li İsmail Terzi’ye cevap
veren Arısoy, “Klasik CHP mu-
halefeti yapacağınıza, yaptığı-
nız faaliyetleri anlatın” dedi.
Son olarak kendi fotoğrafları-
nın da olduğu çalışmaların
eleştirilmesi üzerine Arısoy,
“Seçim kampanyası dışında
Zeytinburnu'nda açık hava
mecralarında ya da bilboard-
larda benim bir tek resmimi
gören CHP meclis üyesi var
mı?” diye sordu.  Zeytinburnu
Belediyesi’nin 2024 Yılı Analitik
Bütçe ve Performans Programı
oy çokluğu ile kabul edildi. 

Zeytinburnu Belediye
Başkanı Ömer Arısoy
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Profesör Naci
Görür, New York Ti-
mes’a konuştu. 6 Şubat

gecesi enkaz altında kalan bir kadı-
nın ve kızının kendisini arayıp
“Bizi kurtarın” dediğini, ancak
daha sonra onlara ne olduğunu
asla öğrenemediğini söyleyen
Görür, “İki saat boyunca ağladım.
Jeologlar olarak depremin geldi-
ğini söyleyip yazmaktan yorulduk.
Kimse bir şey yapmadı” dedi.
Görür, aldığı soruların tümüne

yanıt vermekte zorlandığını ancak
insanların korkusunu anladığını
belirtti. Türkiye’de birçok kişinin
hükümete, üniversitelere ve yar-
dım kuruluşlarına güvenmediğini,
güvenilir bilgi aradığını kaydeden
Naci Görür, “İnsanlara hayatta
kalmaları için yol göstermeye çalı-
şıyorum” diye konuştu.

İstanbul hazır değil

Tüm çabalara karşın Türkiye’de
deprem hazırlıklarının çok yetersiz

kaldığını kaydeden Görür, özellikle
İstanbul konusunda endişeli oldu-
ğunu söyleyerek, “İstanbul hiç
hazır değil. Çöken binalar on bin-
lerce kişiyi enkaz altında bırakacak.
Dar yolların kapanmasına ve yar-
dımların aksamasına yol açacak.
İstanbul’da büyük kaos yaşana-
cak” dedi. 20 yıl önce memleketi
Elazığ için de fay hattı uyarısında
bulunduğunu söyleyen Profesör,
“Beni alkışladılar ama asla ciddiye
almadılar. 2020’de yaşanan 6,7

büyüklüğündeki deprem sonrası
bana inanmaya başladılar” ifade-
lerini kullandı. “İnsanlar deprem
hakkında hiçbir şey bilmiyor.
Çoğu Allah’tan geldiğine, kader-
den kaçılamayacağına inanıyor.
Ancak bilim tam zamanı öngöre-
mese de tehdidin nerede oldu-
ğunu bilir” diyen Görür, halka
evlerini kontrol ettirmeleri ve 
hükümete baskı yapma çağrısında
bulunduğunu ifade etti. 
HABER MERKEZİ

Sendika binası 
önünde protesto

Tantan SEGBİS 
ile dinlenecek

İSTanBul Büyükşehir Belediyesi'ne
bağlı yol Bakım-İkmal ve İSFalT'ta çalı-
şan işçiler, 3 yıldır imzalanmayan toplu

sözleşme nedeniyle Hak-İş sendikasının Fatih'te bu-
lunan binasının önünde toplanarak hem Hak-İş
sendikasını hem de İBB'yi protesto etti. Sendika
üyeleri adına açıklama yapan Serdar Karakoç, "İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi yol bakım-ikmal bö-
lümleri olarak buraya toplanma sebebimiz şudur,
sendikamız Hak-İş 2020 yılının Haziran ayından
beri bize yapılması gereken sözleşme yapılmamış ve
haklarımız verilmemiştir. Ortalama 3 senelik bir
mahkeme süreci olmuştur. mahkeme sürecinin bit-
miş olması bize mutluluk vermiş olsa da ne yazık ki
Hak-İş oturmuş olduğu masada 'Kırmızı Çizgim' de-
diği, ne haftalık çalışma saatlerimiz, ne maaşları-
mız, ne de sosyal haklarımızda hiçbir düzenleme
yapılmamıştır. Bizde buna istinaden Hak-İş'in 7'inci
şubesinin önüne geldik, toplandık. Kendisine görüş-
mek istediğimizi belirttik. Kendisi bize sosyal medya
üzerinden bazı tehditlerde, bazı uyarılarda buluna-
rak gelmeyeceğini, sabaha kadar dursak da buraya
uğramayacağını söyledi. Bizi mağdur etmiştir, bizi
hiçe saymıştır. Biz yol bakım-ikmal çalışanları olarak
şikayetçiyiz. Biz buraya kimseyi rahatsız etmek için
gelmedik lakin bize haklarımız verilmiyor. Ve yarın
sözleşmenin imzalanacağı söyleniyor. Biz hakları-
mızı almadan bu sözleşmenin imzalanmasını iste-
miyoruz. Bize sorulsun, emin olun istediğimiz şeyler
çok büyük şeyler değil. Çalışma saatlerimizin 40
saat olmasını istiyoruz ancak biz cumartesi bile çalı-
şan insanlarız. Haftalık çalışma saatlerimize bakıl-
dığı zaman aldığımız maaş asgari ücretin bile
altında kalıyor" dedi. DHa

Bayrampaşa Cezaevi'nde 21 yıl önce
Hayata Dönüş operasyonunda 12 kişi-
nin ölümü ve 29 kişinin de yaralan-

masına ilişkin dönemin jandarma personellerinin
de aralarında bulunduğu 194 sanığın yargılan-
masına devam edildi. Tanık olarak dinlenmesi
gereken dönemin İçişleri Bakanı Saadettin Tan-
tan'ın avukatının, konuya ilişkin soruların müvek-
kiline bildirilerek Ses ve Görüntü Bilişim Sistemi
(SEGBİS) ile mahkeme heyetine beyanda bulun-
ması talebi kabul edildi. 

Zorla getirtme talebi

Bakırköy 13.ağır Ceza mahkemesinde görülen du-
ruşmaya taraf avukatları katıldı. avukat avni Güçlü
Sevimli, dönemin İçişleri Bakanı Sadettin Tantan'ın
tanık olarak dinlenmesi gereken duruşmaya bilinçli
olarak katılmadığını belirterek, “Tanık Sadettin Tan-
tan'ın avukatı yargılamayı dışarıdan takip ediyor.
müvekkilinin görüşmelere çağrıldığını biliyor. Bile-
rek ve kasten duruşmalara gelmiyor. Tanık yargıla-
mayı sürüncemede bırakmaktadır. Bu celse artık
tanık hakkında zor getirilme müzakeresi çıkarılma-
sını talep ediyoruz" dedi. mahkeme heyeti, dosyanın
daha fazla sürüncemede kalmaması için müşteki ve
sanık avukatlarının tanığa sorulması istenilen tüm
soruları dilekçe ile belirtmelerine daha sonra tanı-
ğın SEGBİS vasıtasıyla mahkeme heyetince beyanı-
nın alınmasına karar verdi. DHa

Büyük kaos yaşanacak!

S ilivri Belediye Başkanı Volkan Yıl-
maz, Marmara Belediyeler Birliği ta-
rafından uluslararası düzeyde

gerçekleştirilen MARUF23 toplantısına ka-
tıldı. Türkiye'nin ilk ulusal kent forumu olan
toplantıda, gıda ürünlerinde üretimden tü-
ketime kadar geçen tüm süreçlerin konuşul-
duğu “Toprak, Tezgâh ve Tabak: Gıdanın
Kente Yolculuğu” başlıklı bir oturum ger-
çekleştirildi. İstanbul Kongre Merkezinde
düzenlenen toplantıda ayrıca yeni üretim
yöntemleri, sürdürülebilir tedarikler ve gele-
cekteki tüketim alışkanlıklarıyla ilgili konular
da tartışıldı.

Farkında değiller

“Biz, İstanbul'un hemen yanı başında yer
alan bir ilçeyiz. Çok geniş tarımsal arazile-
riyle bütün İstanbul’u besleyebilecek, tarım
ve hayvancılık üssü olabilecek bir potansi-
yele sahipken, maalesef bugün İstanbul’un
gıda tedarik zincirlerindeki payımız arzu
ettiğimiz seviyelerde değiliz” diyerek sözle-
rine başlayan Yılmaz, “Şu an konuşmamız
gereken konu toprak, tezgâh ve tabak. Yani
toprak tarımsal üretimin yapıldığı yer. Tez-
gâhtan pazarlamayı anlamalıyız. Tabaktan
da nihai tüketicinin önlerine gelen gıdayı
anlamalıyız. Arzı imkânsız olan toprak
maalesef yapılaşmayla, sanayileşmeyle ve
konut yapımlarıyla her geçen gün daha da
azalıyor. İstanbul’da yaşayan hemşehrileri-
mizin yüzlerce kilometre öteden getirilen
domatesi, marulu, salatalığı, eti ve sütü tü-
ketmemeleri gerekiyor. Hemen yanı ba-
şında taze, hijyenik, doğal ve daha ucuz
gıdaya erişebilmeleri gerektiğini ifade edi-
yoruz. 20 milyon nüfusu olan İstanbul’da
çok verimli topraklar var. Büyükçekmece,
Silivri, Çatalca, Şile ve Arnavutköy var.
Çoğu insan İstanbul’un bir tarım kenti
olabileceğinin farkında değil. Özellikle İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesinin (İBB) ve
ilçe belediyelerinin, İstanbul’un bir tarım
kenti olması için yapması gereken 

çalışmalar var” ifadelerini kullandı. 

450 bin dönüm ekilebilir

İstanbul’da yapılan tarım ve hayvancılığın
çok önemli olduğunu vurgulayan Yılmaz,
“Tüm Türkiye’deki kanola üretiminde İs-
tanbul 5. sırada yer alıyor. Yine İstanbul;
ayçiçek üretiminde 81 ilde 12. sırada, la-
hana ve bezelye üretiminde 6. sırada, fındık
üretiminde ise 12. sırada yer alıyor. Silivri,
arazi varlığı bakımından İstanbul’umuzun

1/6’sına tekabül ediyor. Bu arazilerinin ne-
redeyse yarısından fazlası, yani 450 bin dö-
nümü ekilebilir, dikilebilir arazidir. Yalnızca
Silivri’ye eğilir, yalnızca Silivri’de doğru
tarım politikalarını, doğru destekleme mo-
delini geliştirebilirsek tüm İstanbul’un gıda
ihtiyacını karşılayabiliriz. 750 kilometre öte-
den, Antalya'dan sabah kahvaltımıza do-
mates geliyor. Oysa Silivri'de üretilen bir
domates dalından koptuktan 2 saat sonra
sofranıza ulaşabiliyor. Dolayısıyla toprak,

pazarlama ve tabak diye nitelendirdiğimiz
bu temada Silivri, Büyükçekmece, Çatalca
çok önemli bir yere sahip. Göreve geldiği-
miz ilk günden beri İstanbul’da hemşerileri-
miz daha ucuz, sağlıklı ve taze ürenler
yiyebilsin diye çalışıyoruz” dedi.

Milli tohum önemli

Yerli ve milli tohumculuğun önemine vurgu
yapan Başkan Yılmaz, “Göreve geldiğimizde
Silivri Belediyesinin tüm arsalarını tespit
ettik. Devletleştirme modeliyle dedik ki; ‘Artık
bu arsaları Silivri Belediyesi olarak biz ekece-
ğiz. Ama biz bunları ekerken muradımız, ni-
yetimiz çiftçiye destek olmak.’ Her şeyin başı
tohumla başlıyor. Gerek küreselleşmeyle be-
raber gerekse sınırların ortadan kalmasıyla
beraber her şeye erişim kolaylaştı. ‘Neden
tohum üreteyim ki? İsrail’in tohumu daha
ucuz’ diyerek Türkiye ve bazı ülkeler yabancı
tohuma yöneldi. Ama pandemiyle veya sa-
vaşlarla bu durumun bizi ne kadar zorda bı-
raktığını anladık. Onun için biz diyoruz ki;
Türkiye'de yerli, milli, stratejik tohumlarımı-
zın olması lazım. İleride yaşanacak soğuk
savaşlarda ve ambargolarda tohum tedariği
konusunda sorun yaşamamamız lazım.
Türk tarımının kurtuluş reçetesi kendi bünye-
sinde üreteceği yerli ve milli Türk tohumları-
dır. O yüzden biz tohum ıslahçılığına, Türk
tohumuna çok önemli yatırımlar yaptık” bil-
gisini verdi. HABER MERKEZİ

Beylikdüzü Belediyesi ve İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi (İBB) iş
birliği ile yapımı tamamlanan Bey-

likdüzü Fatih Sultan Mehmet Kültür ve
Sanat Merkezi, kapılarını 6 Ekim’de açtı. İlçe-
nin kültür ve sanat hayatına katkılar sunacak
olan merkez, aynı zamanda içerisinde yer
alan fonksiyonlarıyla da bölge halkının birçok
ihtiyacını karşılayacak. 17 bin metrekare üze-
rine kurulan merkezin içerisinde Şehir Tiyat-
roları’ndan kreşe, kütüphaneden gençlik
merkezine kadar birçok işlev yer alıyor. Mer-
kez ile aynı zamanda '3 Köy 3 Meydan' proje-
sinin Yakuplu ayağı olan Yakuplu Meydan
Düzenleme Projesi de tamamlanmış oldu.
455 kişi kapasiteli Sevgi Soysal Çok Amaçlı
Salon, Nuri Ulusu Kütüphanesi, Oğuz Arda
Sel Çocuk Kütüphanesi, Neslican Tay Genç-
lik Merkezi her yaştan insanın bir araya gele-
ceği buluşma noktaları olacak. İstanbul
Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları’nın
sahneleneceği Rasim Öztekin Sahnesi ve
çocuk sineması gibi ilkleri bünyesinde barın-
dırıyor. Ayrıca merkez; 140 öğrenci kapasiteli

kreş, 424 tezgah kapasiteli pazar yeri, 100
araçlık otopark, e-spor merkezi, kafe, spor
alanları, psiko-sosyal destek merkezi, İSMEK
atölyeleri, Belediye hizmet alanları, dernek
odaları ile bölge halkının tüm ihtiyaçlarına
karşılık verecek.

Güzel bir iş birliği 

Açılışta konuşan Ekrem İmamoğlu, “Değerli
Beylikdüzü Belediye Başkanımıza teşekkür
ediyorum. Burada güzel bir iş birliği yaptık.
Güzel bir eseri kazandırdık. Beylikdüzü bizim
için yaşam. Çünkü biz 33 yılımızı burada ge-
çirdik. Babam da sürpriz yaptı açılışa geldi.
Burası gerçekten bizim yuvamız, evimiz. Bu-
rada bulunan değerli dostlarımız, komşuları-
mız çok özel insanlar. Her birisiyle çok özel
anılar biriktirdik ve bugüne geldik. Buranın
adı Fatih Sultan Mehmet. Ben fetih çocuğu-
yum, Trabzon'da doğdum. Trabzon'da Fatih
Sultan Mehmet'in ismiyle anılır. Çünkü o
kenti de fetheden isimdir. Dolayısıyla özel bir
isimdir. Biz o isimle büyüdük diyebilirim.
Hatta Kanuni Sultan Süleyman'ın da doğ-

duğu mahallede büyüdük. Dolayısıyla bu
ismin Beylikdüzü'nde Atatürk Kültür ve
Sanat Merkezi'ne açtığımız an itibariyle Fatih
Sultan Mehmet'in de ismini vereceğimiz bir
kültür sanat merkezini yapmalıyız diye o za-
mandan anons etmiştik. Mustafa Kemal Ata-
türk ve Fatih Sultan Mehmet muazzam
ikilidir. Burası bugün açılıyor ve bugün 6
Ekim. Yani İstanbul'un kurtuluşudur” açıkla-
masını yaptı.

Potansiyelimiz büyük

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat
Çalık ise “Cumhuriyet, aydınlanmanın ve
kültürün adıdır. 100 yıl öncesi yakılan özgür-
lük meşalesidir. Kimsesizlerin, kimsesi Nene
Hatunların, Sütçü İmamların, Hasan Tahsin-
lerin sesidir. Bugün 6 Ekim. Bundan tam 100
yıl evvel bugün, Ata'nın düşman işgalinden
kurtardığı İstanbul'dayız. Kültür ve sanatı şe-
hirlerimizin dört bir yanına yaymalıyız. İnsa-
nımızın potansiyeli büyüktür. Biz yöneticilerin
görevi bu potansiyeli açığa çıkarmaktır. Özel-
likle son zamanlarda yaşanan enflasyon artı-

şıyla gelen geçim sıkıntılı serzenişler her
yerde. Türkiye'de yoksulluğu genel geçer bir
tanımla gelir seviyesine indirgeyerek ifade
etmek mümkün değildir. Yurttaşlarımızın eği-
timden sağlığa, istihdamdan sosyal, kültürel
etkinliklere olması gereken düzeyde hiç erişe-
mediği maalesef hepimiz tarafından görül-
mekte. Tam da bu nedenle sosyal adaleti
sağlamak, yoksullukla mücadele etmek için
bütünlükçü ve hak temelli bir bakış açısına
ihtiyaç vardır” dedi. DHA

Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet Kültür ve Sanat Merkezi’nin açılışı, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ve Beylikdüzü
Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık’ın katılımıyla gerçekleşti. Açılışta konuşan İmamoğlu, “Burada güzel bir iş
birliği yaptık. Beylikdüzü'nde biz 33 yılımızı geçirdik. Burası gerçekten bizim yuvamız, evimiz” diye konuştu

Beylikdüzü yuvamızdır

SILIVRI 20 MILYONU
DOYURUR!

Marmara Belediyeler Birliğinin düzenlediği gıda 
konulu MARUF23 toplantısında konuşan Silivri 
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, “İstanbul’da ya-
şayan hemşehrilerimiz daha ucuz, sağlıklı ve taze

ürünler yiyebilsin diye çalışmaya devam ediyoruz.
Yalnızca Silivri’ye eğilir, yalnızca Silivri’de

doğru tarım politikalarını, doğru des-
tekleme modelini geliştirebilirsek

tüm İstanbul’un gıda ihtiyacını
karşılayabiliriz” dedi.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
Yol Bakım-İkmal ve İSFALT çalışan-
ları 3 yıldır imzalanmayan toplu
sözleşme nedeniyle sendika binası
önünde hem sendika yönetimini
hem de İBB'yi protesto eti
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Hepsinin bileğini 

sandıkta bükeceğiz

BİZ BİR YERE GİTMİYORUZ

MMHHPP Genel Başkanı Devlet

Bahçeli, Karabük Mitingi'nde

konuştu. Bahçeli, “Geliyor gelmekte

olan' masalını anlatan, “sana söz”

aldatmasıyla avunan münafık muh-

terislere sesleniyo-

rum, nereye

geliyorsunuz?

Nasıl geliyorsu-

nuz? Kiminle

gelmeyi düşlü-

yorsunuz? Biz

bir yere gitmiyo-

ruz, gitmeyi aklımız-

dan geçirmiyoruz, hatta

geleceğiniz varsa göreceğiniz de var

diyoruz. Çırpınışları boşuna, heves-

leri beyhudedir. Hepsinin bileğini

sandıkta bükeceğiz" diye konuştu.

�

Burada yaşamak

bir imtiyazdır!

İSTANBUL'UN BEŞİĞİ ÜSKÜDAR

ÜÜsskküüddaarr Belediyesi tarafından

her sene geleneksel olarak dü-

zenlenen Kitap Fuarı’nın 8.’si baş-

ladı. Prof. Dr. İlber Ortaylı

tarafından açılışı yapılan fuar, 9 gün

süresince kültür-

sanat, tarih, bilim

ve kitap dünya-

sının en çok

takip edilen

isimlerini İstan-

bullularla buluş-

turuyor. Ortaylı,

“Üsküdar, Yahya

Kemal'in de söylediği gibi

ilk Osmanlı Türk toprağıdır. İstan-

bul'un beşiğidir. Üsküdar’da yaşa-

mak bir imtiyazdır” dedi. I SAYFA 4

�

İİYYİİ PPaarrttii Genel Başkanı Meral Akşe-

ner, Isparta'da vatandaşlara hitap

etti. "Recep Bey'in devrinde bir kadının uğ-

rayabileceği en ağır hakaretlere, iftiralara

uğradım" diyen Akşener, "Eğer bunlara

dayanıyorsam, hala size hitap ediyorsam,

Allah'ım şahit sizin için. Bugün evime

dönsem, Recep Bey'in karşısında Türki-

ye'nin en şerefli kadını olurum ama siz 

acı çekersiniz. enim sizden isteğim şey; 

bu saygısızlık erkeklerle, iftiracı adamlarla

mücadele etmek için bana güç verin" dedi.

�

8 KİŞİ GÖZALTINA ALINDI

EEsseennyyuurrtt Belediye Başkanı Kemal Deniz

Bozkurt, Esenyurt’un demografik ve seçmen

yapısını dikkate alarak Millet İttifakı’nın seçim çalış-

malarına destek vermek amacıyla Doğu Anadolu 

ve Karadeniz bölgesinde toplam 12 ilde seçmenle 

buluştu. Damga'nın takip ettiği Bozkurt, Erzurum, 

Ardahan, Kars, Van, Ağrı, Muş, Bitlis, Kastamonu,

Sinop, Samsun, Ordu ve Giresun'da seçim çalış-

ması yaptı. Daha önce seçimin yüzde 54 ile 

Kemal Kılıçdaroğlu lehine biteceği yönünde tah-

minde bulunduğunu belirten Bozkurt, “Ama yapmış

olduğum gezilerde bunun egale edileceğini gördüm.

Sayın genel başkanımın çıktığı bu yolu başarı ile 

tamamlayacağına eminim” açıklamasını yaptı. 

�

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE YIL: 19         
SAYI: 5691    FİYAT: 1.5 TL                  

                1 MAYIS 2023 PAZARTESİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK Parti'nin An-

kara mitinginde açıklamalarda bulundu.

Muhalefete tepki gösteren Erdoğan, "Önce 6'lı

masa sonra 7'li şimdi de 9'lu masa oldular. Terörist-

lerle pazarlık yaptılar. 14 Mayıs'ta siyasi mevta yapacağız"

dedi. Erdoğan, Kılıçdaroğlu'nun Atatürk Havalimanı açıkla-

malarına ise "Bu ülkenin evlatlarına hiçbir şey yapamazsı-

nız. Bu milletin elinden Teknofest'i, Kızılelma'yı alamazsınız. Bu

millet sizi avucunun içindeki suyla boğar. CHP'yi tanımak isti-

yorsanız 3 kelime yeter. Çöp, çukur, çamur" tepkisini gösterdi. 

�

VVaattaann Partisi İstanbul

3'üncü Bölge Milletve-

kili Adayı Dt. Barbaros Bah-

çelioğlu, Damga'ya konuştu.

14 Mayıs seçimlerinde hedef-

lerinin yüzde 7 barajını geç-

mek olduğunu söyleyen

Bahçelioğlu, “Vatan Partisi,

insanları iki kutuplu siyasete

mahkum eden

sistemin dışında

olan ve halka

umut olan bir

partidir. Halkta

da karşılığımız

var. Bunu her-

kes görecek”

dedi. I SAYFA 16

�

B!z!m hedef!m!z

barajı geçmek

KKaahhrraammaannmmaarraaşş mer-

kezli büyük depremin ar-

dından yıkılan konutların

yerine yenilerinin yapılması

için yapılan ihaleler aynı şirket-

lere veriliyor. TOKİ’den büyük

ihaleler almak için güçlerini

birleştiren Egemen Enerji ile

Okyanus Enerji, Hatay’da bir

ayda iki ihale aldı. İki şirket

geçtiğimiz yıl sonu yine

TOKİ’den iki günde iki ihale

kazanmıştı. Egemen İnşaat'ın

kamudan çok sayıda ihale al-

ması dikkat çekti. I SAYFA 9

�

İhale almak !ç!n
güç b!rl!ğ! yaptılar

BBooğğaazziiççii Üniversitesi

Kandilli Rasathanesi ve

İGDAŞ'ın ortak çalışmasıyla

geliştirilmekte olan yeni dep-

rem erken uyarı sistemi 'FOT-

DES', ses dalgalarını yapay

zeka öğrenmesiyle algılaya-

rak, olası depremin yıkıcı dal-

gaları ile ilgili saniyeler

öncesinde uyarı iletecek. Pro-

jenin detayını anlatan İGDAŞ

Genel Müdürü Mithat Bülent

Özmen, "5 bin sensör hassa-

siyetinde bilgi verecek bu sis-

temin, üstünlüğü ışık hızıyla

çalışması" ifadelerini 

kullandı. I SAYFA 10

�

FOTDES ışık 
hızıyla çalışacak

TTüürrkkiiyyee''nniinn ilk insansız savaş uçağı Kızı-

lelma ile F-16 uçağı Teknofest'te yan yana

uçuş gerçekleştirdi. Jetlerin geçiş anını selamlayan

Baykar Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Bayraktar,

"Dünyada bir ilk" olduğunu söyledi. Bayraktar,

“İlk defa insansız savaş uçağı ile insanlı bir savaş

uçağı halkın önünde gösteri yapıyor. Kızılelma

milletimizin duası ile ilk uçuşunu 2022’de yaptı.

Burada aldığı dualarla tarihe imza atacak” dedi. 

�

İİBBBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,

seçim çalışmaları kapsamında

Manisa’nın Akhisar ve Turgutlu ilçele-

rinde konuştu. “Bir seçimi ‘darbe giri-

şimi’ olarak ilan etmek, darbeciliğin ta

kendisidir” diyen İmamoğlu, “De-

mokrasiyi anlamamaktır. Demokra-

siye ihanet etmektir” ifadelerini kul-

landı. İmamoğlu, “Ekonomiye hızla

istikrar ve güven kazandıracağız. İsraf

düzeni bu ülkeden defolup gidecek,

defolup gidecek. Milletin cebini hor-

tumlayanların hortumlarını, söküp

atacağız” şeklinde konuştu. I SAYFA 5

�
SOKUP ATACAGIZ!HORTUMLA

RINI

Size Bay Kemal 

sözü veriyorum
MMiilllleett İttifakı'nın büyük

İzmir mitingi Gündoğdu

Meydanı'nda gerçekleşti. Mi-

tinge 6'lı Masa liderleri, İma-

moğlu ile Yavaş da katıldı.

Millet İttifakı'nın Cumhurbaş-

kanı adayı Kemal Kılıçdaroğlu,

gençlere seslene-

rek "Benim
umudum siz-

lersiniz. Tür-

kiye'nin içine

düştüğü bu

durumdan

birlikte çıkara-

cağız. Türkiye'yi

birlikte aydınlığa çıkara-

cağız" dedi. Kılıçdaroğlu, “Bay

Kemal'in sözünü veriyorum. Ne

olursa olsun bütün engelleri yı-

kacağım. Türkiye'yi aydınlığa 

çıkaracağım” diye konuştu. 

�

ENGELLERİ YIKACAĞIM

DÜNYADA BİR İLK
DÜNYADA BİR İLK
DÜNYADA BİR İLK
DÜNYADA BİR İLK
DÜNYADA BİR İLK
DÜNYADA BİR İLK
DÜNYADA BİR İLK

Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, Millet İttifakı'nın seçim çalışmalarına

destek vermek amacıyla Anadolu turuna çıktı. 12 ili gezen Bozkurt, “Daha önce seçim

tahminimin yüzde 54 civarında olduğunu söylemiştim. Ama yapmış olduğum gezilerde

bunun egale edileceğini gördüm. Seçim birinci turda biter” yorumunu yaptı

KILIÇDAROĞLU YÜZDE 54'ÜN

ÜZERİNDE BİR OY ALACAK!

TTüürrkkiiyyee''nniinn önemli bir süreçten geçtiğini dile

getiren Bozkurt, “Birçok sorunu çözmek

üzere Millet İttifakı'nin hazırladığı mutabakat

metni ile dertlere derman olmak için yollardayız.

Ülkemiz birçok sorun yaşıyor ama bu sorunlar

bizim kaderimiz değil. Birçok zorluk sayın genel

başkanlarımızın iradeli duruşu, inancı ile aşıldı.

Şimdi bir yola çıktık, bu yolda da ülke-

mizi 2. yüzyıla güvenle, huzurla, barış

içinde, kardeşlik içinde taşıyacağız. Artık

bugün yaşanan sorunların birçoğu ya-

şanmayacak. Biz birbirimizle el ele gele-

ceğe güvenle yürüyeceğiz” şeklinde

konuştu. Bozkurt, “Birbirimizi olduğu

gibi kabul edersek sorunların üstesinden

geleceğiz” ifadelerini kullandı. I SAYFA 8

�

BİRBİRİMİZİ OLDUĞU GİBİ 

KABUL ETMEK ZORUNDAYIZ

SEVDA 

DURGUN

ÖZEL HABER

BİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZBİZ BİRBİRİMİZİN 

DÜȘMANI DEĞİLİZ
Hiç kimsenin umudunu kay-

betmemesi gerektiğini vurgulayan

Kemal Deniz Bozkurt, “Herkes bu 

ülkenin birinci sınıf vatandaşıdır. Kaldı ki; 

biz dünyanın lider coğrafyasının çocuklarıyız. 

Biz birbirimizin düşmanı değiliz, birbirimizden korkmaya

değil birbirimizle kucaklaşmaya layığız” ifadelerini kullandı.

Sokakta çıkan kav-

gayı evinin pence-

resinden izlediği

sırada polislerin 

açtığı uyarı ateşiyle

başına isabet eden

kurşunla yaralanan

O.A. ölüm kalım

mücadelesi veriyor

OOllaayy, önceki gece 01.00 sıralarında Şehremini

Mahallesi'nde meydana geldi. Edinilen bilgi-

lere göre, cadde üzerinde iki grup arasında kavga

çıktı. Kavga seslerini duyan 1 çocuk babası O.A.

(26) evinin penceresine çıktı. Bu sırada kavgaya

müdahale etmeye gelen polis ekipleri, havaya doğru

uyarı ateşi açtı. Polislerin silahından çıkan kurşun-

lardan biri O.A.'nın başına isabet etti. Kanlar içeri-

sinde yere yığılan O.A.'yı gören arkadaşı durumu

hemen sağlık ekiplerine bildirdi. Ambulansla hasta-

neye kaldırılan O.A.'nın hayati tehlikesi sürüyor.

Kavgaya karışan 8 kişi ise gözaltına alındı. I SAYFA 3

�

OLUM KALIM
MUCADELESI!

ZZeeyyttiinnbbuurrnnuu ve İBB Meclis'inin CHP'li 

Meclis Üyesi Süleyman Uluocak, düzenlediği

kahvaltılı toplantıda geçmişte merkez sağda siyaset

yapanlarla millet ittifakının milletvekilleri ve vekil

adaylarını bir araya getirdi. Yüksek Mimar Uluocak,

deprem gerçeğine dikkat çekerek, “Türkiye'nin en

temel sorununun niteliksiz binalardır” dedi. I SAYFA 7

�

Temel sorunumuz

n tel ks z b nalar!

138 göçmen 
sınır dışı ed!ld!  
SAYFA 3

UYAN DA BALIĞA GİDELİM

İİBBBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
sosyal medya hesabından 

iktidara ateş püskürdü. İstanbul'a hiz-
met etmesinmin engellendiğini belirten
İmamoğlu, “Köstek olan gidiyor, des-
tekleyenler geliyor. Az kaldı” açıklama-
sını yaptı. İmamoğlu'na cevap veren
Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah
Özdemir ise “Sayın Başkan 4 yıllık
İBB maceranızda en büyük eseriniz
maalesef mazeret üretmek oldu” 
ifadelerini kullandı. I SAYFA 5

�

Köstek gidiyor
destek geliyor!

MMeemmuurr--SSeenn Genel Kurulu'nda
konuşan Cumhurbaşkanı 

Erdoğan, Millet ittifakı'nın adayı
Kemal Kılıçdaroğlu'na sert sözlerle
yüklendi. Kılıçdaroğlu'nun asgari
ücret üzerindeki vergiyi kaldırmaktan
bahsetiğini belirten Erdoğan, “Bir
insan ülkesinden bu kadar mı habersiz

olur. Hani derler
ya; uyan da 
balığa gidelim.
İnşallah 14 Ma-
yıs'ta bu trajiko-
mik vakalara 
son vereceğiz Kı-
lıçdaroğlu'nu da
emekli edeceğiz”
ifadelerini kul-
landı.  I SAYFA 7

�

Kılıçdaroğlu’nu
emekli edeceğiz!

DDİİSSKK,, HAK-İŞ, TÜRK-İŞ ve
SİME-SEN üyeleri Taksim 

Meydanı'ndaki Cumhuriyet Anıtı'na çe-
lenk bıraktı. Burada konuşan DİSK Genel
Başkanı Arzu Çerkezoğlu, “365 günde bir
gün, 1 Mayıs günü, yaşadığımız bu sis-
teme, bu düzene karşı itirazlarımızı, hedef-
lerimizi, gelecek dünya düşlerimizi ifade
etmek için alanlarda, meydanlarda bulu-
şuyoruz” dedi. TÜRK-İŞ Sendikasından
Cemail Bakındı ise “Bu yıl da böyle bize
kısıtlı bir şekilde tahsis edilmiş bir Taksim
Meydanı'nda bayramımızı kutlamak 
zorunda kaldık” diye konuştu. I SAYFA 4

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

�

Recep T. Erdoğan

İKİ KIRMIZI ÇİZGİMİZ VAR

CCuummhhuurrbbaaşşkkaannıı adayı Kemal
Kılıçdaroğlu Bartın'da konuştu.

“Milliyetçiliğimizi sorguluyorlar”
diyen Kılıçdaroğlu, “Masanın altı
üstü... Bunların hiçbirine inanmayın!
Bize inanın. Sözümüz sözdür. Biz
onlar gibi değiliz. Bizim 2 kırmızı çiz-
gimiz var; bayrağımız ve vatanımız,
nokta. Bayrağımız ve vatanımız için

her türlü fedakar-
lığı yapar, ölüme
gideriz. Bunlar
Süleyman Şah
türbesini kaçırdı-
lar, kaçırırken de
bayrağı indirdiler.
Bir de milletçilik
dersi veriyor. Sen
kimsin” ifadele-
rini kullandı. 

�

Vatanımız için
ölüme gideriz!

Kemal Kılıçdaroğlu 

3 ŞEREFSİZ BERAAT ETTİ

İİYYİİ PPaarrttii Genel Başkanı Meral
Akşener, Nevşehir'de Seçim

Koordinasyon Merkezi’nin açılışına
katıldı. Kendisine çok sayıda iftira 
atıldığını belirten Akşener, “80 ihtila-
linden önce MHP Kocaeli İl Başkan-
lığı yapmış bir abinin kız kardeşiyim.
Onun kardeşi Meral Akşener'e, 
bir TV kanalında dendi ki: Kocasını

aldattı. Bu ne
demek benim 
için biliyor musu-
nuz? Benim için
ölümdür. Benim
için ölümden be-
terdir. Verdim
mahkemeye, üç
şerefsiz beraat
etti” açıklama-
sında bulundu. 

�

Kocamı aldattığım
iftirasını attılar!

Meral Akşener

1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü dolayısıyla Taksim Meydanı'na yürümek isteyen

iki gruba polis müdahale etti. İki gruptan 35 kişi gözaltına alındı. Maltepe miting

alanında da taşıdıkları pankarlar nedeniyle çok sayıda kişi gözaltına alındı

11 MMaayyııss Emek ve Dayanışma Günü
için İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü'ne

bağlı ekipler Beşiktaş'ta sabahın erken saat-
lerinden itibaren yoğun güvenlik önlemi aldı.
Saat 09.15 sıralarında Umut-Sen üyeleri Be-
şiktaş'tan Taksim'e yürümek isterken Ihla-
murdere Sokağı'na geçti. Ancak gruba polis
izin vermedi. Yürümekte ısrar eden grupta-
kilerden 15 kişi gözaltına alındı. Saat 09.50
sıralarında ise HKP üyesi 30 kişilik gruba
müdahale edildi. 20 kişi gözaltına alındı.
Maltepe'de resmi 1 Mayıs kutlamalarının
yapılacağı miting alanına yürüyen gruba
polis, ellerindeki pankartlar konusunda uya-
rıda bulundu. Polis, pankartlarla yürümeye
devam etmek isteyen gruba müdahale etti. 

�

İstanbul'da fahiş kira fiyatları can yakmaya devam ederken, metropol şehirde 450 bin ile 750 bin

marjında boş konut olduğu açıklandı. İBB Genel Sekreter Yardımcısı Buğra Gökce, boş konut 

sorununun kiraların fahiş oranda artmasına neden olduğunu söyledi. Gökce, riskli olmayan güvenli

boş konutların, riskli yapılarda yaşayanlara kiralanmasının teşvik edilmesi gerektiğini belirtti

450 BiN iLE 750 BiN
MARJINDA BOŞ KONUT VAR

İİssttaannbbuull''ddaa yoğun göç alımı
ve kira fiyatlarındaki fahiş

artış vatandaşı canından bezdirdi.
Kahramanmaraş depremlerinin ar-
dından kiralık ev talebinin artması
neticesinde yükselen kira fiyatları
büyük bir krize yol açtı. İBB Genel
Sekreter Yardımcısı Buğra Gökce,
kira artışını tetikleyen boş konut so-
rununa ilişkin açıklamada bulundu.

Boş konut sorununun konut erişi-
mini kısıtlayan ve konut piyasasını
dengesizleştiren önemli bir faktör
olduğuna vurgu yapan Gökce,
“Yaptığımız çalışmalara göre
sadece İstanbul'da 450 bin ile
750 bin marjında boş konut
var. İstanbul'da boş konut
oranı kabul edilemez seviye-
dedir” diye konuştu. 

�

SOSYAL KONUT OLARAK 
KULLANILABiLiR

KKaammuu arazilerinin imara
açılması sonucunda özellikle

orta ve üst gelir gruplarına yönelik
olarak üretilen konutların boş oldu-
ğunu belirten Gökce, “Bu konutlar
yüksek ranta sahip yatırım ama-

cıyla alınmış ikinci, üçüncü konut
hüviyetindedir ve yine bu amaçla
boş tutulmaktadır. Bu konutlar
kentsel dönüşüm kapsamında

değerlendirilebilir” dedi. Riskli ol-
mayan güvenli boş konutların, riskli
yapılarda yaşayanlara kiralanması-
nın teşvik edilmesi gerektiğini belir-
ten Gökce, “Bu konutlar farklı vergi
ve teşvik düzenlemeleri getirilerek,
riskli yapıda yaşayanlara arz edile-
bilir. Yapı stokumuzu yenilemek için
sosyal konut olarak kullanılabilir”
önerisinde bulundu. I SAYFA 9

�

HASTANIN ADI

11 MMaayyııss Emek ve Dayanış günü 
nedeniyle çok sayıda sendika üyesi 

Taksim'e çıkarak Cumhuriyet Anıtı'na çelenk
bıraktı. Hemşireler ve Tüm Sağlık Personelleri
Sendikası (HEP-SEN) Taksim Meydan’a
beyaz tulumlarla geldi. Üyelerin birçoğunun
sağlık çalışanlarına şiddete dikkat çekmek için
yüzünü mora boyadığı görüldü.Sendika
üyeleri meydanda, ‘Hastanın adı, sağlık 
sistemi’ yazılı reçete açtı. I SAYFA 9

�

NARSİST İNSAN 
ARAFTA BIRAKIR!

HABERİN
DEVAMI 
SAYFA 
10’DA

İHTARNAME 
GÖNDERECEĞİZ!

MMuussiikkii Eseri Sahipleri
Grubu Meslek Birliği

(MSG) Yönetim Kurulu Başkanı
Ferhat Göçer, mitinglerde çalınan
eserlerin telifinin ödenmesi hak-
kında, tüm parti teşkilatlarına ih-
tarname gönderip telif talebinde
bulunacaklarını söyledi. Göçer,
“Konser alanına çevirdiğiniz mi-
tinglerde çalınan eserlerin telifini
ödeyin. Telif ödemeyenlerin tespit
yaparak hakkımızı arayacağız”
diye konuştu. I SAYFA 4

�

KKaarrttaall’’ddaa seçim çalışmalarını
yürüten Çevre Bakanı Murat

Kurum, “Yenimahalle ve Cevizli’de,
Yakacık ve Hürriyet’te mülkiyet 
problemlerini çözerek vatandaşları-
mıza tapularını teslim ediyoruz. 
Kartal’da tek bir mülkiyet problemi
bırakmayacağız. Tapusuna kavuşma-
yan tek bir Kartallı kalmayacak. 
Kartal’da hiç kimse riskli evlerde 
yaşamayacak, hepimiz yeni yuvaları-
mıza kavuşacağız” dedi.  I SAYFA 5

�

Hiç kimse riskli 
evde kalmayacak

AATTAA İttifakı Cumhurbaşkanı
Adayı Sinan Oğan, Denizli zi-

yareti kapsamında düzenlediği basın
toplantısında, bütün anketleri altüst
edeceklerini söyledi. Oğan, kendileri-
nin yaptığı çalışmayla oy oranlarının
yüzde 10'un üzerinde olduğunu
büyük bir gurur ve keyifle açıklamak
istediğini belirtti. Oğan, seçimin son
haftasına girildiğinde bu rakamların
katlanarak kendilerine olan desteğin
büyüyeceğini savundu. I SAYFA 7

�

Tüm anketleri 
altüst edeceğiz

YIL: 19  SAYI: 5692  FİYAT: 1.5 TL    2 MAYIS 2023 SALI

VATANDAŞ GECE GÜNDÜZ KİRALIK EV ARAKEN, 750 BİN KONUT BOŞ DURUYOR

ISTANBUL’UN 
ISSIZ EVLERI!

PiYASA DENGELENEBiLiR!
İPA tarafından yapılan bir araştırmaya göre halkın yüzde 95'ten fazlasının İstanbul'daki kira fiyatlarını yüksek bulduğunu belirten Gökce, “Boş olan konutların tekrar

işlevselleştirilmesi konut piyasasının da dengelenmesine katkı sağlar. Bu kaynakla vatandaşların barınma hakkına yönelik de bir katkı sunulmuş olur” dedi. 

EKREM
HACIHASANOĞLU

HABER

TAKSİM’E ÇIKILMASINA
POLİS ENGEL OLDU

AAvvccııllaarr’’ddaa oturan, bugüne kadar 
çeşitli nedenlerle okuma-yazma 

öğrenemeyen 490 kişi için Avcılar Kayma-
kamlığı okuma seferberliği başlattı. Halk
Eğitim Merkezi bünyesinde 7 mahallede 
45 kurs açıldı. Kursiyerler arasında bulu-
nan 70 yaşındaki Saniye Saadet, torunu-
nun da kendisine yardımcı olduğunu

söyledi. I SAYFA 5

�

OKUMANIN
YASI YOK!

DDüünnyyaaddaa adından söz 
ettiren gelişmiş özelliklere

sahip Hürkuş ve Milli Muharip
Uçak 'Kaan' pistte birlikte 
yürüyüş gerçekleştirdi. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, milli 
muharip uçağın isminin 
Kaan, isim babasının ise 
MHP lideri Devlet Bahçeli 
olduğunu söyledi. Erdoğan,
“Şimdi bunlar birilerini çok 
rahatsız edecek. Buradaki
coşku, gurur birilerini tedirgin
ediyorsa ne mutlu bize. Demek
ki doğru yoldayız” dedi. 

�

iSiM BABASI 
BAHÇELi

KAMYONET
bahçeye uçtu!

SAYFA 3’TE

DEVLETİN DİLİ ADALETTİR

FFrraannssaa''ddaa PKK yandaşlarıoy kullanmaya giden Türkleresaldırdı. Dışişleri Komisyonu BaşkanıAkif Çağatay Kılıç, yaptığı açıkla-mada, “Fransa'da bir sıkıntı yaşandı.PKK örgütü yandaşları tarafındanyapılan bir provokasyon söz konusu.Arkadaşlarımız orada hemen müdahil oldular. Ve yarım saatlik bir sürenin ardından kontrol altına aldılar” dedi. Kılıç, “Bunlara asla prim verilmeyecektir. Vatandaşlarımız oylarını kullanacaktır” dedi.

�

PKK yandaşları
Türklere saldırdı

VVaann''ddaa konuşan İBB BaşkanıEkrem İmamoğlu, “Millet İttifakı'nda Van hakkını alacak. Sizesöz veriyorum” dedi. “Sizinle karşılıklısözleşmemiz lazım, bir talebim var”diyen İmamoğlu, “Bu kardeşinizihemşehriniz olarak kabul eder misi-niz?” diye sordu. İmamoğlu, “Biz devletle millet arasındaki bütün 
bariyerleri kaldı-
racağız. Adaletin
Ekrem’i Selahat-
tin’i olmaz, 
herkes eşittir. 
Adil yargının 
verdiği karar, hiç
kimsenin canını
acıtmaz. Devletin
dili adalettir” 
diye konuştu. 

�

Bariyerleri 
kaldıracağız

CCuummhhuurrbbaaşşkkaannıı Erdoğan,Antalya'da konuştu. Erdo-ğan, “Birileri ülkenin birikimleriniönce 6'lı olarak başlayan masadapaylaşmaya niyetlendi, sonrapazarlığın kızıştığı bir anda ortaklardan biri yerinden kalkıpsonra geri otururdu. Masanınaltındaki gizli ortak HDP de

bu cümbüşteki yerini aldı. Baktılar 7 ortakla da bu iş olmayacak, 2 belediye başkanını da dahil ediportak sayısını 9'a çıkardılar. Masadakendileri için de yer olduğunu görenülkenin ve milletin yeminli düşman-ları, PKK ve FETÖ durur mu?Onlar da hemen seslerini yükseltti-ler. Oldu mu size 11 ortak” dedi. 

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Ekrem İmamoğlu

AŞININ ÖNEMİNİ ANLATTI

TTüürrkk Klinik Mikrobiyoloji ve Enfeksiyon Hastalıkları Derneği (KLİMİK) Başkanı Prof.Dr. Serap Şimşek Yavuz, DSÖ'nünson verilerine göre Türkiye'nin 'bildi-rilen kızamık vaka sayısına göre' 466kişi ile Avrupa'da ikinci sırada oldu-ğunu söyledi. Yavuz, “Aşı kararsızlığımutlaka giderilmeli” dedi. Yavuz, 
aşı kararsızlığı 
yaşayan kesimin
bir an önce
yoğun kampan-
yalarla çocukluk
çağı aşılarını 
eksiksiz 
yaptırmalarının
sağlanması ge-
rektiğini kaydetti.
I SAYFA 4

�

Kararsızlık
giderilmeli

Dr. Serap Ş. Yavuz

KARINLARI ZOR DOYUYOR

CCHHPP Milletvekili Özgür Karabat 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü nedeniyle iktidarın21 yıllık karnesini çıkardı. 4857 sayılıİş Kanunu’nun 63. Maddesi’ne görehaftalık çalışma saatinin en fazla 45 saat olması gerektiğini dile getirenKarabat, “OECD’ye göre Türkiye’deher 4 çalışandan 1’i 50 saatin üzerinde çalışıyor. Köle şartlarındaçalışma düzeni kuruldu. İşçininmaaşıyla ne araba ne de ev alabil-mesi mümkün değil. Karnını bilezor doyuruyor” dedi. I SAYFA 7

�

İşçiler köle 
gibi çalışıyor!

Zeytinburnu’nda kampüsü bulunan BiruniÜniversitesi'nin öğrencileri, eğitim ücretlerineyüzde 110 ile yüzde 130 oranlarında zamyapıldığı gerekçesiyle eylem düzenledi

ZZeeyyttiinnbbuurrnnuu''nnddaa kam-püsü bulunan BiruniÜniversitesi'nin öğrencileri,eğitim ücretine yüzde 110 ile130 arasında yapılan zammatepki gösterdi. Üniversiteninönünde toplanan öğrenciler,zam oranlarını protesto etti.Öğrenciler, zamlı fiyatlarıödeyemeyeceklerini belirterekokul yönetimine çağrıda bulundu. Öğrenciler adına

basın açıklamasını okuyanBerivan Çıngırlar, “Birçok öğrencinin ailesi memuremeklisi, memur ya da asgari ücretle çalışıyor. Hatta birçok öğrenci hem çalışıp hem okuyor, okul ücretlerini kendisi ödüyor. Bu nedenle, son yılında olsadahi okulu mecburen bıraka-cak birçok öğrenci var” diye konuştu. I SAYFA 9

�

KAN VE ÇÖPLER ETRAFA SAÇILMIŞ DURUMDABayrampaşa'da 2 bini aşkınişletmenin yer aldığı kurugıda toptancı merkezi Mega Cen-ter'ın, et ve sakatat ürünleri satışı yapılan dükkanların bulunduğu katında; etlerin özensizce muhafazaedildiği, işletmelerde ve koridorlarınbirçok noktasında hijyen önlemleri-nin alınmadığı, kirli su, kan ve çöplerin etrafta düzensiz şekilde 

bulunduğu görüldü. İstanbul'un bir-çok noktasına toptan et satışı yapılanişletmelerin çalışanlarının da bone,eldiven ve önlük takmaması dikkatçekti. Et taşınan bir kamyonun iç zeminine çalışanlarının günlük ayak-kabıyla bastığı görüldü. Aynı kattadükkanları bulunan farklı sektördenişletmeciler de koku ve kirlilik konu-sundaki rahatsızlıklarını dile getirdi.

�
BURASI ET SATIŞI YAPMAYA MÜSAiT BiR YER DEĞiLMega Center yönetimi isesıklıkla denetim yapıldığı, ilgili firmalara cezai işlemler uygu-landığını belirterek, kuru gıda ha-linde yer alan yapıların et satışıyapmaya müsait olmadığı ve kat-larda gider olmamasından kaynaklıkoku ve hijyen problemleri yaşandığıbilgisini verdi. Mega Center İşletmeYönetimi Müdürü Kenan Yüzbaşı,

“Yönetim olarak et satışı yapanlar-dan biz de şikayetçi ve rahatsızız.Burada su gideri yok, burada uygunbir yapı yok. Bu şekilde tabi sağlıksızbir ortam meydana geliyor” diye konuştu. Kahvaltılık ürün satışıyapan Serkan Demiral ise "Burasıuzun zamandır bu halde. Kara düzenvar burada. Zemini yıkayamıyoruzçünkü gider yok” dedi. I SAYFA 5

�

ZZeeyyttiinnbbuurrnnuu''nnddaa iki grup ara-sında bıçaklı satırlı kavga çıktı.Olay, dün saat 17.00 sıralarındaSümer Mahallesi'nde meydana geldi.Edinilen bilgilere göre, çocuklarınkavgasına aileler de dahil oldu. İkigrup arasında sokaktaki tartışma kısasürede kavgaya dönüştü. Kavgada ta-raflardan biri bıçakla karşı taraf saldı-rırken, karşı gruptan bir kişi de evineçıkıp getirdiği zırh adı verilen satırırastgele savurdu. I SAYFA 3

�

Aileler arasında
satırlı kavga!

GGaazziioossmmaannppaaşşaa''ddaa kanaat önderleriyle buluşan İçişleriBakanı Süleyman Soylu, “Tayyip Erdoğan gitsin diyenler kim gelsindiyor? FETÖ. Nereye gelecekFETÖ? Devletin tekrar başına gelecek. Tam 3 yıldır genel başkanyardımcıları ve CHP bütün buhazırlıklarını yapıyor. Tek tek Türkiye'yi dolaşıyor. 'Merak etmeyinsiz, biz geri getireceğiz' diye” açıklamasını yaptı. I SAYFA 5

�

Devletin tekrar 
başına gelecek!

YIL: 19  SAYI: 5693  FİYAT: 1.5 TL    
3 MAYIS 2023 ÇARŞAMBA
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�

AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr''ddaa konuşan İYİ Parti lideriMeral Akşener, “Eğer ben PKK'lıysambenim dokunulmazlığım yok. Ben PKK'lıysamderhal beni tutuklayın şerefsizler” diyen Akşener,“Ne işe yarıyorsunuz?Bir teröriste, bir hainenasıl tahammül 
ediyorsunuz? Tutukla-yın beni. Ya da iftiraetmeyin. PKK kanlı bir terör örgütüdür,onunla mücadele

etmek herkesin boynu-nun borcudur. PKK ile barışmaya çalışanhain oğlu haindir” ifadelerini kullandı. 

�

11’Li OLDU! Ağrı’da konuşan Millet İttifakı'nın Cumhurbaşkanıadayı Kemal Kılıçdaroğlu, “Hiçmerak etmeyin ne pahasınaolursa olsun bu ülkeye hakkı, hukuku ve adaleti getireceğim.

Kul hakkı yemedim, kul hakkı yedirmeyeceğim. Söz veriyorum85 milyonun Cumhurbaşkanı ola-cağım. Hiçbir ayrılık olmayacak.Söz veriyorum herkes kimliği ileşeref duyacak” dedi. I SAYFA 7

KUL HAKKI YEMEDiM
�

iFTiRAYA 
TEȘNE BiR

MUHALEFET!
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı tarafından düzenle-nen İstanbul Güvenlik Forumu'nda konuşan İletişim Başkanı FahrettinAltun, “Dedikoduya, iftiraya, yalana buderece teşne bir muhalefet anlayışını,demokrasimiz için büyük bir kayıp ola-rak telakki ediyoruz. Hakikat ve temiziletişim için yürüttüğü-müz çalışmalardan

sadece ve sadece
trol ağları ve köle-
leştirilmiş hesap-
larla sosyal

medyayı manipüle
etmeye çalışanlar

rahatsız
olurlar"
dedi. 
I SAYFA 5

�

HiÇ KiMSEDEN 
NEFRET 
ETME!

HHaattaayyssppoorr''uunn teknik direk-törü Volkan Demirel'in eşiZeynep Sever Demirel, Instagramhesabından seçimle ilgili paylaşımyaptı. Ünlü isim, “Kime oy verece-ğini sen bilirsin. Ben benim gibidüşünmeyenden nefret etmeyece-ğim sen de etme” dedi. Demirel,“Hükümetler gelir, hükümetlergider. Halkanın ucunda olan senuyanmadıkça, iktidar partileri de-ğişse de zihniyetler hep aynı kalır.Önce sen kendini egondan arındır,sen kimseden
üstün 
değilsin” 
mesajını
verdi. 

�

SAĞLIĞIMIZLA
OYNUYORLAR! GIDA HALI

COPLUK GIBI!
İstanbul Veteriner HekimlerOdası Başkanı Erdinç Orhan,“Ciddi hijyen sorunu var. Tüketicinin yüz yüze olduğuriskler var. Etler soğuk zincirletaşınmıyor ya da soğuk taşımazincirinde en azından kopuk-luklar var. Hijyen kurallarındasarılmıyor. Çalışanlar hijyen

kurallarına
uymuyor.
Çıplak ayakla
içeride 
dolaşılıyor,
eldivensiz 
etlere doku-
nuyor” dedi. 

ÇIPLAK AYAKLA DOLAŞIYORLAR!

Bayrampaşa'da, 2 bini aşkın işletmenin yer aldığı Mega Center kuru gıda halinde toptan et satışı yapılan
işletmelerin bulunduğu bölümde, et ve sakatat ürünlerinin özensizce muhafaza edildiği, işletmelerin hijyen

koşullarına uymadığı görüldü. İstanbul'daki birçok işletme ve kasabın et ürünü temin ettiği toptancılarda,

çalışanların büyük bir kısmının ise bone, eldiven, önlük ya da çizme kullanmaması dikkat çekti

BİRÇOK ÖĞRENCİ OKULU BIRAKACAK

GÖKDELEN YAPTIRMAYIZ!BBüüyyüükkççeekkmmeeccee BelediyeMeclisi'nde İBB Mecli-si'nde oy birliği ile kabul edilenTepecik planları tartışıldı. Bele-

diye Başkanı Hasan Akgün,Tepecik planlarının bir bütünolarak çıkarılması gerektiğinibelirterek, “Biz burada gökdelenyaptırmayız. Tepecik’in özelli-ğini, gelecekteki güzelliğini bo-zacak imar planı olmasın danasıl yaparsanız yapın. İnsana,yeşile, göle, canlıya saygılı güzelbir plan yapın” dedi. I SAYFA 9

�

BAĞIRSAKLAR MUTLUYSA 
MUTLUYUZ!

HABERİN DEVAMI SAYFA 2’DE Hasan
Akgün

Fahrettin Altun

Zeynep
Sever

Demirel

Meral
Akşener

MİSİLLEME HAKKIMIZ SAKLI

SSiilliivvrrii Belediye Meclisi mayısayı toplantısında konuşan 
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, dep-
reme dayanıksız olduğu için İstanbul
Büyükşehir Belediyesi (İBB) tarafın-
dan yıkılan Eski Sanayi Üst Geçidinin
yapım çalışmalarındaki aksamayı 
gündeme getirdi. Yılmaz, “İstanbul’u
yönetmeye talip olanlar deprem sefer-
berliği için çalıştaylar yapıp, depremin
havası dağılınca ortadan kayboldular”
eleştirisinde bulundu. I SAYFA 5

�

Çalıştay yapıpçekip gittiler!

KKrreemmlliinn''ee İHA'larla saldırı giri-şiminde bulunuldu, Rusya sal-
dırının Putin'e suikast girişimi olarak
değerlendirildiğini açıkladı. Aynı açık-
lamada 2 İHA'nın düşürüldüğü bilgi-
sine de yer verildi. Saldırı girişimine ait
ilk görüntüler gelirken Ukrayna saldırı
ile bir bağlantısı olmadığını duyurdu.
Kremlin, saldırı girişiminde Vladimir
Putin'in yaralanmadığını ve binalarda
maddi hasar olmadığının da altını
çizdi. Rusya'nın resmi haber ajansıRIA, Kremlin'in'misilleme hakkınısaklı tuttuğunu'bildirdi. Açıkla-madan kısa birsüre sonra Mos-kova BelediyeBaşkanı kenttesivil insansızhava araçlarınıyasakladı.

�

Vladimir Putin’esuikast girişimi!

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Rize'de15 Temmuz Cumhuriyet ve 
Demokrasi Meydanı'nda düzenlenen 
mitingde konuştu. Konuşmasında 
14 Mayıs seçimlerinin önemine dikkat
çeken Erdoğan, “Millet olarak büyük atı-
lımların eşiğindeyiz” ifadelerini kullandı.

Kemal Kılıçdaroğlu'nu eleştiren Erdo-
ğan, “Bay bay Kemal çıktı Londra'daki
tefecilerden 300 milyar dolar ayarladım
dedi. Diğer ortak çıktı böyle bir para ol-
madığını, gelmeyeceğini söyledi. Bunla-
rın her işi yalan dolan, palavra. Yalan
söylerken yüzleri bile kızarmıyor” dedi. 

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Vladimir Putin

KÖKÜNÜ KURUTACAĞIZ

İİççiişşlleerrii Bakanı SüleymanSoylu, “Bu ülkede 941 kişi 
ölüyordu, Sayın Cumhurbaşkanımı-
zın bana talimat verdiği 'Bu uyuştu-
rucunun kökünü kurutacağız' dediği
gün. Bugün 2022 itibariyle 270 kişi
ölüyor. Yani 3'te 1 düşürdük. Dahada düşüreceğiz.Bu ülkede 36 binkişi cezaevle-rinde yatıyorduşu anda 126 binkişi cezaevle-rinde yatıyor.Hiç kimseyenefes aldırmıyo-ruz” diye 

konuştu. I SAYFA 7

�

Kimseye nefes aldırmıyoruz!

Süleyman Soylu

YİNE O ŞİRKET KAZANDI

ZZeeyyttiinnbbuurrnnuu Belediyesi’ninÇanakkale gezi organizasyon
ihalesini eski milletvekili Mustafa
Baş’ın damadı Fatih Bolcan’ın şirketi
kazandı. AK Partili belediyelerden
bugüne kadar 153 milyon liralık
ihale kazanan şirket ile 12 Nisan’da 7 milyon 130 binliraya sözleşmeimzalandı. Baş'ındamadı Bolcan'aait şirketin, bugüne kadarözellikle AK Par-tili belediyeler-den 12 yılda 92ihale aldığı gö-rüldü.  I SAYFA 4

�

Damadın şirketine12 yılda 92 ihale!

Fatih Bolcan

BBiirr kkaarrggoo şirketinde çalışan 30 yaşın-
daki Cihan Aymaz, işinden ayrılınca

sokaklarda şarkı söylemeye başladı. Önceki
akşam 19.00 sıralarında Kadıköy rıhtımda
şarkı söyleyen Aymaz'la, alkollü olduğu
iddia edilen bir kişinin istek şarkı istemesi
üzerine tartışma yaşandı. Tartışma sırasında
Mehmet Caymaz, Cihan Aymaz'a bıçakla
saldırdı. Yaralanan Aymaz denize düştü.
Denizden çıkarılan yaralı Aymaz, hastaneye
kaldırıldı. Cihan Aymaz kaldırıldığı hasta-
nede hayatını kaybetti. Kasten öldürme su-
çundan tutuklanan Mehmet Caymaz'ın ilk
ifadesinde, “Ben bu şahsı öldürmek 
istemedim" dediği öğrenildi.  I SAYFA 3

�

MUHALEFET GÖREVi AKP’YE BIRAKILMAMALITTüürrkkiiyyee İşçi Partisi (TİP) İstanbul 3. Bölge Milletvekili
adayı gazeteci Umur Talu, Dam-
ga'yı ziyaret etti. TİP'in güçlü bir 
şekilde Meclis'te olması gerektiğini
ifade eden Talu, “Sayın Kılıçdaroğ-
lu'nun TİP'e ihtiyacı olacak” dedi.
CHP listelerini kast ederek, “Mec-
lis'in çoğunluğunun yine AKP gibi
olacağını görüyoruz. Burada en

önemli görev ana mu-halefet olsa da muha-lefet görevini AKP'yebırakmamak. Muhale-feti AKP'ye bırakırsanızhakikaten 4 seneye de kalmaz 2 sene sonra devrandöner. Ve çok fena döner. Çokyazık olur. Bu nedenle muhalefeti
TİP yapmalı” diye konuştu. 

�

PARLAMENTER SiSTEME GEÇiŞ GERÇEKTEN DELiLiK!
MMuuhhaalleeffeettiinn en büyük vaat-leri arasında yer alan parla-

menter sisteme geçiş hakkında da
konuşan Umur Talu, “AKP birinci
parti iken parlamenter sisteme geçmek delilik. Gerçekten delilik” 

yorumunu yaptı. Adaylığı kesinle-
şince yazı yazmayı bıraktığını dile 
getiren Talu, “Bunu hangi ülkede 

yapıyoruz? Medyanın tek tip başlıkları attığı bir dönemde yapıyo-
ruz. Gazetecilerin uşak demeyimde ulak olduğu bir dönemde yapı-

yoruz” dedi. Geçmişte çok medya
eleştirisi yaptığını belirten Talu, o
gün ki kartel medyasının Cum-hurbaşkanı Erdoğan'ın yolunuaçtığını savundu. I SAYFA 9
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BUNLARIN iSi PALAVRA!
MMiilllleett İttifakı'nın ortak cumhurbaşkanı adayı,

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ve

cumhurbaşkanı yardımcısı adayı Demokrat Parti

(DP) Genel Başkanı Gültekin Uysal, Sinop'ta yurt-

taşlarla bir araya geldi. Burada seçmenlere seslenen

ve 14 Mayıs'ı işaret eden Kılıçdaroğlu, “Boyabat'ta

oylarımız düşük. Peki kabahat kimde? Kabahat
bizde. Sizden sadece bir şey istiyorum. Allah rızası

için kul hakkı yiyene oy vermeyin” diye konuştu.

�

İİBBBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Adıyaman’ın
Kahta ilçesinde konuştu. İstanbul seçimlerinin

6 Mayıs 2019’da YSK tarafından iptal edildiğini ha-

tırlatan İmamoğlu, “Anacığımın ak sütü kadar bana

helaldir o seçim. Seçimi iptal ettiler. O seçimi iptaletti diye, hep birlikte,milletçe tam 806 bin oyfarkla kocaman bir de-mokrasi tokadı attılarbunlara. Hala akıllanmı-yorlar. Efendim neymiş?Onlar giderse kaos olurmuş. Sen gidersenhuzur gelir, huzur” dedi. 

�

BBeelleeddiiyyee Meclis toplantı-sında konuşan AK Partili
Halit Cebeci, İBB tarafından İstanbul Caddesi'nde yapılançalışmaları eleştirdi. “Beceriksiz-

lik olur da bu kadar mı olur?”diyen Cebeci, CHP'li Meclis üyelerine seslenerek, “Bu ilçeye
yapılan zulme neden sessiz kalı-
yorsunuz?”diye sordu.Cebeci’ye

cevap verenCHP'li CavitGaniç ise “25yılda Bakır-köy’e bir çiviçakmayanzihniyetin 4 yılda aldığıhizmete bak-mak lazım”diye konuştu.I SAYFA 4

�

Halit Cebeci

YYeennii Akit’in binasında çıkanyangının İBB itfaiyesi tarafın-
dan kasıtlı olarak söndürülmediği 
iddiasıyla İBB’ye müfettiş gönderildi.
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun
danışmanı Murat Ongun, “İstanbul
İtfaiyesi'ne ve çalışanlarına yönelik
bu yaklaşımları vicdanlara havale 
ediyoruz” dedi. İBB Genel Sekreter
Yardımcısı Murat Yazıcı da “Ülkenin
en seçkin itfaiye teşkilatının fedakar
personelini, kendini bilmezlere yedirmem” dedi. I SAYFA 9

�

İBB’ye yangınsoruşturması

SSaarrııyyeerr''ddee evine yürüyen Asmin K. (27) arkasından 
yaklaşan motosikletli bir kişi tarafın-
dan taciz edildi. Motosikletli tacizci,
olay yerinden hızla kaçtı. O anlar 
çevredeki bir iş yerinin güvenlik kame-
rasına yansıdı. Yaşananları anlatan
Asmin K., “Bağırıyorum, insanlara
sesleniyorum 'Yardım edin' diye. 
Birkaç kişi vardı sokakta erkek, onlar
da basıp gittiler. Bakmadılar bile 
suratıma” diye dert yandı. I SAYFA 3
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Suratıma bilebakmadılar!

İİYYİİ PPaarrttii Genel BaşkanıMeral Akşener ile AnkaraBüyükşehir Belediye BaşkanıMansur Yavaş, Bursa'da seçimmitinginde konuştu. Gabar Dağı’nda keşfedilen petrol rezervi hak-kında konuşan Ak-şener, “Erdoğan, Kılıçdaroğlu'nu vebeni Gabar'a gö-müyordu. Mezarkazarken,
petrol 
bulmuş.
Şimdi

yakın za-
manda
Gabar'da,petrol bu-

lundu ya,
şimdi 
herhalde 
Cudi'de
de başla-
yacak
kazma”
dedi. 
I SAYFA 7
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MEZAR KAZIRKENPETROL BULMUŞ!

TİP MİLLETVEKİLİ ADAYI UMUR TALU’DAN SEÇİM SONRASI İÇİN İLGİNÇ YORUM2 YILA KALMAZDEVRAN DONER!TİP Milletvekili Adayı Umur Talu Damga'ya konuştu. TİP'in güçlü bir şekilde

Meclis'te olması gerektiğini belirten Talu, “Listelere bakınca Meclis'in

çoğunluğu yine AKP gibi olacak. Burada en önemli görev muhalefet

görevini AKP'ye bırakmamak. Muhalefeti AKP'ye bırakırsanız 2 sene sonra

devran döner” dedi. Talu, parlamenter sisteme dönülmesi hakkında da

“AKP birinci parti iken parlamenter sisteme geçmek delilik” yorumunu yaptı

EKREM
HACIHASANOĞLU
HABER

Kendisine en çok acı veren olayı 
açıklayan Umur Talu, “Gezi gibi bir

muhteşem olayın ardından o 
meydandakilerin bir bölümü tekrar bu

kölelik düzenine teslim oldu. O 
plazalara girdiklerinde cesaretlerini
kaybettiler. Bu hakikaten çok çarpıcı 

bir yabancılaşmadır. Bunun en 
yoğun olduğu sektörlerdenbiri de gazetecilik” dedi. 

KÖLELiK DÜZENiNE TESLiM OLDULAR!

İLK İFADESİ ORTAYA ÇIKTI

Kadıköy'de akılalmaz bir cinayet yaşandı. Rıhtım’da

şarkı söyleyen Cihan Aymaz, kendisinden istenen

türküyü çalmadığı için bıçaklanarak öldürüldü

TTİİSS görüşmelerinde anlaşma sağlanamadı, 3Mayıs Dünya Basın ÖzgürlüğüGünü'nde Agence France-Presse
Türkiye (AFP) Bürosu çalışanları
greve çıktı. AFP çalışanları, AFPİstanbul Bürosuna “Bu iş yerinde

grev vardır” pankartını astı, grevhalayı çekildi. TGS, gerçek enflas-
yonu görmezden gelen AFP işvere-
nin, gazetecilerin taleplerine kulak
tıkadığını açıkladı. I SAYFA 8
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GAZETECiLER GREVDE

EEsseenn--
yyuurrtt''ttaaişten çıkarılanFas uyruklubir kadın

lokantanın
camlarını
kırıp içerdekieşyalara 

zarara verdi.I SAYFA 3

�

Faslı kadınCILDIRDI!
İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!

İnatçı kilolardanKURTULUN!Beslenme ve Diyet Uz-manı Deniz UzunoğluKorkmaz inatçı  kilolar-dan kurtulmanın 9 püfnoktasını anlattı, önemli uyarılar ve önerilerdebulundu. I SAYFA 2
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B irleşmiş Milletler İnsani İşler Ko-
ordinasyon Ofisinin (OCHA) son
raporuna göre, 250 bin kişinin et-

kilendiği selde, 4 bin 255 kişi yaşamını yi-
tirdi, 40 bin kişi de ülke içinde yer
değiştirmek zorunda kaldı. Sel felaketinin
yol açtığı yıkımın boyutlarının netlik ka-
zanmasıyla Libya makamları, uluslararası
topluma yardım çağrısı yapmaya başladı.
Türkiye başta olmak üzere Mısır, Cezayir,
Katar, İtalya ve İspanya gibi ülkeler yardım
talebine hemen karşılık verirken ABD gibi
bazı ülkeler yavaş tepki verdi, Latin Ame-
rika ve Asya ülkelerinin çoğunluğu ise tep-
kisiz kaldı.

Büyük fark var

Ulusal Birlik Hükümeti'nin (UBH) oluş-
turduğu "Acil Durum ve Hızlı Müdahale"
ekibinin son verilerine göre, ülkeye 24 Ey-
lül'e kadar toplam 25 ülkeden 80 uçak ve 8
gemiyle yardım gönderildi.
İlk bakışta bu yardımlar nispeten büyük
görünse de 6 Şubat'ta Türkiye ve Suriye'de
meydana gelen depremlerde yaklaşık 80
ülkeden yardım ulaştığı; sadece Birleşik
Arap Emirlikleri'nin (BAE) Türkiye ve Su-
riye'ye 240 yardım uçağı gönderdiği düşü-
nüldüğünde aradaki fark net bir şekilde
ortaya çıkıyor.

Altından kalkamaz

Libya, bu büyüklükteki bir felaketin altın-
dan tek başına kalkacak ne teknik kapasite
ne deneyim ne de maddi imkana sahip ol-
duğu için uluslararası toplumdan haliha-
zırda gelen destekten çok daha fazlasına
ihtiyaç duyuyor. Sel felaketinin üzerinden

yaklaşık bir ay geçti ve Libya'nın bundan
sonraki dönemde felaket bölgelerinde ha-
yatın normale dönmesi için yeniden imar
sürecine bir an önce başlaması gerekiyor.
Bunun için ise özellikle Derne'de, kentin iki
yakasını birbirine bağlayacak geçici köprü-
ler inşa edilmesi, hasar gören yolların ona-
rılması, temiz içme suyuna erişimin
sağlanması, kanalizasyon şebekesinin ıslah
edilmesi, kirli su birikintilerinin kurutul-
ması, evlerini terk eden 40 bin kişi için pre-
fabrik ev ve tüm bunlara ek olarak yiyecek
temin edilmesi gerekiyor. Kış gelmeden bu
sürecin seri bir şekilde tamamlanması için
yoğun uluslararası desteğe ihtiyaç var
ancak gelen yardımın miktarı ve hızı isteni-
len düzeyde değil. Bunun ise uluslararası
toplumdan önce Libya makamlarıyla ilgili
bir dizi sebebi var.

Adeta bir meydan okuma

Libyalı analist Muhammed Busir sosyal
medya hesabından Beyrut ve Bosna Her-
sek gibi büyük yıkımlara sahne olan şehir-
lere atıfta bulundu. Beyrut'un 35 milyar
dolar, Bosna Hersek'in 22 milyar dolar gibi
meblağlarla imar edildiğini hatırlatan
Busir, Derne'nin imarı için de yaklaşık 30
milyar dolar gerektiğine dikkati çekti. Bu
kadar büyük bir meblağın kısa sürede
temin edilebilmesi için bağış ya da kredi
gibi uluslararası desteğe ve imar projelerini
yürütebilecek uluslararası müteahhitlik fir-
malarının deneyimine ihtiyaç var. Ancak,
ülkenin doğusu ile batısında iki ayrı hükü-
met, ordu ve parlamento hüküm sürerken
bunu yapmak hiç de kolay değil. Üstelik
uluslararası tanınırlığa sahip olan hükümet

(Ulusal Birlik Hükümeti) batıda faaliyet
gösterirken, sel felaketinin vurduğu bölge-
ler doğudaki hükümetin kontrolü altında.
Doğudaki hükümetin 22 Eylül'de, uluslar-
arası camiaya, Derne'deki yerleşim yerleri-
nin yeniden imarı için 10 Ekim'de
düzenlenecek uluslararası konferansa katı-
lım çağrısı yapması Birleşmiş Milletler
(BM) ve birçok ülke tarafından tanınma-
dığı için adeta bir meydan okuma anlamı
taşıyor. UBH ise kontrol alanı dışında
kalan Derne'nin imar sürecini yönetemeye-
ceğini bildiği için Dünya Bankasından bu
süreci yönetmesini talep etti.

Yolsuzluk engeli

Ülkede yaygın olan yolsuzluk da uluslar-
arası toplum ve küresel finans kuruluşları-
nın, yeniden imar projelerini finanse etme
konusunda bir kez daha düşünmesine
neden oluyor. Zira Libya, Dünya Şeffaflık
Örgütünün her yıl hazırladığı Yolsuzluk
Algı Endeksi-2022 verilerine göre dünya-
nın en çok yolsuzluk yapılan 10 ülkesi ara-

sında yer alıyor. Uzmanlara göre Der-
ne'nin imarına tahsis edilecek milyarlarca
dolar, silahlanmayı ve hatta yeni bir savaşı
ve dünyanın çeşitli bölgelerinden gelecek
paralı askerleri finanse etmede kullanılabi-
lir. Libyalı taraflar 23 Ekim 2020'de, başta
Rus Wagner grubu olmak üzere paralı as-
kerlerin 3 ay içerisinde ülkeden çıkarılması
konusunda anlaşmış olsa da bu hayata ge-
çirilemedi. Ülkedeki istikrarsızlık da yeni-
den imar konusunda deneyimli
uluslararası şirketleri, doğudaki hükümetin
projeler için belirlediği büyük bütçelere ve
bunların oluşturduğu ekonomik cazibeye
rağmen Libya'ya gitmeye teşvik etmiyor.
Siyasi bölünme, yolsuzluk ve istikrarsızlı-
ğın yanı sıra diplomatik faaliyetlerin kısıtlı-
lığı gibi çeşitli faktörler, pek çok ülke ve
kurumu Libya'ya destek verme konusunda
tereddüde düşürüyor. Hal böyle olunca da
bir zamanlar "Akdeniz'in inci"lerinden biri
olan Derne'de hayatın kısa sürede normal
seyrine dönmesi, uzak bir ihtimal olarak
karşımıza çıkıyor. AA

Harkiv Bölgesi Askeri İdare Başkanı
Oleg Sinegubov, sosyal medya hesa-
bından yaptığı açıklamada, Rus ordu-

sunun gece saatlerinde bölgeye 2 "İskender" tipi
füzeyle saldırı düzenlediğini belirtti.
Bir füzenin ana yola düşmesi sonucu çevredeki
evlerin camlarının kırıldığını anlatan Sinegubov,
ikinci füzenin de 3 katlı eve isabet ettiği bilgisini
verdi. Saldırı sonucu 10 yaşındaki çocuğun ha-
yatını kaybettiğini, biri bebek 23 kişinin yaralan-
dığını kaydeden Sinegubov, olay yerindeki enkaz
kaldırma çalışmalarının sürdüğünü belirtti. Öte
yandan Sinegubov, Rusya'nın dün Kupyansk il-
çesine bağlı Groza köyündeki sivil tesise düzen-
lediği füze saldırısı sonucu ölü sayısının 52'ye
yükseldiği bilgisini paylaştı.

25 İHA imha edildi

Ukrayna Hava Kuvvetleri Komutanlığından ya-
pılan açıklamada da gece saatlerinde Rusya'nın
Ukrayna topraklarına "Şahed" tipi insansız hava
araçlarıyla (İHA) saldırı düzenlediği bildirildi.
Güney, doğu ve merkez bölgeleri yönünde 33
İHA'nın birkaç grup halinde gönderildiğine işa-
ret edilen açıklamada, "Ukrayna hava savunma
sistemlerince özellikle Odessa, Mıkolayiv, Har-
kiv, Dnipropetrovsk, Çerkası ve Jitomir bölgele-
rinde 25 Şahed-131/136 tipi İHA yok edildi”
bilgisi paylaşıldı.

Limanını hedef aldı

Odessa Bölgesi Askeri İdare Başkanı Oleg Kiper
de sosyal medya hesabından yaptığı payla-
şımda, Rusya'nın bölgeye İHA'larla düzenlediği
saldırılar nedeniyle saldırı alarmının 3,5 saat
sürdüğünü belirtti. Ukrayna hava savunma güç-
lerinin bölgede 3 İHA'yı imha ettiğini kaydeden
Kiper, "Düşman, bir kez daha İzmail ilçesinin
sınır ve liman altyapısını hedef aldı. Tahıl de-
posu hasar gördü, 9 kamyon alev aldı, çıkan
yangın söndürüldü." ifadelerini kullandı. Kiper,
saldırıda yaralanan olmadığını, feribot seferleri-
nin bir süreliğine durdurulduğunu kaydetti. Öte
yandan Ukrayna Genelkurmay Başkanlığından
yapılan açıklamada Ukrayna güçlerinin son bir
günde Rus askerlerinin silah ve teçhizatının yo-
ğunlaştığı bölgelere 12, Rus füze savunma siste-
mine de 7 saldırı gerçekleştirdikleri bildirildi.
Açıklamada, Ukrayna füze birliklerince Rusya'ya
ait iletişim merkezinin, uçaksavar füze ve ağır alev
makinesi sisteminin, 9 topçu aracının, yakıt depo-
sunun, bir radar istasyonunun ve bir elektronik
harp istasyonunun imha edildiği belirtildi. AA

Eski ABD Başkanı Donald Trump,
Temsilciler Meclisi Başkanlığı için ka-
lıcı bir isim belirlenene kadar Cumhu-

riyetçileri "birleştirmek" amacıyla bu görevi
geçici olarak üstlenebileceğini açıkladı.
Eski ABD Başkanı Donald Trump, Temsilciler
Meclisi Başkanlığı için kalıcı bir isim belirlenene
kadar Cumhuriyetçileri "birleştirmek" amacıyla
bu görevi geçici olarak üstlenebileceğini açıkladı.
Trump, Fox News'e verdiği röportajda, Kevin
McCarthy'nin koltuğundan edilmesinin ardından
boşalan Temsilciler Meclisi Başkanlığı için değer-
lendirmede bulundu. Kongredeki birçok dostu ta-
rafından "birleştirici" olarak görüldüğünü belirten
Trump, "Dostlarım, kesin bir isim belirlenene
kadar benim bu görevi (Temsilciler Meclisi Baş-
kanlığı) üstlenip üslenmeyeceğimi sordular." ifa-
desini kullandı. Trump, kendisinin halihazırda
2024 başkanlık seçimleri için yarıştığına işaret
ederek, “Bu görevi kısa süreliğine üstlenebilirim.
Bunu istediğim için değil onların kesin bir isim
belirlemesi için yaparım” diye konuştu. AA

Sivil tesis
vuruldu

Geçici görev
üstlenebilirim

Irak Kürt Bölgesel Yönetimi
(IKBY) Etnik ve Dini Olu-
şumlardan Sorumlu Bakanı

Aydın Maruf, Türkmenlerin "gerçek
Türkmen temsilcilere oy vermek için
IKBY milletvekili seçimlerinde katılım
göstermeleri" gerektiğini belirterek, yeni
kurulacak hükümette başbakan yardımcı-
lığı ve bölge başkan yardımcılığı gibi ma-
kamlara talip olduklarını söyledi. Aynı
zamanda Irak Türkmen Cephesi (ITC)
Yürütme Kurulu Üyesi Maruf, 25 Şubat
2024'te gerçekleşecek IKBY milletvekili
seçimleri, Türkmen kotası ve yeni hükü-
metten beklentilerine ilişkin AA muhabi-
rine değerlendirmelerde bulundu. Maruf,
IKBY’de her dört yılda bir seçim yapıldı-
ğını ancak bu dönemde erteleme yaşan-
dığını belirterek, Türkmenler olarak
seçimlerin zamanında yapılmasından
yana olduklarını kaydetti. Türkmenlerin
Irak Anayasası'na göre Irak’ta üçüncü,
bölgede ise ikinci ana unsur olduğunu
söyleyen Maruf, Türkmenlerin önemli bir
faktör olduğunu ve her zaman hak ve hu-
kuklarını barış ve diyalog yoluyla talep et-
tiklerini dile getirdi.

İstişare yapılması lazım

Maruf, IKBY’de yapılacak milletvekili se-
çimlerinde Türkmenlerin 5 kotası bulun-
duğunu belirterek, bu kotaların bir hak
olduğunu vurguladı. Bazı siyasi tarafların
kota meselesini Irak Federal Mahkeme-
sine götürdüklerini aktaran Maruf, mah-
kemenin ertelemeler sonrası ekim ayında
kota ve seçim yasasıyla ilgili yeni bir otu-

rum düzenleyeceğine işaret etti. Maruf,
sözlerine şöyle devam etti:
"Biz Türkmenler olarak şunu söylüyoruz;
Türkmenlerle ve kotayla ilgili herhangi
bir değişim olacaksa, Türkmen temsilci-
leriyle istişare yapılması lazım. Onun dı-
şında herhangi bir değişim bizim
tarafımızdan reddedilir."

Seçime katılım göstermeli

Seçimlere katılımın Türkmenlerin varlı-
ğını güçlü göstereceğini vurgulayan

Maruf, Türkmen kotasına müdahale edil-
memesi gerektiğini belirtti. Maruf, "Geç-
mişte maalesef seçimlerde hem Türkmen
kotasına hem diğer kotalara müdahale
oldu. Biz Türkmenler için iradeli, gerçek
temsilcinin her zaman parlamentoda ol-
ması önemli bir şart. Türkmenlerin, se-
çimlerde Türkmen adayların yanında
olmaları önemlidir." Bazı tarafların kota
sınırlamasını gerekçe göstererek sandığa
gitmediğine işaret eden Maruf, “Bu
Türkmenlerin varlığını olumsuz etkile-

mektedir. Bugün 400 bine yakın Türkmen
Erbil’de yaşıyor. Türkmenler, mutlaka
gerçek Türkmen temsilcilere oy vermek
için seçime katılım göstermeli. Bu milli ve
vatandaşlık görevidir” dedi. 

Bizim için moral kaynağı

Maruf, Türkmenler için hem Irak’ta hem
IKBY’de üst düzey makamlarda yer al-
manın önemli ve şart olduğuna dikkati
çekti. Seçimden sonra yeni kurulacak
IKBY hükümetinde de Türkmenler ola-
rak talepleri olduğunu belirten Maruf,
"Gelecek hükümette başbakan yardımcı-
lığı, bölge başkan yardımcılığı gibi görev-
lerde Türkmenlerin de yer alması
önemlidir. Türkmenler bölge ve Irak üze-
rinde tehdit oluşturmuyor, barış ve bir-
likte yaşamanın unsurudur." ifadelerini
kullandı. Maruf, Türkmenler için bölge-
deki Türkmen kültürü, eğitimi ve Türk-
men okullarının önemine işaret ederek,
ilgili taraflarla Türkmen okullarının daha
güçlü bir aşamaya gelmesi için birlikte
çalışmaya devam edeceklerini söyledi.
Türkiye’nin Orta Doğu’da önemli bir
ülke olduğunu belirten Maruf, Türkmen-
lerin Türkiye-Irak ve Türkiye-IKBY ilişki-
lerinin iyi olmasında önemli bir faktör
olduğunu dile getirdi. Maruf, Türki-
ye’nin her zaman Irak’taki Türkmenlerin
yanında olduğunu ve bütün etnik grup-
lara da destek verdiğini vurgulayarak,
"Türkiye Cumhuriyeti’nin Irak’taki Türk-
men varlığına desteği bizim için her
zaman moral kaynağı olmuştur" dedi.
AA

Rusya'nın Ukrayna'nın Harkiv bölge-
sine 2 "İskender" tipi füzeyle saldırı
düzenlediği, füzelerden birinin 3 katlı
eve isabet ettiği bildirildi. Kupyansk
ilçesine bağlı Groza köyündeki sivil
tesise düzenlenen saldırı sonucu ölü
sayısı 52'ye yükseldi

IKBY Etnik ve Dini Oluşumlardan Sorumlu Bakanı Aydın Maruf, "Biz Türkmenler olarak şunu söylüyoruz; Türk-
menlerle ve kotayla ilgili herhangi bir değişim olacaksa, Türkmen temsilcileriyle istişare yapılması lazım" dedi

Türkmenler ne istiyor?

Libya'da 10 Eylül'de meydana
gelen sel felaketinin ardından
yapılan uluslararası yardımla-
rın, felaketin boyutuna uygun
düzeyde olmaması akıllarda
soru işaretlerinin oluşmasına
neden oldu. Siyasi bölünme,

yolsuzluk ve istikrarsızlığın
yanı sıra diplomatik faaliyetle-
rin kısıtlılığı gibi çeşitli faktör-

ler, pek çok ülke ve kurumu
Libya'ya destek verme konu-
sunda tereddüde düşürüyor

NEDEN YARDIM
GITMIYOR?
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tayfun Çetinkaya’nın
yeni şarkısı, İdil Meşe
düeti “Derdim Bir

Başka”, Garaj Müzik etiketiyle
tüm dijital platformlardaki yerini
aldı. Saf aşkın tüm dertlere deva

olduğundan bahseden ikili,
“Derdim Bir Başka” ile ilişki-
lerde kişilerin birbirini ol-
duğu gibi kabullenişinin
gerçek sevgiye alan açtığını
anlatıyor. Bu duygu dolu
düeti, elektrik gitar, akustik
gitar ve bas gitarda Efe
Demiral, klarnette Onur
Çalışkan, davulda Mert
Can Bilgin taçlandırıyor.
Düzenlemesi Efe Demiral’a,
bestesi Tayfun Çetinkaya’ya ait
“Derdim Bir Başka”nın sözleri
İdil Meşe ve Tayfun Çetin-
kaya ortaklığında ya-
zıldı. Şarkının mix’i
Derin Bayhan,
mastering’i ise
Güven Ersoysal
imzası taşıyor. 

K ayseri'de yaşayan Leyla Ünlü, eşi Dur-
muş Ünlü ile 16 yıl kentte apartman
görevlisi olarak çalıştı. Eşinin emeklili-

ğinin ardından Leyla Ünlü, gençliğinden beri
hayalini kurduğu çay ocağını açmaya karar
verdi. Ünlü, 8 yıl önce Kocasinan ilçesi Hunat
Mahallesi'nde çay ocağı açtı. İş yerinde kültür
ve sanat buluşturmaları gerçekleştiren Ünlü,
geçtiğimiz günlerde duvarına, 'Bu iş yerinde si-
yaset konuşmak kesinlikle yasaktır' yazısı asa-
rak, siyaset konuşulmasını da yasakladı.

Çok güzel bir duygu

Türkiye'de çay ocağını genellikle erkeklerin işlet-
tiğini söyleyen Leyla Ünlü, "Bu işe başlamam-

daki amaç
erkeklerin

yaptığı

işi yaparak,
örnek ol-
maktı. Kendime öz güvenimin gelmesi açısın-
dan da çok güzel bir duygu. İlk başlarda
Kayseri gibi muhafazakar bir şehirde zorlandı-
ğım oldu, ben duruşumu sergileyince onlarda
beni olduğum gibi kabul etti. Çok güzel bir
duygu. Burası aynı zamanda bir kültür evi. İş-
letmemize; saz çalanlar, türkü söyleyenler, ya-
zarlarımız, valimiz, belediye başkanımız, şehrin
milletvekilleri, siyasetçileri de geliyor" diye 
konuştu.

Hoş karşılıyorlar

Müşterilerinin siyaset yapamadıklarını belirten
Ünlü, "Burada muhabbet, türkü, saz, söz, kül-
tür-sanata dair her şey serbest ama siyaset
yasak. Sağ olsun, müşterilerimiz de saygı ile

karşılıyorlar. O bahane ile dostluklar devam
etmiş oluyor. Kadın olmam nedeniyle, kadınlar
da eşleri ile rahatlıkla gelebiliyorlar. Her insanın
bir görüşü var. Zor günlerden geçiyoruz. İnsan-
lar buraya stres atmaya gelsin, stres toplayıp
gitsin istemediğim için siyaseti yasakladım. İş-
letmemize gelen, milletvekili, belediye başkanı
gibi çeşitli siyasetçiler de yasağa uyuyor ve bu-

rada siyaset yapmıyor. Herkesin
farklı görüşü var. Lafları karşı kar-
şıya gelebilir. Kavgalar çıkabilir.
Güzel muhabbet ortamı bozulabi-
lir. Biz de bu yüzden siyaseti yasak-
ladık. Gelen kişilerin çoğu kültürlü
insanlar olduğu için bu yasağı hoş

karşılıyorlar. Sanat, kültür ve spor in-
sanların barışması için en önemli nok-

tası. Bizler de bunu burada yaşatıyoruz.
Çay ocağını açarken, bir aile ortamı oluştur-

mak istedim. Bunu da başardım" ifadelerini
kullandı.

Stres atmış oluyoruz

Çay ocağı işletmecisi Leyla Ünlü'nün eşi Dur-
muş Ünlü ise "İlk başlarda eşime karşı çıkmış-
tım. İlk günler benim için çok zor oldu. Eşimi
ilk başlarda çok kıskandım. Sonradan ortamın
ailemi ortamı olması, insanların da kaliteli ve
kültürlü olması nedeniyle eşimin sürekli ya-
nında yer aldım" dedi.
Çay ocağının müşterilerinden olan gazeteci
Davut Güleç, siyaset konuşulmamasını olumlu
bulduğunu belirterek, "Burada siyaset yasak ol-
duğu için kesinlikle siyaset konuşulmuyor. Bu-
rada herkes kendi marifetini, şiiri ile sazı ile
anlatmaya çalışıyor. Herkes bilgilerini paylaşı-
yor. Siyaset yerine kültür faaliyetleri yapılıyor.
Burada stres atmış oluyoruz" dedi. DHA
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HAZIRLAYAN: 

MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

17:35 Gece Gündüz
18:00 Günün İçinden
18:35 Piyasa Ekranı
18:40 Laf Aramızda
19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasa Ekranı
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasa Ekranı
20:55 Hava Durumu
21:00 Seda Öğretir İle
Zincirleme Reaksiyon
23:00 Bugün Yarın

00:00 -
00:15 Benim 
Güzel Ailem
02:55 Diriliş Ertuğrul
04:25 Seksenler
05:35 İncir Ağacı
06:45 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
16:10 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Sen Türkülerini Söyle

00:00 -
01:00 Gece Görüşü
05:00 Gece Haberleri
06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

00:00 -
01:30 Dizi
03:30 Güzel Köylü
05:30 Aramızda Kalsın
07:00 Benim Tatlı Yalanım
09:45 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
13:00 Vikingler: 
Büyük Macera
15:30 Güzel Köylü
18:15 Star Haber
19:00 Yalı Çapkını
20:00 Yalı Çapkını

05:45 Gecenin İçinden
06:00 Hafta Sonu Haber
08:00 Gün Başlıyor
10:45 Doğa ve Biz
11:00 Hafta Sonu Haber
12:00 Hafta Sonu Haber
15:45 Doğa ve Biz
16:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Günün Gündemi
23:00 Stüdyoda Futbol

00:00 -
00:15 Yargı
02:45 Poyraz Karayel
04:30 Güneşi Beklerken
07:00 Yabancı Damat
08:30 Konuştukça
09:45 Magazin 
D Cumartesi
13:00 Arda'nın Mutfağı
14:00 Yargı
16:15 Dilek Taşı
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Cengiz Han Destanı
22:30 Demir Yumruk

00:00 -
00:20 Ben Bu 
Cihana Sığmazam
03:20 Mutfak Bahane
05:20 Bir Küçük Gün Işığı
07:30 atv’de Hafta Sonu
10:00 Ateş Kuşları
13:00 Ben Bu 
Cihana Sığmazam
16:00 Aldatmak
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kardeşlerim

04:00 Bu Tabak 
Kimin?
05:45 Kefaret
07:30 Fatih Savaş ile 
Sabah Sohbetleri
08:30 Ezgi Gözeger ile Çalar
Saat Hafta Sonu
11:15 Bambaşka Biri
14:00 Hudutsuz Sevda
16:30 Kader Bağları
19:00 Gülbin Tosun ile FOX Ana
Haber Hafta Sonu
20:00 Kader Bağları
23:00 Kader Bağları

01:30 Zuhal 
Topal'la 
Yemekteyiz
03:30 Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
05:00 Tuzak
07:15 Süper 1 Takım
09:00 Kırmızı Oda
09:45 Masterchef 
Türkiye All Star
13:00 Gazete Magazin
15:15 Sinema
20:00 Masterchef 
Türkiye All Star

01:15 Habertürk 
Gündem
04:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Güne Bakış
13:00 Gün Ortası
15:00 Haber Hattı
17:00 HT 360
19:00 Ana Haber
21:00 Mehmet
Akif Ersoy ile 5. Gece

06:00 Haber Bülteni
07:00 Hafta Sonu
Gün Uyanıyor
09:00 Magazin Hattı
10:00 Haber Bülteni
11:00 Haber Bülteni
12:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
18:00 Haber Bülteni  
18:30 Hafta Sonu
Ana Haber Bülteni
20:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar

00:00 -
01:15 Kızılcık
Şerbeti
03:45 Avanak Abdi
05:30 Gelsin 
Hayat Bildiği Gibi
08:00 Bu Sabah
10:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan 
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Kızılcık Şerbeti
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DERDiM BiR BAŞKA

BURADA SİYASET
KONUŞMAK YASAK

Kayseri'de 8 yıldır çay ocağı işleten
Leyla Ünlü (54), duvara 'Bu iş
yerinde kesinlikle siyaset konuşmak
yasaktır' yazısı astı. Her görüşten
müşterilerinin olduğunu ve siyaset
yaparak kavga edebildiklerini 
belirten Ünlü, "İşletmemde, 
kültür-sanata dair her şey serbest.
Ama, siyaset yasak" dedi

83 yaşında ilk 
sergisini açtı

Maltepe Belediyesi Prof. Dr.
Türkan Saylan Kültür Mer-
kezi’nde yeni sanat sezonundaki

ilk serginin açılışı yapıldı. Eski Maltepeli
83 yaşındaki Necla Birben’in “Geçmişin
İzleri” isimli ilk sergisi önceki gün sanatse-
verlerin beğenisine sunuldu. Açılışta Bir-
ben’e, Türkan Saylan Kültür Merkezi
Kültür Sanat Koordinatörü Levent Tur-
han Gümüş tarafından el yapımı tabak
hediye edildi. Sergide sanatçının, 1996 yı-
lında başladığı sanat çalışmalarından ör-
nekler yer alıyor. Birben’in üç boyutlu
rölyef evleri, kabartma resimleri ve cam
şişe bebeklerden oluşan eserleri ziyaretçi-
lerin beğenisini topladı. Birben’in sergisi 9
Ekim’e dek Galeri Maltepe’de sanatsever-
lerin ziyaretine açık olacak. 

4 ödül birden
İstanbul Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatroları, 25. Yapı Kredi
Afife Tiyatro Ödülleri’nden 4 ödüle

layık görüldü. Haliç Kongre Merkezi’nde dü-
zenlenen törenle sahiplerini bulan ödüllerde,
25 adaylığa sahip olan İBB Şehir Tiyatroları
geceye damgasını vurdu. Sahnelediği klasik ve
modern tiyatro oyunlarıyla seyirciden büyük
ilgi gören İBB Şehir Tiyatroları, sahnelenen
yüzlerce oyun ve performans arasından seçici
kurulun yaptığı değerlendirme sonucunda 4
ödüle layık görüldü. Yılın En Başarılı Yar-
dımcı Kadın Oyuncusu Ödülü Fosforlu Cev-

riye oyunuyla Binnur Şerbetçioğlu’na, Yılın
En Başarılı Sahne Müziği Ödülü Fosforlu
Cevriye oyunuyla Oğuzhan Balcı’ya, Yılın En
Başarılı Hareket Düzeni Ödülü Fosforlu Cev-
riye oyunuyla Maral Cerenoğlu’na,
Yılın En Başarılı Giysi Tasarımı Ödülü Tar-
tuffe oyunuyla Eylül Gürcan’a verildi. 



2024 Paris Olimpiyatları'nda gösteri sporu, 2028 Los Angeles
Olimpiyatları’nda ise olimpik spor olarak yer alacak plaj hentbolu,
Türkiye’de gençler için popüler spor branşlarından biri olmaya
aday.  Kadıköy Belediyesi de dünyada son yıllarda popüler olmaya
başlayan plaj hentbolunu gençlere tanıtmak ve sporculara destek
olmak için kolları sıvadı. Kadıköy Belediyesi, Türkiye Hentbol Fe-
derasyonu ve Defne Spor Kulübü ile birlikte bugün 10.00-16.00
saatleri arasında Kalamış Spor Kompleksi’nde Plaj Hentbolu
Şenliği düzenleyecek.  Profesyonel antrenörlerin de katılacağı et-
kinlik, plaj hentboluyla ilgili gerçekleştirilecek antrenmanlar ve
eğitimler ile başlayacak. Etkinliğin ikinci bölümündeyse 16 yaş
kız takımları ara-
sında dostluk maç-
ları oynanacak. Bu
etkinlik ayrıca 2024
yılında Türkiye’yi
Avrupa Şampiyo-

nası’nda temsil
edecek 16 yaş
grubundaki
sporculara yö-

nelik ilk tur-
nuva olacak.
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U EFA Avrupa Konferans Ligi D Grubu
2’nci maçında 2-0 öne geçtiği kar-
şılaşmada İsviçre ekibi Lu-

gano’ya 3-2 mağlup olan Beşiktaş’ta
olağanüstü bir gece yaşandı. Karşı-
laşma öncesi ve sırasında siyah-
beyazlı yönetimi istifaya davet
eden taraftarlar, 3-2’lik mağlu-
biyetin ardından hem yönetim
kurulu üyelerine hem de fut-
bolculara tepki gösterdi. Kar-
şılaşmanın bitiş düdüğünün
ardından uzun süre stad-
yumdan ayrılmayan siyah-
beyazlı taraftarlar, başkan
Ahmet Nur Çebi ve yönetim
kurulu üyelerini istifaya
davet etti.

4 saatlik toplantı

Karşılaşmanın hemen ardın-
dan yönetim kurulu üyeleri
ve başkan Ahmet Nur Çebi,
Tüpraş Stadyumu’nda 2
saate yakın bir toplantı ger-
çekleştirdi. Bu toplantıda
herhangi bir karar alınmaz-
ken, karşılaşma sonrasında
stadyumdan ayrılmayan tek-
nik direktör Şenol Güneş ile
başkan Ahmet Nur Çebi bir araya geldi. İkili-
nin 1 saatlik görüşmesinin ardından teknik di-
rektör Şenol Güneş stadyumdan ayrıldı. Bu
toplantının ardından başkan Çebi ve yönetim
kurulu üyeleri yaklaşık 1 saatlik bir toplantı
daha gerçekleştirdi. Saat 02.00 sıralarında top-
lantı sona ererken, yöneticiler ve başkan Çebi
de stadyumdan ayrıldı. Toplantı sonrasında

yönetim kurulu üyeleri ve başkan Çebi’nin her-
hangi bir açıklama yapmadan stadyumdan ay-
rılması dikkat çekti.

Genel kurul kararı 

Beşiktaş Kulübü'nde Yönetim Kurulu, en geç
aralık ayının başında olmak üzere Olağanüstü
Seçimli Genel Kurul Toplantısı düzenleme ka-

rarı aldı. Kulüpten yapılan açıklamada, “Yö-
netim Kurulumuz, en geç aralık ayının ba-

şında olmak üzere Olağanüstü Seçimli
Genel Kurul Toplantısı düzenleme kararı

almıştır. Olağanüstü Seçimli Genel
Kurul Toplantısı’nın hangi ta-

rihte gerçekleştirileceği önü-
müzdeki hafta düzenlenecek
basın toplantısında ilan edile-
cektir. Kamuoyunun bilgile-
rine saygılarımızla sunarız”
denildi.

2. Güneş dönemi bitti

UEFA Avrupa Konferans Ligi
D Grubu 2’nci maçında 2-0
öne geçtiği karşılaşmada İs-
viçre ekibi Lugano’ya 3-2
mağlup olan Beşiktaş’ta 2.
Şenol Güneş dönemi resmen
kapandı. Kulüpten yapılan
açıklamada şu ifadeler yer
aldı; "Lugano maçı-
nın ardından bir
araya geldiği
Başkanımız
Ahmet Nur Çebi’ye,
Beşiktaşımızın men-
faatleri doğrultusunda
bir kan değişikliğine ih-

tiyaç olduğunu, Kulübümüzün ve takımı-
mızın önünü açmak adına alınacak her
türlü karara saygı duyacağını ifade eden
Teknik Direktörümüz Şenol Güneş,
bugün itibarıyla görevinden ayrılmıştır.
Şenol Güneş’e Kulübümüze katkıları
nedeniyle teşekkür eder, bundan son-
raki kariyerinde başarılar dileriz." DHA

BESiKTaS’Ta 
YER YERİNDEN OYNADI!
Beşiktaş’ta Lugano maçının ardından yapılan olağanüstü yönetim kurulu toplantısı 4 saat sürdü. Toplantının
ardından başkan Ahmet Nur Çebi ve yönetim kurulu üyeleri açıklama yapmadan stadyumdan ayrıldı. Daha sonra
Olağanüstü Seçimli Genel Kurul Toplantısı düzenleme kararı alındığı açıklandı. Kulüpten yapılan açıklamada,
"Şenol Güneş’e kulübümüze katkıları nedeniyle teşekkür eder, bundan sonraki kariyerinde başarılar dileriz" denildi

Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Mehmet Büyükekşi, Beşik-
taş’ın Lugano’yu konuk ettiği karşılaşmayı Gençlik ve Spor Bakanı

Dr. Osman Aşkın Bak ve Beşiktaşlı yöneticilerle protokol tribünden takip
ediyordu. Karşılaşma devam ederken siyah-beyazlı taraftarlar Başkan

Mehmet Büyükekşi’nin aleyhine olumsuz tezahüratlarda bulundu. Siyah-be-
yazlı taraftarların ilk devrenin sonuna doğru uzun süre protesto etmesinin ar-
dından Büyükekşi, başkan Ahmet Nur Çebi'ye tepki göstererek stattan ayrıldı.

mEHmET BÜYÜKEKŞİ 
STaDYUmU TERK ETTİ

Bu yenilginin mazereti olmaz
UEFA Avrupa Konferans Ligi D Grubu 2’nci hafta maçında Beşiktaş, konuk ettiği İsviçre ekibi Lugano karşısında 2-0 öne geçmesine rağmen
karşılaşmaadan 3-2 amağlup ayrıldı. Maçının ardından açıklama yapan Şenol Güneş, "Hiçbir mazeret bugünkü sonucun sebebi değil" dedi
UEFA Avrupa Konferans Ligi D Grubu
2’nci hafta maçında Beşiktaş, konuk
ettiği İsviçre ekibi Lugano’ya 3-2
mağlup oldu. Karşılaşmanın ardından
açıklama yapan Beşiktaş eski Teknik
Direktörü Şenol Güneş, “Çok üzgü-
nüz. Bizim için sürpriz bir sonuç oldu.
Rakipler için de öyle. Tam tersini dü-
şünmüştük. Alacağımız sonuçla grup-
taki avantajımızı artırmak istiyorduk.
Oyun da düşündüğümüz gibi gidi-
yordu. Kırmızı karttan sonra diren-
meye çalıştık. 80’den sonra da goller
gelince direncimiz kayboldu. Daha
sonra çevirmeye gücümüz yetmedi.
Sözün bittiği yerdeyiz. Bizim bekle-
mediğimiz sonuç çıktı. Taraftarlara
hep iyi şeyler söyledik. İki yönlü
oyunu iyi taşıdığımızı düşünüyorum.
Gol gelince iyice direncimiz kırıldı.
Oyuna sonradan giren oyuncular elin-
den geleni yaptı. Görevi ben verdim.
Bir eksiklik varsa benim eksikliğim.

Yönetim için de aynı şeyi düşünüyo-
rum. Gücümüz, oyunumuz bu maçı
kazanmaya yeterliydi. Taraftarlardan
özür diliyorum. Bu duruma düşmeye
söylenecek söz yok. Bizim şartlar ne
olursa olsun kazanmamız gereki-
yordu, maalesef kaybettik” diye ko-
nuştu.

Travma yaşadık

Geçen sezon daha dinamik oldukla-
rını anlatan Güneş, “Benim öyle bir
sorunum yok. Bana yansıyan olumsuz
bir şey yok. 80’inci dakikaya kadar 2-
0 öndeyken bunu aramam. Eksikleri-
miz var, tercihlerimiz var, fiziksel
dalgalanmalar var. Ghezzal iyiydi. 10
kişi kalınca çıkarmak zorunda kaldık.
Ghezzal ve Aboubakar çok koştular,
değiştirmek zorunda kaldık. Değişiklik
yapmak zorunda kaldık. Geçen sene
daha dinamiktik. Son bölümde kay-
bettiğimiz maçların sonrasında

travma yaşadığımızı düşünüyoruz.
Oynayacağımız iyi oyuncularla çıkış
yapacağımızı düşünüyordum. Oyun-
cular zaman zaman kendilerini yalnız
hissediyor olabilir” dedi. 

Bu tepki normal

Olumsuz sonuçları kulüpte ne oyun-
cuların ne başkanın ne de kendisinin
isteyebileceğini aktaran Güneş, “Ta-
raftarların tepkisi normal. İstediği ol-
mayınca tepki normal. Olumsuz
sonuçları ne başkan ne biz ne oyun-
cular istiyor. Bu oyuncularla iyi sonuç
almayı düşünüyorduk ama olmadı.
Oyunculara maç 2-0, 3-0 bitse de
mutlaka eleştiriler geliyor. Oyun yu-
karı çıkmadığında da eleştiri olacak.
Bana da eleştiri gelecek. Tabi yöne-
tim de camia da değerlendirecek.
Tekrar söylüyorum. Bunların hiçbiri
oynayan oyuncuların dinamizmine
etki yapmamalı. Hiçbir mazeret bu-

günkü sonucun sebebi değil” 
ifadelerini kullandı.

Çok ağır bir karardı

Rakibin Rosier’in kırmızı kartından
sonra sürekli hücum yaptığını belir-
ten Şenol Güneş, “Aboubakar ile
Ghezzal yorulmuştu. Defansın bir di-
renci vardı. Kırmızıdan bir süre sonra
rakip gelmeye başladı. Geçen zaman
rakibin işine geldi. Biz çok risk aldık.
Rakip de dirençliydi. Savunmaları
önde oynuyordu. Onu engelleyebil-
mek için iyi de kullandılar, golleri de
buldular. Saha dışında olan olaylar.
Bazen eleştiri yapmak için saha dı-
şına çıktığımız söyleniyor. Sahada
kalmak önemliydi. İlk sarı kart ağır
bir karardı. İkinci sarıdan sonra kır-
mızı kartla oyun dışında kaldık. Maçı
başka alana taşıyıp mazeret bulma-
mak gerek. Bu bir travma”
diye konuştu.  DHA

Önce sevinç
sonra hüzün!
Beşiktaş, UEFA Avrupa Konferans Ligi D Grubu 2’nci haftasında İsviçre 
temsilcisi Lugano’ya sahasında 2-0 öne geçtiği maçta 3-2 mağlup oldu. Bu
sonucun ardından Beşiktaş 1 puanda kalırken, Lugano puanını 4'e yükseltti
2’nci dakikada sa-
vunma arkasına atılan
topu sürerek ceza saha-
sına giren Celar’ın çap-
razdan şutunda meşin
yuvarlak yandan dışarı
gitti. 13’üncü dakikada
kaleci Saipi’nin hatalı
pasının ardından Abou-
bakar’ın pasıyla Ghezzal
sağ çaprazdan ceza sa-
hasına girdi. Ghezzal’ın
son çizgiden altıpas üze-
rine çevirdiği topa Salih
dokundu ancak sa-
vunma meşin yuvarlağın
ağlara gitmesine izin
vermedi. 16’ncı daki-
kada sağ kanattan geli-
şen atakta 2’ye 1’lerle
ceza sahasına giren Lugano’da Steffen’in
penaltı noktasının üzerine verdiği pasa
Celar gelişine vururken top üstten auta
çıktı. 20’nci dakikada ceza sahasının dışın-
dan kaleyi cepheden gören noktadan Bot-
tani’nin şutunda top az farkla üstten auta
gitti. 37’nci dakikada ceza sahası önünde
topla buluşan Ghezzal’ın yayın sağından
sert şutunda kaleci topu son anda kornere
çeldi. 38’inci dakikada Beşiktaş öne geçti.
Bailly, savunmadan hücuma taşıdığı topu
sağ kanattaki Ghezzal’a verdi. Ghezzal’ın
taç çizgisine yakın noktadan sağ ayağıyla
yaptığı ortaya penaltı noktası civarından
uçarak kafayı vuran Aboubakar meşin yu-
varlağı köşeden ağlarla buluşturdu: 1-0.
İlk yarıyı siyah-beyazlılar 1-0 önde ta-
mamladı.

İkinci yarı golle başladı

52’nci dakikada Beşiktaş farkı 2’ye çıkardı.
Lugano’da Celar’ın kendi yarı sahasında
yaptığı pas hatasının ardından Aboubakar
ceza yayının gerisinde topu önünde buldu.

Aboubakar, topu birkaç metre
sürdükten sonra ceza saha-

sına girer girmez sol aya-
ğıyla yaptığı vuruşta meşin
yuvarlağı köşeden filelere
gönderdi: 2-0. 61’inci daki-
kada Beşiktaş 10 kişi kaldı.

Sol kanattan gelişen Lu-
gano atağında Hajdari,

ceza alanı yan çizgi-
sinden içeriye girer-

ken Rosier
tarafından fa-
ulle durdu-
ruldu. İlk
yarıda
43’üncü daki-
kadan sarı
kartı bulunan
Rosier ikinci
sarı kartın ar-
dından kırmızı
kartla oyun dı-
şında kaldı.
62’nci dakikada

sol kanattan kullanılan serbest vuruşta
Grgic’in şutunu kaleci Ersin Destanoğlu
çift yumrukla uzaklaştırdı. 64’üncü daki-
kada sol kanattan gelişen Lugano ata-
ğında çaprazdan ceza sahası son çizgisine
inen Sabbatini’nin sert şutunda Ersin Des-
tanoğlu’nun güçlükle çeldiği meşin yuvar-
lak üst direğe çarparak oyun alanına geri
döndü. 76’ncı dakikada sol kanattan içe-
riye sokulan Aliseda’nın ceza sahası dışın-
dan yaptığı vuruşta top üstten dışarı çıktı.

Fark 1'e indi

81’inci dakikada Lugano farkı 1’e indirdi.
Sağ kanattan gelişen atakta Steffen’in ceza
sahasına ortasında Bottani şutunu çeker-
ken top savunmadan döndü. Dönen topu
önünde bulan Aliseda gelişine vurdu ve
meşin yuvarlağı köşeden ağlara gönderdi:
2-1. 86’ncı dakikada Lugano beraberliği
yakaladı. Sağ kanattan Steffen’in pası son-
rası Arigoni’nin son çizgiden içeri çevirdiği
topa kale önünde Vladi dokundu ve meşin
yuvarlağı ağlarla buluşturdu: 2-2. 89’uncu
dakika Lugano öne geçti. Steffen’in sol ka-
nattan kullandığı köşe vuruşunda Grgic’in
ceza sahası içine çevirdiği sert top Ba-
illy’nin kafasına çarparak ağlara gitti: 2-3.
Karşılaşma Lugano’nun 3-2 üstünlüğüyle
sona erdi.

Taraftar çıldırdı

Beşiktaşlı taraftarlar, karşılaşma öncesinde
istifaya davet ettikleri siyah-beyazlı yöne-
time, karşılaşma içinde ve sonrasında tepki
göstermeye devam etti. Lugano’nun 86’ncı
dakikada gelen beraberlik golünün ardın-
dan tepkiler arttı. Beşiktaş tribünleri hep
bir ağızdan yönetim istifa şeklinde uzun
süre tempo tuttu. Öte yandan başkan
Ahmet Nur Çebi aleyhine de ‘Başkan ol-
sana, başkan olsana Trabzon’a başkan ol-
sana’ şeklinde uzun süre tezahüratlarda
bulunuldu. Ayrıca siyah-beyazlı futbolcu-
lar da topla buluştukları anlarda ıslıklarla
protesto edildi. Öte yandan 2-0’dan geri
dönerek karşılaşmayı 3-2 kazanan İsviçre
takımı Lugano ise Beşiktaşlı taraftarlar ta-
rafından uzun süre alkışlandı. DHA

FOTĞRAF: HAKAN SONGUR

Şimdi spor
zamanı

Türkiye’de ve dünyada son yıllarda büyük ilgi 
görmeye başlayan spor branşlarından plaj hentbolu, 

bu hafta sonu Kalamış Spor Kompleksi’nde sporseverlerle
buluşuyor. Kadıköy Belediyesi, bugün Türkiye’nin plaj 

hentbolu dalında önde gelen takım ve sporcularının
katılımıyla Plaj Hentbolu Şenliği düzenleyecek
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Sarı-lacivertli ekip, bu galibiyetin ardın-
dan puanını 6'ya yükseltti. Spartak

Trnava ise henüz puanla tanışa-
madı. Ligde gösterdiği başarı-

nın yanında Avrupa'da
yoluna kayıpsız devam

eden teknik direktör
İsmail Kartal ve

öğrencileri,
camianın 

beğenisini
toplamayı

sürdü-
rüyor. 

F enerbahçe, UEFA Konfe-
rans Ligi H grubu ikinci
hafta maçında Slovakya

temsilcisi Spartak Trnava'yı deplas-
manda 2-1 mağlup etti. Sarı-laci-
vertli ekip, bu galibiyetin ardından
puanını 6'ya yükseltti. Spartak
Trnava ise henüz puanla tanışa-
madı. Ligde gösterdiği başarının
yanında Avrupa'da yoluna kayıpsız
devam eden teknik direktör İsmail
Kartal ve öğrencileri, camianın be-
ğenisini toplamayı sürdürüyor. Üst
üste gelen başarılarla bu sezon ışık
saçan sarı-lacivertliler, Spartak
Trnava deplasmanından da galip
ayrılmasını bildi. Karşılaşmanın
özellikle 60 dakikasında istediğini
yansıtamayan sarı-lacivertli ekipte
yapılan değişiklikler olumlu 
sonuç verdi. 

İlk kez gol yedi

Karşılaşmanın 70'inci dakikasında

King bulduğu golle perdeyi aralar-
ken, 81'inci dakikada fileleri bir kez
daha havalandırmasını bildi. Rakibi
üstünde baskılı oyununu sergileyen
sarı-lacivertliler, 88'inci dakikada
Ofori'nin golüne engel olamasa da
sahadan 2-1 galip ayrıldı. Bu so-
nuçla H grubundaki 2'nci mücade-
lesini kazanan Fenerbahçe, liderliğe
yükselerek hem lig, hem de Avru-
pa'daki galibiyetini 15 maça yük-
seltti. Öte yandan Sarı-lacivertliler,
bu sezon Avrupa deplasmanında
ilk kez kalesinde gol gördü. Eleme-
lerde Zimbru'yu 4-0, Maribor'u 3-0
ve play-off'ta Twente'yi 1-0 yenen
Fenerbahçe, kalesinde ilk golü Slo-
vakya'da Spartak Trnava'dan yedi.

Galibiyetin mimarı King

Fenerbahçe'de Norveçli futbolcu
Joshua King, galibiyeti getiren gol-
leri kaydetti. Yükselen performan-
sıyla dikkatleri çeken King, ligdeki

Rizespor maçı-
nın ardından
Avrupa'da da gol
atma başarısı gös-
terdi. Sarı-lacivertli-
lerin bulduğu 2 gole
imzasını atan King, Av-
rupa'daki gol sayısını da
3'e yükseltti. Fenerbahçe
Teknik Direktörü İsmail Kar-
tal, yaptığı müdahaleler ile dura-
ğan oyunu canlandırmasını bildi.
Orta sahada oyunu hızlandır-
makta zorluk çeken Kartal, yaptığı
değişikliklerin ardından 7 dakika
sonra goller gelmeye başladı.
60'ıncı dakikada yaptığı oyuncu
değişiklikleriyle oyunu tamamen
ele aldıklarını kaydeden Kartal, bi-
reysel hatadan gol yediklerini
ancak rakibe net pozisyon verme-
diklerini, 3 puan için Trnava'ya gel-
diklerini ve bunu başardıklarını
söyledi. DHA

Ligde gösterdiği performansla beğenileri toplayan
Fenerbahçe, Avrupa'da da kazanmaya devam
ediyor. UEFA Konferans Ligi H grubu ikinci hafta
maçında Slovakya temsilcisi Spartak Trnava'yı
deplasmanda 2-1 mağlup eden Sarı-lacivertli
ekip, bu galibiyetin ardından puanını 6'ya yük-
seltti. Spartak Trnava ise henüz puanla tanışamadı

FENERBAHCE
DOLUDIZGIN

Her maç zor!
Galatasaray Kulübü 2'nci Başkanı Metin Öztürk, bugün deplasmanda karşılaşacakları
Antalyaspor maçının çok zor olacağını belirterek, "Her maç zor ve her maç 3 puan.
Kazanmak için gidiyoruz. Umarım her şey bizim istediğimiz gibi olur" diye konuştu
Süper Lig'in 8'inci haftasında
bugün Antalyaspor'a konuk ola-
cak Galatasaray kafilesi, saat
16.00'da özel uçakla Antalya'ya
gitti. Kafilenin hareketi öncesi
Galatasaray Kulübü 2'nci Baş-
kanı Metin Öztürk, basın men-
suplarının sorularını yanıtladı.
UEFA Şampiyonlar Ligi'nde
hafta içi elde edilen Manchester
United galibiyetinin ardından ta-
kımda keyiflerin yerinde oldu-
ğunu belirten Öztürk, "Her maç
zor. Herkesin kolay diye değer-
lendirdiği bir İstanbulspor maçı
çok da kolay geçmedi. Çok kötü
bir sahada oynadık. Zaten fede-
rasyon bizim maçtan sonra çim
bakımını üstlenen firmayı değiş-
tirdi. Ama Galatasaray orada
puan kaybetseydi çimciyi değişti-
rebiliyordunuz ama o puanları
yerine geri koyamıyordunuz. O
sebeple çok kolay geçebilecek bir
maç zor geçti. Ne oldu? Manc-
hester maçına takım dinlenme-
den çıktı ama Okan hocamız ve
ekip müthiş bir hazırlıkla çok
rahat rakibi geçtiler. Daha o yor-

gunluğu atamadan Antalya ma-
çına gidiyoruz. Antalya çok diri
ve iyi bir takım. Arkasından bir
milli takım arası var. Yine ezeli
rakibimiz ve ebedi dostumuz 
Beşiktaş ile zor bir maçta kendi
sahamızda karşılaşacağız. Her
maç zor ve her maç 3 puan. 
Kazanmak için gidiyoruz. Uma-
rım her şey bizim istediğimiz 
gibi olur. Umarım hiç hakem 
konuşmadığımız, iyi futbolu 
konuştuğumuz; Galatasaray'ın
kazandığı, şampiyonluk yoluna

devam ettiği güzel bir maç olur”
diye konuştu.

Müthiş işler yaptı

Ligde her maçın zor olduğunu
aktaran Metin Öztürk, “20 ta-
kımlı bir ligteyiz. 19 rakibimiz de
en üst sıralarda yer almak ve
belli hedeflere ulaşmak için oy-
nuyorlar. Antalyaspor, Nuri
Şahin hoca ile çok iyi şeyler ya-
pıyorlar. Umarım biz daha iyi
oynar ve kazanırız. Takımın keyfi
yerinde. Tatlı bir yorgunluk var.
Okan hocamız geçen sene müt-
hiş işler yaptı. Bu sene de devam
ediyor. Burada sayın Erden Ti-
mur'u unutmamak lazım. O da
işini gücünü bıraktı ve takımla
beraber. Başkanımız keza aynı
şekilde kulübün hem finansalları
hem tesisleşmesi konusunda
önemli işler yapıyor. Ekip çalış-
ması var. Taraftarımızla, el birli-
ğiyle her şeyi yapıyoruz. Bu sene
de mutlu sona Galatasaray'ın ra-
kiplerinden bir adım daha önde
ve bir adım daha yakın olduğuna
inanıyoruz” dedi. DHA

Sadece zamana ihtiyacım var 
Süper Lig ekiplerinden Çaykur Ri-
zespor'un Bulgar hücum oyuncusu
Martin Minchev, "Buraya iyi işler yap-
mak için geldim. Goller atmam gerek-
tiğinin bilincindeyim. Sadece zamana
ihtiyacım var ama ben her zaman
elimden gelenin en iyisini yaparak ola-
bildiğince fazla çalışacağım” dedi.
Süper Lig'in 8’inci haftasında Sam-
sunspor’u konuk edecek olan Çaykur
Rizespor, maçın hazırlıklarına Mehmet
Cengiz Tesisleri’nde yaptığı antren-
manla devam etti. Çaykur Rizespor’un
Bulgar forvet oyuncusu Martin Minc-
hev antrenman öncesi Karadeniz der-
bisiyle ilgili açıklamalarda bulundu.
Samsunspor maçına iyi hazırlandıkla-
rını dile getiren Minchev, “Fenerbahçe
maçının onların stadında zor olacağını
biliyorduk. Bu karşılaşmadan dersler
çıkartıp Samsunspor maçında daha iyi

oynamamız gerekiyor. Bu hafta bu
doğrultuda çalıştık o yüzden daha iyi
olacağız. Fenerbahçe maçı bizi önü-
müzdeki karşılamalar için sadece
motive edebilir. Hafta boyunca
bu doğrultuda çalıştık. Taktik ve
fizik olarak çok iyi hazırlandık.
İyi bir sonuç almak için Sam-
sunspor maçına çok daha mo-
tive çıkacağız. Buraya iyi işler
yapmak için geldim. Gol-
ler atmam gerektiği-
nin bilincindeyim.
Sadece zamana
ihtiyacım var
ama ben her
zaman elim-
den gelenin
en iyisini yapa-
rak olabildi-
ğince fazla

çalışacağım” diye konuştu. Teknik di-
rektör İlhan Palut’un çok profesyonel
olduğunu dile getiren 22 yaşındaki

Bulgar futbolcu, "Bizi çok iyi hazır-
lıyor. Sahada bunu görüyoruz.
Maçlarda mücadele gücümüzü
yukarı çıkarmak için her türlü
desteği veriyor. Bende Rize'ye
transfer olmadan önce bu ligin

mücadele ligi olduğu bilgisini al-
mıştım. Takım olarak çok

çalışmamız gerektiğini
biliyoruz. Bu önce-
likle beni korkutmu-

yor. Olabildiğince
iyi şeyler yapaca-

ğıma inanıyo-
rum” diyerek
sözlerini ta-
mamladı.
DHA

Oturarak Voleybol Kadın Milli
Takımı, Avrupa Şampiyonası ha-
zırlarını Aksaray'daki kampla ta-
mamladı. Milli Takım
Başantrenörü Mesut Sevim, şam-
piyona maçlarına hazır olduklarını
belirterek, “9-15 Ekim tarihinde
İtalya’da düzenlenecek olan Av-
rupa Şampiyonası'na hazırlanıyo-
ruz. 10 gündür Aksaray’da
kamptayız. Oyuncularımın moral
motivasyonu yerinde. Ülkemiz bir
voleybol ülkesi, A Milli Kadın Vo-
leybol Takımı'nın üstün başarıları
engelli kadın milli takımımıza da
yansıyor. Onlar da A mili takımdan
feyz alıp, İtalya’ya güçlü bir şekilde
gitmek istiyor. Aksaray kampında
günde çift idman yaparak maçları-
mıza hazırlandık. Son kamp ol-

duğu için yoğun bir tempoda çalış-
tık. Yaş ortalamamız 21 ve genç bir
takımız. Bu yüzden daha fazla ça-
lışmamız gerekiyor. A grubundaki
rakiplerimiz ise İtalya, Almanya,
Hırvatistan ve Macaristan. Rakip-
lerimiz güçlü ve Avrupa’da kendini
kanıtlamış takımlar. Bizim için ra-
kipler değil, kendi oynayacağımız 

oyun önemli. Biz çıkıp kendi oyu-
numuzu oynayacağız. Kendi yaptı-
ğımız çalışmalarını verimini
alacağız” diye konuştu. Takımla iyi
yerlere geleceklerini belirten Sevim,
”Genç bir takımız, daha yolun ba-
şındayız. Bu ekiple iyi yerlere gele-
ceğiz. Dünyaya da voleybol ülkesi
olduğumuzu A Milli Kadın Voley-
bol Takımımız ile kanıtladık.
Dünya sıralamasında ise şu anda 1
numaradayız. Bunun içinde büyük
bir başarı ve birikim var. Bunun
için de yıllar verildi'' diye konuştu.
DHA

Son idman
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1 Ekim Pazar günü gittiği
Garipçe Mahallesinde
ormanlık alanda su

almak için tırmandığı yamaçtan
düşen 65 yaşındaki Remzi Geyik
düştüğü yerde mahsur kaldı. Te-
lefonu olmadığı için hiç kimse-
den yardım isteyemeyen Geyik'i
5 gün sonra aynı bölgeye gelen
piknikçiler fark etmişti. İhbar
üzerine gelen ekipler uzun uğraş-
lar sonucu Remzi Geyik'i mahsur
kaldığı yerden kurtarmıştı. Yaralı
olarak kurtarılan Geyik, hasta-
nede tedavisi devam ederken ya-
şadığı 5 günü anlattı.

Su almaya gittim

5 gün sonra kurtarılan Remzi
Geyik, "Ben oraya su almaya git-
tim. Saat 10.00'da oradaydım.

Yerimi temizledim, gömleğimi
yıkadım, şapkamı yıkadım ve
oraya astım. Sonra kendime
biraz su getirmek istedim. Git-
memle gazi olmam bir oldu. Yer
kaygandı. Bir ayağımı kayanın
üstüne attım. Devamlı oraya gi-
diyorum, aynı yerden su getiri-
yorum. İnanın ki sanki birisi
beni oradan aldı aşağıya attı.
Ben şaşırdım kaldım. Orada ça-
lılara tutundum, elim yara oldu.
5 gün ayı seyrettim, yıldızları
seyrettim, doğayı seyrettim.
Gelen giden gemileri saydım. O
köyden orada balıkçılık yapan-
lar var, birisi gelmedi. Dün saat
9- 9 buçuk gibi, tam saati tah-
min edemiyorum. Güneş daha
tam batmamışı. İki kişi geldi,
'Dayı burada ne yapıyorsun' de-

diler. 'Hiç sormayın, ayağım
gitti, ben 5 gündür burada idra-
rımı içiyorum. 4-5 metre ileride,
getirdiğim suyu gidip alamıyo-
rum.' dedim. Bana suyu getirdi-
ler, belki yarım saatte 5 litre su
içtim. O çocuklar sağ olsun, am-
bulansı aradılar. Ambulans
geldi, köyün mezarlığının ora-
dan patika yollar var, bulamadı-
lar. Helikopteri aradılar,
denizden kurtarıcılar varmış onu
aradılar, onlarda geldi” dedi.

Kepek ekmeğim vardı

Doldurduğu suyu içemediğini
söyleyen Remzi Geyik, "Doldur-
duğum suyu yanıma getireme-
dim. 3 tane salatalığım vardı
onu yedim. Kepek ekmeğim
vardı. Baktım poşetin içinde,

kokladım bozulmuş. Mümkün
değil zaten tükürük bezlerim ku-
ruduğu için yutamıyorum.
Yesem boğulurum. Ekmekleri
de attım oraya kuşlar yesin diye,
ben nasıl olsa öleceğim dedim.
Kendimi denize atayım, birisi
görür de 'Burada birisi ölmüş'
der diye düşündüm. 31 yıldır,
1992'den beri ben oralara gidi-
yordum. Şeker hastasıyım,
ayaklarım ağrıdı. Biraz güneş
vurdu, biraz rahatlar gibi
oldum. Sonra karıncalanmaya
başladı. Günde 1-2 saat uyu-
dum. Tam saati de bilmiyorum.
Gölgeye bakarak anlıyorum.
Saatim, telefonum olmadığı için
ben öyle kaldım. Yoksa o kadar
mahsur kalma imkanım yoktu"
ifadelerini kullandı. DHA

IDRARIMI ICTIM!IDRARIMI ICTIM!IDRARIMI ICTIM!IDRARIMI ICTIM!IDRARIMI ICTIM!IDRARIMI ICTIM!
Sarıyer'de uçurum-
dan düşerek 5 gün

boyunca düştüğü
yerde mahsur kalan
65 yaşındaki Remzi

Geyik, kendisini
fark eden iki kişi ta-
rafından kurtarıldı.
Hastanede tedavisi
devam eden Geyik

aç susuz geçen 
5 günü anlattı.

Remzi Geyik, 
"İdrarımı içtim, 4-5

metre uzaktaki suya
ulaşamadım" dedi

Ay Yapım’ın çok yakında Fox’ta yayınla-
nacak yeni dizisi ‘Şahane Hayatım’dan
yeni tanıtım yayınlandı. Hilal Altınbilek,
Onur Tuna, Yiğit Özşener, Serkan Kes-
kin, Nesrin Cavadzade ve Sumru Yavru-
cuk’u kadrosunda buluşturan dizi
tanıtımlarıyla şimdiden dikkatleri üze-
rine çekti. Hayata büyük haksızlıklarla
gelmiş, bunları aşmak için çok çalış-
mış, bu yolda gerekenleri yapmış,
şimdi ise şahane bir hayat yaşar-
ken gelip onu bulan suç dolu
geçmişinden kurtulmaya çalı-
şan Şebnem’in sarsıcı hika-
yesini konu alan diziden
yayınlanan yeni tanıtımda
Şebnem’in geçmişinden
günümüze değişimine
tanık oluyoruz. 

Otoparka çok
ihtiyaç vardı

100’ÜNCÜ YILA 
ÖZEL 100 ÇINAR 

SAHANE
HAYATIM!

KağıthaneHürriyet Ma-
hallesi’nde 210 araç kap-
asiteli kapalı otopark ve
pazaryeri düzenlenen tö-
renle açıldı. Hürriyet Ka-
palı Otoparkı ve
Pazaryeri’nin açılışına İs-
tanbul Valisi Davut Gül,
Kağıthane Kaymakamı Ni-
yazi Erten, Kağıthane Bele-
diye Başkanı Mevlüt
Öztekin, siyasi partilerin
ilçe başkanları, STK tem-
silcileri ve vatandaşlar ka-
tıldı. Açılış töreninde
konuşan İstanbul Valisi
Davut Gül, “Kağıthane’nin
otoparka çok ihtiyacı vardı.
Burada kimle konuşsak
otopark ve trafik sorununu
dile getirdi. Pazar kurula-
cak yerler de kısıtlı, sokağa
kurulduğunda da trafiği

olumsuz etkiliyor. Deprem
olsun kimse istemez ama
olduğunda başımızı soka-
cağımız yerlere ihtiyacımız
var. İş yaparken aslında bir-
den fazla fonksiyonu olan
bir eseri açıyoruz. Belediye
başkanımıza teşekkür edi-
yorum. Daha açmamız, zi-
yaret etmemiz gereken
eserler var. Kağıthane’de
yaşayan her bir hemşerimi-
zin hayatının kolaylaşması,
ilçenin daha yaşanabilir
hale gelmesi bu tür eser-
lerle mümkün. Eserlerin
hayırlı olmasını diliyorum.
İstanbul’umuzun kurtulu-
şunu ve cumamızı tebrik
ediyorum” dedi.

Semt pazarı da taşındı

Kağıthane Belediye Baş-

kanı Mevlüt Öztekin ise
“Bugün açılışını yaptığımız
mekan mahallemiz için çok
kıymetli. Mahalle sakinleri-
miz 30 yıldan fazladır oto-
park talep ediyordu. Bizler
görev geldiğimizde hızlı bir
şekilde projelendirdik. Oto-
parkın üstünde park var
onu korumak kaydıyla alta
25 metre girerek 4 katlı oto-
park yaptık. Vatandaşları-
mıza yeni bir alan
kazandırdık. Hemen 200
metre aşağıda semt pazarı-
mız var orada da bir okulu-
muz bulunuyor. Çocuklar
okuldan çıktığı zaman
pazar da varsa sorunlar ya-
şanıyordu. Pazarı buraya
taşıyacağız. Yeni pazaryeri-
miz de hayırlı uğurlu
olsun” diye konuştu. DHA

İlk çınarı Zeytinburnu Ortaokulu öğrenci-
leri ile birlikte bugün Zeytinburnu kay-
makamlık Binası önündeki yeşil alana
diken Zeytinburnu Belediye Başkanı
Ömer Arısoy, “Milletçe Cumhuriyetimizin
100’üncü yılını kutluyoruz. Zeytinbur-
nu’nda 100’üncü yılın hatırasını yaşat-
mak üzere Zeytinburnu Ortaokulu
öğrencilerimizle 15 Temmuz ve kayma-
kamlığımızın önüne bir çınar diktik.
100’üncü yıl vesilesiyle ilçemize 100
çınar ağacı dikeceğiz. Hepinizin bildiği
gibi çınar ağacı medeniyetimizde nesille-
rin sürekliliğini ifade eder. Geleceğimizi
emanet ettiğimiz gençlerimize Cumhuri-
yetimizin 100’üncü yılında diktiğimiz
ağaçlarımızı emanet ediyoruz. Tıpkı

Cumhuriyetimizi koruyup kollayacakları
ve al bayrağın altında durduğumuz müd-
detçe ilelebet yaşatacakları gibi. Türkiye
Yüzyılı hayırlı olsun” dedi.

Özel tasarım levha

Uzun ömürlü olmasıyla bilinen çınar
ağaçları; Zeytinburnu’ndaki okul bahçe-
leri, meydanlar, parklar, bulvarlar, cami
avluları gibi alanlarda konumlandırıla-
cak. Cumhuriyetin 100’üncü yılı kutlama-
ları kapsamında gerçekleştirilecek proje
ilçenin tamamını kapsayacak. Cumhuri-
yetin 100’üncü yıl hatırasının daha kalıcı
olmasının hedeflendiği projede her 
çınarın önünde özel tasarım levhalar
yer alacak. DHA

Zeytinburnu Belediyesi, ‘Cumhuriyetimizin 100’üncü Yılında 100
Çınar Ağacı’ sloganıyla çınar ağaçlarını; ilçenin muhtelif alanlarına
Zeytinburnu'ndaki öğrencilerle birlikte dikeleceğini duyurdu
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